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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
 

 
 
 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 
z 1 . pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 14. decembra 2022  
 

 
PRÍTOMNÍ   
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 1 
Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 
Ing. arch. Ján Králik, Ing. Miroslav Baran, Július Obernauer 
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 2 
PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Mgr. Tomáš Turňa, Bc. Ľubica Štugnerová, MA., Matej 
Garaj, Milan Palovčík 
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 3 
Mgr. Daniel Struhár, doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef 
Auxt, Jozef Tokár 
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 4 
Erik Duhan 
 
 
Rokovanie viedol: 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
 
 
K bodu 1/ 
Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Začali by sme, kolegyne, kolegovia. Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13 ods. 
4 písm. a) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 
otváram 1. pracovné zasadnutie MsZ mesta Brezna konané vo volebnom období 2022 – 2026. 
Dnešné zasadnutie MsZ bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 Zákona o obecnom 
zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci MsZ s platným mandátom. Zo 17 poslancov je 
prítomných 15 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za schopné 

Číslo spisu Brezno 
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právoplatne sa uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili pán poslanec Fašang a pán 
poslanec Ambros. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní MsZ privítal predovšetkým vás, 
poslancov MsZ, ako aj hlavnú kontrolórku mesta Brezna, prednostku MsÚ mesta Brezna, 
vedúcich odborov MsÚ, riaditeľa príspevkovej organizácie, konateľa obchodnej spoločnosti 
so 100% účasťou mesta, prítomných predstaviteľov štátnej správy, zástupcov médií, 
prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, 
vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za otvorené.  
 
 
K bodu 2/ 
Skúška hlasovacieho zariadenia       
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Hlavne pre nových kolegov prečítam celé usmernenie. Registrujete sa zasunutím čipovej 
karty do otvoru hlasovacieho zariadenia čipom hore a v smere šípky. Pri správnom zasunutí 
čipovej karty musí byť viditeľný erb mesta a meno poslanca. Vedľa otvoru sa rozsvieti žltá 
kontrolka. Takto registrovaný poslanec sa počíta za prítomného. Pri odchode alebo vzdialení 
sa z rokovacej miestnosti je potrebné kartu úplne vybrať a vrátiť zamestnancovi MsÚ, ktorý 
zabezpečuje obsluhu hlasovacieho zariadenia. Ak ide o dočasné vzdialenie sa, stačí kartu 
povytiahnuť, poslanec nebude registrovaný, zarátaný do počtu prítomných či hlasujúcich. 
Prípadné chybné hlasovanie, stlačenie iného tlačidla, ako ste pôvodne chceli stlačiť, môžete 
v časovom limite do 10 sekúnd opraviť stlačením iného, správneho tlačidla. Čas vyhradený na 
hlasovanie v trvaní 10 sekúnd je odmeriavaný v pravom hornom rohu projekčného plátna a je 
oznamovaný zvukovým signálom. 
 
 
K bodu 3/ 
Procedurálne otázky          
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Program rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania 
navrhujem tieto zmeny a doplnky:  

- Doplniť bod 4a) – Zloženie sľubu poslanca – z dôvodu, že poslankyňa doktorka Petra 
Dzurmanová sa nezúčastnila na ustanovujúcom zasadnutí MsZ v zmysle § 25 ods. 1a 
je povinnosťou poslanca zložiť sľub na prvom zasadnutí, ktorého sa zúčastní.  

- Doplniť bod 11.11 – Schválenie zmeny uznesenia MsZ mesta Brezno č. 8/2021 zo dňa 
17.02.2021 v znení uznesenia č. 42/2022 zo dňa 06.04.2022 

- Bod 11.12 – Schválenie zmeny uznesenia MsZ mesta Brezno č. 33/2021 zo dňa 
14.04.2021 v znení uznesenia č. 43/2022 zo dňa 06.04.2022 

- Bod 11.13 – Schválenie zmeny uznesenia MsZ mesta Brezno č. 120/2020 zo dňa 
21.09.2020 
 

Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu. 
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Milan Palovčík, poslanec 
Ja by som si dovolil doplniť do Rôzne bod 27.8 – Návrh na schválenie zmeny zástupcu mesta 
Brezna ako člena dozornej rady Lesy mesta Brezno, s.r.o. Ďakujem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Kolegyne, kolegovia, návrh na schválenie zmeny zástupcu mesta Brezno ako člena 
dozornej rady Lesov. Návrh kolegu poslanca pána Palovčíka. Hlasovali by sme najprv 
o doplňujúcom návrhu kolegu poslanca. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o bode 
27.8.  
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Poprosím zahlasovať, vrátane tohto bodu, o programe ako celku aj s doplnením bodov, ktoré 
som navrhol – 11.11, 11.12, 11.13 a 4A) – Zloženie sľubu kolegyne poslankyne.  
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Program bol SCHVÁLENÝ jednohlasne.  
 
Poslanci rokovali podľa nasledovného programu: 
 
1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 
2. Skúška hlasovacieho zariadenia 

 
3. Procedurálne otázky 
 
4A Zloženie sľubu poslankyne Dzurmanovej 

 
4. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.11.2022 

Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 
Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 
 

5. Návrh VZN  o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa materskej školy, dieťa školského zariadenia, v zariadeniach školského stravovania na 
jedno hlavné jedlo a doplnkové jedlo zriadených na území mesta Brezna na rok 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru Ing. 

Ruženou Šefrankovou  
 

6. Návrh VZN  o dani z nehnuteľností, dani za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné 
hracie prístroje 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru Ing. 

Ruženou Šefrankovou  
 

7. Návrh VZN o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru Ing. 

Ruženou Šefrankovou  
 

8. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
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Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru Ing. 

Ruženou Šefrankovou  
 

9. Návrh VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
zriadených mestom Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval:  Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 
10. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 04/2012 o 

hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve 
mesta v znení  VZN – 01/2016 a VZN 18/2020 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno  

 
 

11. Majetkové záležitosti 
11.1. Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší 

návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku v Brezne, miestna časť Zadné Halny-
Ježová 
 

11.2 Žiadosť Lenky Šajgalovej a Ivana Šajgala o odkúpenie pozemku v Brezne, miestna časť Zadné 
Hlany  - Ježová 

 
11.3 Zriadenie vecného bremena na pozemok mesta na  Ul. MPČĽ v Brezne v prospech Základnej školy 

s materskou školou  MPČĽ 35, Brezno  
 
11.4 Žiadosť spoločnosti KORYTIAK, s.r.o. a Poľnohospodárske družstvo Ďumbier  o nadobudnutie  

spoluvlastníckych podielov Mesta Brezna  na pozemkoch, k. ú. Brezno, na základe uplatnenia 
zákonného predkupného práva 

11.5 Predaj stavieb a pozemkov v lokalite Brezinky, miestna časť Rohozná, k. ú. Brezno, do 
vlastníctva LESY MESTA BREZNO, s.r .o.  
Predkladá:  JUDr. Iveta Biela, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 
Spracoval:  Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno  

 
11.6 Žiadosť Jána Blaškoviča, bytom Cabaj – Čápor, o odkúpenie pozemku v lokalite Mlynná dolina 

11.7 Žiadosť Miroslava Adameka,  bytom Pohronská Polhora,  o odkúpenie   pozemkov   v kú. 
Michalová,  lokalita Čierny Vrch 

11.8 Žiadosť Jána Pfeiffera, bytom Nemecká spolková republika v zastúpení Ing. Anna Pfeifferová, 
bytom Brezno, o odkúpenie pozemku v lokalite Mlynná dolina  

11.9 Žiadosť Andreja Pepicha, bytom Brezno, o odkúpenie   pozemku  v lokalite Mlynná dolina 

11.10     Návrh poradovníka na byty  
Predkladá:  Mgr. Lucia Ličková, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 
Spracoval:  Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno  

11.11 Schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 8/2021 zo dňa 17.02.2021  
v znení uznesenia č.42/2022 zo dňa 06.04.2022.  

11.12.  Schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 33/2021 zo dňa 
14.04.2021  v znení uznesenia č.43/2022 zo dňa 06.04.2022. 

11.13 Schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 120/2020 zo dňa 
21.09.2028 

12. Správa o  výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania -  
úveru z Environmentálneho fondu. 
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Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 
13. Prijatie návratných zdrojov financovania z Environmentálneho fondu 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou   
 
14.  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2023 - 2025 

Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
 

15.  Návrh rozpočtu mesta Brezna na roky 2023 – 2025 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou   
 

16.  Správa o stave a vývoji pohľadávok za III. štvrťrok 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou 
 
17. Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.09.2022 do 31.10.2022 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 
 

18. Poskytnutie dotácií na rok 2022 
18.1 Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2022 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený  

vedúcou odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 
 

18.2 Poskytnutie dotácie pre účely  kultúry v roku 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený  

vedúcou odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 
 

18.3 Návrh na schválenie dotácie na poskytovanie služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 
2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor starostlivosti o obyvateľa Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru PhDr. Jankou Lemberkovou 
 
19. Správa  o plnení  Komplexnej stratégie riešenia rómskej problematiky  za rok 2021 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor starostlivosti o obyvateľa Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

PhDr. Jankou Lemberkovou 
 

20. Správa  o plnení  Komunitného plánu  mesta Brezna za rok 2021 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor starostlivosti o obyvateľa Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

PhDr. Jankou Lemberkovou 
 

21. Schválenie „Komunitný plán sociálnych služieb mesta Brezno na roky 2023 – 2027“  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor starostlivosti o obyvateľa Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

PhDr. Jankou Lemberkovou 
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22. Správy hlavnej kontrolórky 
 
22.1. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1.polrok 2023 

    Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
                            Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna     

 
22.2 Správa o výsledku  dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov 

a interných noriem subjektu územnej samosprávy pri hospodárení s majetkom mesta – s  
nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 
22.3. Správa o výsledku kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami za rok 2021. 

Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 
23. Správa o výsledku kontroly NKÚ – Príjmy obcí na poskytovanie kvalitných služieb občanom počas 

pandémie 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Najvyšší kontrolný úrad Banská Bystrica zastúpený Ing. Marianom Koreňom, vedúcim 

kontrolnej skupiny 
 

24. Správa o činnosti Mestskej polície za 1. polrok 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval:     Mgr. Július Štulajter, náčelník Mestskej polície Brezno 

 
25. Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský rok 2021/2022 

25.1 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 
s materskou školou, Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno za školský rok 2021/2022 
Predkladá: PaedDr. Danka Katonová, riaditeľka Základnej školy s materskou školou 

Karola Rapoša Pionierska 4, Brezno 
Spracoval: PaedDr. Danka Katonová, riaditeľka Základnej školy s materskou školou 

Karola Rapoša Pionierska 4, Brezno 
 

25.2 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 
s materskou školou Pionierska 2, Brezno za školský rok 
2021/2022 
Predkladá: PaedDr. Roman Snopko,PhD. riaditeľ Základnej školy s materskou školou 

Pionierska 2, Brezno 
Spracoval: Mgr. Beáta Prečuchová, riaditeľka Základnej školy s materskou školou  

Pionierska 2, Brezno 
 

25.3  Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 
s materskou školou MPČĽ 35, Brezno za školský rok 2021/2022 
Predkladá: Mgr. Peter Macko, riaditeľ Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35, 

Brezno 
Spracoval: Mgr. Peter Macko, riaditeľ Základnej školy s materskou školou MPČĽ 35, 

Brezno 
 

25.4 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach 
     Základnej umeleckej školy, Krčulova 21, Brezno za školský rok 2021/2022 

Predkladá: PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD., riaditeľka Základnej umeleckej školy 
Brezno 

Spracoval: PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD., riaditeľka Základnej umeleckej školy  
 

25.5. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach   
       Centra voľného času, Školská 7, Brezno za školský rok 2021/2022 

Predkladá: Mgr. František Roth, riaditeľka Centra voľného času Brezno 
pracoval: Mgr. František Roth, riaditeľka Centra voľného času Brezno 
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26. Návrh harmonogramu a rámcového programu zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna v roku 
2023 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou  
 

27. Rôzne 
27.1 Návrhy na ocenenie za rok 2022 

Predkladá: Mgr. Andrej Barančok, predseda Komisie na posudzovanie návrhov na 
udelenie ocenenia pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar primátora Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou útvaru Mgr. 
Dominikou Predajnianskou 

 
27.2  Delegovanie zástupcov mesta Brezno do  Rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Brezno a do Mestskej školskej rady 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 
 

 27.3 Voľba prísediacich Okresného súdu v Brezne na volebné obdobie 2023 - 
            2026 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 
 

27.4 Predĺženie platnosti Programu rozvoja mesta Brezna na roky 2016 – 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
Spracoval: Odbor riadenia projektov zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 

Šimkovičovou 
 
 27.5 Odúčtovanie využiteľného potenciálu z majetku mesta Brezno – účet 042 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
Spracoval: Odbor investičný zastúpený vedúcim odboru Ing. Ivanom Kamenským 
 

27.6  Návrh na doplnenie poverenia poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na výkon 
sobášiaceho 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 
27.7  Ústna informácia primátora mesta o organizačných zmenách mestského úradu 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 
27.8. Návrh na schválenie zmeny zástupcu mesta Brezno ako člena Dozornej rady LESY MESTA 

BREZNO, s.r.o. 

 
28. Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej organizácie zriadenej 

mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov 
rozpočtových organizácií zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 
 

29. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

30. Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Prešli by sme k voľbe návrhovej a mandátovej komisie. So zreteľom na prerokovanie správy 
odporúčam MsZ zvoliť návrhovú a zároveň aj mandátovú komisiu v zložení pán poslanec 
Barančok, pani poslankyňa Donovalová, pán poslanec Turňa. Má niekto z poslancov 
pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Keď nie, dávam hlasovať zloženie návrhovej 
komisie. Kto je za, aby návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení? Nech sa páči, 
kolegyne, kolegovia, hlasujte. 
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov MsZ, pána poslanca 
Baran a pán poslanec Tokár. Zapísaním uznesení a vypracovaním zápisnice poverujem pani 
Mgr. Janku Štulajterovú, asistentku prednostky MsÚ. Tiež vás informujem o podpise 
zápisnice zo zasadnutia MsZ. Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia dňa 21.09.2022, boli 
určení poslanci, pán poslanec Struhár a pán poslanec Ambros, ktorí podpísali zápisnicu bez 
výhrad a zo zasadnutia 28.11.2022 boli určení poslanci – pán poslanec Obernauer, pán 
poslanec Palovčík, ktorí podpísali zápisnicu tiež bez výhrad.  
 
 
K bodu 4a) 
Zloženie sľubu poslanca          
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Z dôvodu, že pani PhDr. Petra Dzurmanová sa nezúčastnila na ustanovujúcom zasadnutí MsZ 
v zmysle § 25 ods. 1 a) je povinnosťou poslanca zložiť sľub na prvom zasadnutí, ktorého sa 
zúčastní. Pristupujeme k zloženiu sľubu. Prosím, PhDr. Petru Dzurmanovú, aby vystúpila 
pred predsednícky stôl, prečítala zákonom predpísaný sľub poslanca, potvrdila ho slovkom 
„sľubujem“ a podpísala listinu.  
 
PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., poslankyňa 
Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 
záujmy mesta Brezna, dodržiavať Ústavu SR, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne 
záväzné právne predpisy, a pri výkone svojej funkcie poslanca MsZ mesta Brezna ich budem 
uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. Sľubujem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Prosím, mandátovú komisiu, aby overila sľub. Po overení sľubu poprosím návrhovú komisiu, 
aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Mgr. Ivana Donovalová, poslankyňa 
Mandátová komisia konštatuje, že kandidátka na poslanca MsZ PhDr. Petra Dzurmanová, 
PhD. zvolená vo voľbách do orgánov samosprávy obcí konaných 29.10.2022 zložila v súlade 
s § 26 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v platnom znení zákonom predpísaný 
sľub, tento potvrdila svojím podpisom a získava mandát poslanca MsZ mesta Brezno na 
funkčné obdobie 2022 – 2026.  
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

Správu predsedu mandátovej komisie 
 
II/ Konštatuje, že 

 
1. Novozvolená poslankyňa Mestského zastupiteľstva mesta Brezna PhDr. Petra 

Dzurmanová, PhD.  zložila zákonom predpísaný sľub poslanca mestského  
zastupiteľstva 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Sú nejaké pripomienky, návrhy k uzneseniu? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Návrh BOL SCHVÁLENÝ. 
 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 143/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Kolegyni gratulujeme oficiálne.  
 
 
K bodu 4/ 
Správa o plnení uznesení MsZ mesta Brezna k 30.11.2022    
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladá prednostka MsÚ, spracoval útvar prednostu MsÚ zastúpený prednostkou. Nech sa 
páči, pani prednostka.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ Brezna 
Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážený poslanecký zbor, 
vážení prítomní. Týmto vám predkladám správu o plnení uznesení MsZ mesta Brezna k 30. 
novembru roku 2022, v ktorej konštatujem, že 18 uznesení MsZ bolo splnených, vypúšťame 
ich zo sledovania. To je všetko z mojej strany. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 
končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 



   10 z 93 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.11.2022 
 
II/ Konštatuje, že 
 

1. Uznesenie MsZ č. 3/2019 zo dňa 30.01.2019 
2. Uznesenie MsZ č. 169/2019 zo dňa 27.10.2019 
3. Uznesenie MsZ č. 198/2021 zo dňa 15. 12.2021 
4. Uznesenie MsZ č. 41/2022 zo dňa 06.04.2022 
5. Uznesenie MsZ č. 68/2022 zo dňa 25.5.2022 
6. Uznesenie MsZ č. 69/2022 zo dňa 25.5.2022 
7. Uznesenie MsZ č. 104/2022 zo dňa 21.09.2022 
8. Uznesenie MsZ č. 104/2022 zo dňa 21.09.2022 
9. Uznesenie MsZ č. 105/2022 zo dňa 21.09.2022 
10. Uznesenie MsZ č. 106/2022 zo dňa 21.09.2022 
11. Uznesenie MsZ č. 107/2022 zo dňa 21.09.2022 
12. Uznesenie MsZ č. 108/2022 zo dňa 21.09.2022 
13. Uznesenie MsZ č. 111/2022 zo dňa 21.09.2022 
14. Uznesenie MsZ č. 118/2022 zo dňa 21.09.2022 
15. Uznesenie MsZ č. 121/2022 zo dňa 21.09.2022 
16. Uznesenie MsZ č. 123/2022 zo dňa 21.09.2022 
17. Uznesenie MsZ č. 127/2022 zo dňa 21.09.2022 
18. Uznesenie MsZ č. 128/2022 zo dňa 21.09.2022 

 
 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 144/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodom 5/ - 9/ 
Návrh všeobecne – záväzných nariadení       
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Je všeobecný súhlas, aby sme spojili rozpravu k bodom 5, 6, 7, 8, 9. Ak dovolíte, tak k týmto 
bodom sme sedeli viackrát aj na pracovných stretnutiach. Ja som sa zúčastnil aj dvoch 
komisií, komisie pre rozvoj a komisie finančnej, ktoré prerokovali uvedené materiály. 
Kolegyne, kolegovia, keďže sa jedná o VZN, ktoré úzko súvisia s rozpočtom, tak dovoľte, 
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aby som v širšom kontexte aj povedal pár slov. Tie sa týkajú hlavne navýšenia niektorých 
daní a poplatkov. Poviem, že k tomuto žiadna samospráva ani žiadne vedenie samosprávy, ani 
poslanecké zbory nepristupujú určite radi, ani sa nerobia takéto opatrenia ľahko. Poviem ale 
úvodom aj to, že dnes môžete sledovať, či z médií, či z iných zdrojov, likvidáciu samosprávy 
v priamom prenose. Bohužiaľ, je to tak. A prejdem aj ku konkrétnym číslam. My sme aj 
členmi stavovských organizácií, ktoré zastupujú samosprávy, či už je to Združenie miest 
a obcí Slovenska alebo je to Únia miest a obidve tieto stavovské organizácie obhajujú záujmy 
samospráv v rámci celého Slovenska. Treba povedať, že my sme začali bojovať za práva 
samosprávy výraznejším, razantnejším spôsobom, čo ste mohli postrehnúť opäť z médií, ešte 
na jar tohto roku, kedy sa schvaľovali alebo bolo avizované schvaľovanie viacerých opatrení, 
ktoré výrazným spôsobom ovplyvnia hospodárenie miest a obcí. Bohužiaľ, poviem, bez 
nejakej diskusie, bez nejakých konkrétnych výpočtov, bez nejakých adekvátnych kompenzácií 
sa schválila legislatíva, ktorá výrazným spôsobom zasahuje aj do rozpočtu nášho mesta 
a poviem, tak výrazným spôsobom, ako sme ovplyvnení aj po schválení posledného návrhu 
zákona, ktorý upravuje daňový bonus, tak výrazným spôsobom, ako je zasiahnuté do 
rozpočtu, už nebolo dávno. Treba povedať, že nás netrápi len to, že bol schválený daňový 
bonus, nás trápia ďalšie problémy, ktoré prišli na základe situácie, ktorá vznikla vo svete, 
ktorá sa týka aj Slovenska. A aby som prešiel ku konkrétnym číslam, ak sa bavíme dnes 
o daňovom bonuse, ktorý je výpadok dane z príjmov fyzických osôb pre samosprávy 
v objeme 784 miliónov eur, tak jednoducho takýto drastický výpadok na našich príjmoch 
nevieme sanovať len bežnými opatreniami v rámci šetrenia úradu. Síce štát povedal, že bude 
kompenzovať túto stratu vo výške 100 miliónov, ale aj tak sa bavíme o strate takmer 700 
miliónov alebo výpadku takmer 700 miliónov eur z rozpočtov miest a obcí. Ďalej treba 
povedať, že tým, že nastala energetická kríza, tak máme značný výpadok alebo značné 
navýšenie výdavku aj na energiách, ktorý je takmer 600-tisíc eur, pretože energie nám išli 
hore o 100%. Tu poviem aj to, že môžeme byť zatiaľ naozaj radi a spokojní, pretože tie ceny 
energií, ktoré máme my, sú jedny z najnižších na Slovensku. My sa pohybujeme, tak ako som 
vám avizoval aj na pracovných stretnutiach, pri výdavkoch na elektrickú energiu na úrovni 93 
alebo 94 euro za MWh/hod a plyn máme zazmluvnený na 16€/MWh/hod. Čiže takto sme 
zatiaľ zazmluvnený do konca roku 2023. Dnes ale je bežné, že samosprávy, ktoré musia byť 
na spote, platia 400, 450, 500€ za tieto objemové položky. Takže naozaj zatiaľ toto máme 
v poriadku na budúci rok, ale už teraz sa zaoberáme tým, čo pre rok 2024, pretože ak toto 
nezvládneme, tak ak hovorím o 100%, ktoré urobili 600-tisíc, tak ak si predstavíte, že by sme 
mali ísť na 3 alebo 4-násobok, ak táto kríza v energetike bude pokračovať, tak jednoducho by 
sme to nezvládli. To sa nedá. Tiež poviem to, že štát nám určil pre budúci rok na základe 
vyššej kolektívnej zmluvy, že budeme musieť zvyšovať mzdy zamestnancov vo verejnej 
správe o 17% a pedagogických zamestnancov o 22%. Len toto navýšenie urobí v rozpočte 
v budúcom roku viac ako milión eur. Čiže hovorím už o 1,6 milióna, ktoré si viete vyčítať 
z rozpočtu, ktorý bol zverejnený a ktorý ste dostali, o ktorom budeme dnes ešte rokovať. Ale 
súvisí aj s týmito bodmi, ktoré máme a preto to spomínam. Ďalej je to daňový bonus, ktorý 
môžeme dnes vypočítať len približne na základe výpadku, ktorý som hovoril, ale celkovo ten 
výpadok predstavuje pre našu samosprávu viac ako 3 milióny eur. Tiež poviem to, že do 
rozpočtu nemáme premietnutú budúcoročnú infláciu. Nedá sa to, pretože na základe toho, že 
tá situácia sa tak dynamicky mení, nevieme reagovať dnes s nejakým polročným alebo 
ročným predstihom. Jednoducho sa to nedá. Takže upozorňujem aj na to, že toto ešte vôbec 
nemáme premietnuté a preto aj na základe tohto všetkého, čo nás čaká budúci rok, na základe 
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toho výrazného zásahu do príjmov v našom rozpočte, musíme pristúpiť k viacerým 
opatreniam. Tie opatrenia samozrejme si preberieme podrobnejšie, ale už sme niektoré aj 
preberali na tých pracovných stretnutiach. Týkajú sa hlavne šetrenia, či už v oblasti energií 
miest, efektivity výkonu práce a mnohých ďalších. Treba ale povedať, že určitým spôsobom 
sme museli upraviť a dnes predkladať návrh, ktorý sa týka aj úpravy daní a poplatkov. Sme 
jedno z miest, ktoré upravuje tieto dane a poplatky naozaj v nižšej miere. Včera, tí, čo možno 
najbližšie, alebo tých susedov, ktorých najbližšie môžeme sledovať a s ktorými sa väčšinou aj 
porovnávame, včera sa schválilo navýšenie daní a poplatkov aj v Banskej Bystrici. Oproti 
nám ide o dramatické zvýšenie daní a poplatkov. V mnohých prípadoch o 4-násobné oproti 
tomu, ako to máme nastavené my. Aj na základe toho navýšenia, ktoré máme. Budem 
reagovať aj na to, lebo sa mnohé, hlavne na sociálnych sieťach, mnohé informácie skresľujú 
a radi prezentujú nejakým spôsobom bombasticky tak, aby vyzneli čo najviac senzačne vo 
vzťahu k tomu, že sú tie navýšenia likvidačné alebo enormne vysoké. Nie je to pravdou. 
Z toho celého výpadku, ktorý my budeme mať pravdepodobne na úrovni viac, ako som 
povedal, 3 milióny eur, tak navyšujú sa nám dane z príjmu FO o 4%. Tie 4% predstavujú ani 
nie 400-tisíc eur. Čiže stále sme okolo 2,5 až 2,6 milióna eur vo výpadku, ktorý musíme 
nejakým spôsobom nahradiť. Dane a poplatky, ktoré budeme navyšovať nám nevykryjú 
z tohto výpadku ani 20%. To je dôležité povedať, že to nie je ani 20% z toho celého výpadku, 
ktorý budeme mať. To, čo máme v návrhu a to, čo máme schváliť, čo je ďalších 80%, musíme 
riešiť vo vlastnej réžii. Čiže vlastnými opatreniami, úpravou hospodárenia mesta, 
prehodnotením niektorých investícií atď. Aby som bol konkrétny v niektorých prípadoch. Ak 
znie hrôzostrašne informácia, že navyšujeme daň napr. z bytov o 67%, tak toto navýšenie 
napr. pri menších bytoch predstavuje navýšenie v mesačnom ponímaní 0,50 – 0,60€. Závisí 
samozrejme od rozlohy bytu. Ak sa bavíme o 3-izb. byte alebo väčšej rozlohe 3-izb. bytu, tak 
je to možno na úrovni 1,50€/mesačne. Čiže naozaj tie navýšenia nie sú vôbec likvidačné. Nie 
sú enormné v takom zmysle, že by sa nedali zo strany obyvateľov zvládnuť. A ja ďakujem aj 
poslancom, ktorí sa zúčastňovali tých pracovných sedení, že sme k tomuto pristupovali nielen 
konštruktívne, ale dovolím si povedať aj citlivo. A výsledkom toho je to, že naozaj ten 
výpadok sanujeme pri tom navýšení pre obyvateľov v objeme zhruba len do 20%. Čiže naozaj 
tú stratu nekompenzujeme v celom rozsahu a poviem opäť, vo vzťahu aj k ostatným mestám, 
aj včera som sa na komore miest v Trenčíne stretol s viacerými kolegami a tie navýšenie sú 
v mestách od 40% a viac. Kde my sme si povedali, že zhruba 15 – 20% tým navýšením 
budeme, že to navýšenie celkové bude 15 – 20%. Naozaj sme k tomu pristupovali citlivo, 
zodpovedne a tak viac diskutovaná bola daň za zabratie verejného priestranstva. Čiže 
parkovné ľudovo povedané. Čo sa týka toho parkovného, nesúvisí to samozrejme len 
s príjmovou zložkou. My sa musíme zaoberať do budúcna aj tým, že nemôžeme stále budovať 
ďalšie parkovacie miesta a nevieme natiahnuť alebo zväčšiť plochy, ktoré v meste na možné 
parkovanie máme. Nemôžeme donekonečna zaberať zelené plochy. Naším cieľom aj 
v minulosti bolo podporovať verejnú dopravu, hromadnú alebo nemotorovú dopravu, k čomu 
robíme naozaj viaceré opatrenia. A v rámci toho rozpočtu sme aj ponechali mnohé benefity, 
ktoré naši obyvatelia využívajú vo forme zlacneného MHD. Pre väčšinu skupín obyvateľstva. 
A samozrejme sa zaoberáme aj tým, aby sme podporovali ďalej nemotorovú dopravu na 
území nášho mesta. Aj keď sme ten poplatok alebo navrhujeme zvýšiť, možno to tak vyzerá, 
že oveľa viac alebo do výšky, ktorá nie je primeraná, tak to tak nie je. A zase sa môžeme 
porovnávať v tomto s ostatnými mestami, pretože napr. ak zoberieme okolité mestá, či to je 
Lučenec, BB, Zvolen, tak tie poplatky sa pohybujú od 300 – 700€, čiže sú oveľa vyššie ako 
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nastavujeme aj my po tomto navýšení. A napr. ja som hovoril teraz posledne na stretnutí 
s pánom primátorom Žiaru nad Hronom, ktorí poplatky nemali doteraz a tieto poplatky idú 
zavádzať a takýto poplatok za zabratie verejného priestranstva, za parkovné, bude vo výške 
500€. Čiže aj tu prebehla medzi nami pracovná diskusia. A čo sa týka navýšenia tohto 
poplatku, treba povedať, že aj keď tu je to navýšenie asi také najviditeľnejšie, tak sme k tomu 
pristupovali tak, že jednoducho, ak by malo byť navýšenie tohto poplatku pre niekoho 
nezvládnuteľné a likvidačné, na rozdiel od ostatných daní a poplatkov, túto daň obyvatelia 
platiť nemusia. Čiže si to parkovné nemusia zaplatiť a nebudú mať vyhradené parkovacie 
miesto. To je celá aj tá logika, ktorou sme sa zaoberali v rámci toho pracovného stretnutia. 
Čiže nebude mať možno ten komfort, že má vyhradené parkovanie, ale na druhej strane 
nemusí, ak to nevie zvládnuť alebo ak to je naozaj pre neho finančne veľmi náročné, tak 
nemusí takúto daň zaplatiť. Ešte raz prejdem k tým číslam, čo je veľmi dôležité. 80% z toho 
celého výpadku budeme musieť riešiť vo vlastnej réžii. Obyvatelia pri zachovaní všetkých 
služieb, ktoré v meste máme, to je dôležité povedať, všetkých služieb a benefitov, sú 
ponechané a budú sa na tomto podieľa alebo mali by sa podieľať naši obyvatelia len 20% 
z toho celého výpadku. Bavíme sa len o tom výpadku 3 miliónov eur, ktoré dnes 
predpokladáme v budúcom roku. Verím, že štát bude k samosprávam v budúcom období 
pristupovať inak, pretože ešte raz spomínam aj to, s nami prebehla minimálna diskusia o tom, 
čo to bude pre naše samosprávy, pre naše mestá a obce, pre našich obyvateľov, pre ktorých 
poskytujeme 70% služieb, ktoré využívajú, my samosprávy, čo to bude pre nich v budúcom 
a v ďalších rokoch znamenať. Je to veľmi smutné, ale bohužiaľ, je to tak. Ešte spomeniem aj 
to, my sa porovnávame aj s našimi kolegami, keď chodíme do Poľska, keď chodíme do Čiech, 
keď chodíme do iných krajín, ale keď spomeniem len našich týchto dvoch najbližších 
susedov, po tom, čo sme s nimi komunikovali, majú 2 až 4-násobok zdrojov na investície 
oproti nám. Je to smutné. Ak chceme hovoriť o rozvoji Slovenska, ak chceme hovoriť 
o rozvoji regiónov, ak chceme hovoriť o rozvoji miest a obcí, tak to takto ďalej nemôže byť 
nastavené, lebo nám naši susedia, ku ktorým radi chodíme sa inšpirovať s rôznymi nápadmi 
a návrhmi a všetkým možným, budú jednoducho utekať míľovými krokmi, ktoré budeme len 
ťažko v budúcnosti dobiehať. Ten návrh je nastavený tak, aby sme naozaj zachovali všetky 
služby, ako boli naši obyvatelia doteraz na ne doteraz zvyknutí. Vrátane podpory športu, 
kultúry, zachovania MHD, opatrovateľskej, aj sociálnych služieb, ktoré máme zriadené. 
Takže naozaj to všetko, poukážky pre seniorov, karty pre seniorov, príspevok pri narodení 
dieťaťa, to všetko ostáva zachované, ale musíme pristúpiť aj k týmto nepopulárnym 
opatreniam tak, aby sme to budúci rok, aj investične, v rámci nášho mesta zvládli. Prepáčte, 
že som rozprával viac, ale považoval som to naozaj za potrebné. Prešli by sme k prezentácii 
jednotlivých VZN. Poprosím odbor ekonomiky a financovania, pani vedúcu. Ďakujem aj pani 
vedúcej aj všetkým zamestnancom odboru ekonomického, pretože naozaj, zostaviť rozpočet 
a tú informáciu som ešte nepovedal. Prepáčte, poviem aj tú. My, keď sme sa informovali 
medzi sebou, lebo robila taký súhrn aj Združenie miest a obcí Slovenska aj Únia miest, viac 
ako 40% miest ide do rozpočtového provizória. Nedokážu zostaviť rozpočet, čo je obrovský 
problém vzhľadom na to, a na to upozorňujem, čo je obrovský problém vzhľadom na to, že 
budúci rok začne platiť dlhová brzda na základe ústavného zákona, kde ak by sme mali 
nastavené nízko rozpočet, čo sa týka aj objemu investícií aj objemu výdavkov, tak ten bude 
pre nás viazaný a záväzný aj pre rok 2024 a mohol by to byť obrovský problém hlavne pri 
čerpaní externých zdrojov. My, tak ako máme nastavený tento rozpočet vo vzťahu aj k týmto 
VZN, je pre nás komfortný aj na základe tohto, čo bude aplikované na základe ústavného 
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zákona od budúceho roku a umožní nám ďalej čerpanie externých zdrojov a investície 
v našom meste. Snažili sme sa to naozaj nastaviť čo najlepšie. Ešte raz ďakujem, pani vedúca 
vám, lebo pani vedúca bola ešte aj chorá. Napriek tomu všetko zvládla si myslím na veľmi 
vysokej úrovni, spolu s jej zamestnancami. Takže jej veľmi pekne ďakujem, lebo naozaj to 
bol husársky kúsok, aby sme zostavili reálny rozpočet, lebo snažili sme sa ho zostaviť čo 
najreálnejšie pre budúci rok, pretože pre nás reálny rozpočet znamená čo najmenej 
problémov. Tiež ďakujem aj pani hlavnej kontrolórke, lebo veľmi nám v tomto tiež pomohla. 
Tam prebiehali intenzívne komunikácie na tej profesionálnej, odbornej úrovni, aj s pani 
vedúcou. A samozrejme, ďakujem aj vám, kolegyne, kolegovia, že sme k tomu pristupovali 
konštruktívne a výsledkom toho sú tieto návrhy. Ďakujem pekne. Nech sa páči, pani vedúca.  
 
Ing. Ružena Šefranová, odbor ekonomiky a financovania 
Dobrý deň. Hádam ma rozumiete, kus som taká prechorená a preto mám aj rúško. V prvom 
rade predkladáme návrh VZN o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku 
na žiaka ZUŠ, MŠ, školského zariadenia pre rok 2023. Toto VZN sme pripravovali tak ako po 
iné roky. My neberieme už pri zostavovaní návrhu rozpočtu normatív, ktorý je stanovený 
štátom, ktorý teraz ešte ani stanovený nie je, ale my si tak poctivo vždy vypočítame normatív 
pre jednotlivé školské zariadenia podľa skutočných reálnych výdavkov s tým, že v tomto 
VZN už sú napočítané, ako povedal pán primátor, navýšenie miezd a odvodov od 01.01.2023 
o 10% pre pedagogických, pre nepedagogických 7% a od 01.09. 12% pedagogický, 10% 
nepedagogický. Plus sme napočítali 100% na energie. VZN bolo zverejnené obvyklým 
spôsobom. Musím povedať, že tak ako nám ukladá zákon, aj keď v tomto prípade veľmi 
striktne nie, ale pán primátor zvolal všetkých štatutárov škôl a školských zariadení, ktorí mali 
týždeň na to, aby sa oboznámili s podkladmi, ktoré sú širšie ako sú vo VZN a všetci štatutári 
dali súhlasné stanovisko k tomu, aby boli takto normatívy zapracované do návrhu VZN. Počas 
tej 10-dňovej lehoty sme nedostali žiadne pripomienky k návrhu VZN.  
 
Čo sa týka dane z nehnuteľnosti, za psa, za predajné automaty a dane za nevýherné hracie 
prístroje, tam sme navyšovali sadzbu o 15%.  Brali sme to tak, že teraz je tak vyhlásená 
inflácia vo výške 15%, takže takto sme zapracovali aj zvýšenie týchto sadzieb, okrem 
drobných stavieb a stavieb na bývanie, ktoré majú doplnkovú funkciu. Tam navrhujeme 0,5€. 
Tak isto viac ako 15%, čo už tu odznelo, je návrh na ročnú sadzbu dane za byt. Čo sa týka 
zníženia dane daňovníkovi pri stavbách, tak tam navrhujeme vo výške 30% a od 65 roku 
daňovníka. To je čo sa týka daní. A pri dani za psa, tam navrhujeme, tam zostáva sadzba 40€, 
ale pri psoch chovaných v rodinných domoch navrhujeme zníženie o 75% na každého psa. 
Čiže tam chceme dosiahnuť to, aby sa nám prihlásili daňovníci, ktorí chovajú psov, pretože 
táto evidencia dosť pokulháva a my a nevieme k tomu dostať, pretože ten prvý pes, keď bol 
oslobodený, tak väčšinou už ďalšieho ani neprihlasovali. A týmto, že sa tá daň tak vyrovná aj 
na tých viacerých psov chovaných v rodinnom dome, tak predpokladáme, že budeme mať tú 
evidenciu v zmysle zákona vykonanú. To je, čo sa týka daní.  
 
Čo sa týka daň za užívanie verejného priestranstva. Pri tejto dani navrhujeme zvýšenie o 15% 
na každý aj začatý m2, okrem bodu f), kde navrhujeme zvýšenie na 0,07€/m2/deň, to sú 
prenosné sklápacie garáže, a bodu g), to je trvalé parkovanie vozidla na vyhradenom mieste, 
kde navrhujeme zvýšenie na 0,042€/m2/deň. V § 5 odst. 3 navrhujeme vynechať požiadavku 
na doloženie preukazu ŤZP a pod., pretože toto už zo zákona sme povinní zisťovať my. A v § 
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5 odst. 4 navrhujeme upraviť zníženie na základe žiadosti daň za užívanie verejného 
priestranstva trvalým parkovaním o 80% a to z dôvodu, že doposiaľ určené 1€, ktoré tam 
bolo, tak nám nepokrýva ani náklady v prípade, že sa doručuje do vlastných rúk daň. 
A poprípade výzva, čo nám jedna poštová obálka do vlastných rúk stojí 2,8€. Čiže aby sme 
aspoň zreálnili náklady spojené s vyrubovaním tejto dane alebo tejto úľavy.  
 
Čo sa týka VZN o miestnom poplatku za komunálny a drobný stavebný odpad, v návrhu 
zverejneného VZN navrhujeme zvýšenie o 15% poplatku na základe inflácie roku 2022. V § 6 
odst. 1 dopĺňame poslednú zarážku, že je nám povinný aj oznámenie o úmrtí dokladať. A v § 
6 odst. 3 navrhujeme znížiť poplatok o 30% za obdobie, za ktoré poplatník preukáže 
podmienky na zníženie. A v § 6 navrhujeme vypustiť celý odstavec 4, čo znamená 
„odpustenie a zníženie poplatku osobám starším ako 62 rokov, ŤZP a ŤZP so sprievodcom“. 
K tomuto musím ale povedať, že všetky tieto návrhy VZN boli zverejnené. Počas 10-dňovej 
lehoty sme dostali pripomienky k jednotlivým návrhom. Neboli rozporované všetky, ale 
všetky pripomienky sme predložili na rokovanie finančnej komisii, pretože zákon hovorí, že 
najlepšie je mať zriadenú novú komisiu, novú komisiu mesto nezriadilo, ale dohodli sme sa, 
že v rámci finančnej komisie budú tieto pripomienky prerokované. Prerokované boli a celé 
vyhodnotenie tohto pripomienkového konania sme vám predložili v lehote 3 dni pred 
konaním MsZ. Z mojej strany k týmto všetko.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Vážení prítomní. Vzhľadom na rastúce náklady na prevádzku jednotlivých zariadení, aj čo sa 
týka príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených 
mestom Brezno, vám predkladáme návrh VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených mestom Brezno, ktorá upravuje 
čiastočnú úhradu výdavkov MŠ, čiastočnú úhradu výdavkov na štúdium v základných 
umeleckých školách, čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, činnosti 
CVČ a tak isto náklady a režijné náklady v zariadeniach školského stravovania. Tieto máme 
ďalej uvedené v texte aj príslušného VZN. K tomu by som povedala tak isto, že celý návrh 
VZN bol vyvesený na úradnej tabuli mesta Brezna počas 10-dňovej lehoty. Prišla na úrad iba 
jedna pripomienka elektronicky formálneho charakteru, kde je návrh zmeniť znenie, ktoré má 
1 rok pred plnením povinnej školskej dochádzky za formuláciu, pre ktoré je predprimárne 
vzdelávanie povinné. Táto pripomienka je akceptovaná do VZN a zapracovaná.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Poprosím finančnú komisiu k návrhom.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec, predseda finančnej komisie 
K bodom 5., 6., 7., 8., 9 sme prijali odporúčacie uznesenie s tým, že v rámci VZN o dani 
z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje 
sme sa uzniesli na zjednotení výšky dane čo sa týka nehnuteľnosti, ktoré sú využívané na 
podnikateľský účel, avšak rozdielnosť bola v tom, že pri nehnuteľnostiach, ktoré sa používajú 
na podnikateľský účel a sú samostatne stojace, bola iná sadzba ako pri tých, ktoré sú 
umiestnené v bytových domoch. Tak tam sme sa uzniesli na tom, a to budem dávať ako aj 
svoj poslanecký návrh, upraviť § 5 ods. 1 písm. g) zo sumy 3,45 na 3,50, § 5 ods. 1. písm. h) 
3,45 na 3,50, a ponížiť sadzbu, čo sa týka výšky dane pri nebytových priestoroch 
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nachádzajúcich sa v bytových domoch v § 6 ods. 2 písm. b) z 3,68 na 3,50. Tým pádom by 
sme docielili to, že nehnuteľnosti, ktoré sú využívané na podnikateľský účel, aby mali 
jednotnú sadzbu, čo nám prišlo ako logické a správne. Ďalej, čo sa týka VZN o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, komisia sa uzniesla na tom, že 
odporúčame pre ekonomický odbor, aby spracoval opravenú výšku sadzieb týkajúcich sa 
jednotlivých poplatkov, či už pre FO alebo FO čo sa týka stavebného odpadu alebo potom tie 
ďalšie, ktoré sa týkajú množstevného zberu. Z dôvodu toho, že v zmysle nariadenia vlády 
nedošlo v minulosti k úprave sadzby. Táto sa týka hlavne poplatku za uloženie odpadu na 
skládke. Táto sa nenavyšovala a z tohto titulu je skutočne potrebné to opraviť. Ekonomický 
odbor nám aj spracoval čísla k tomu, ktoré sme si už aj spoločne prešli a tu by som, toto tiež 
si osvojujem ako poslanecký návrh, ale bude to prakticky za komisiu, s tým, že by sa upravila 
sadzba poplatku za komunálny odpad pre FO podľa § 77 ods. 2 písm. a) na 0,09 na osobu 
a kalendárny deň. Tam by išlo o navýšenie z 0,0712 na 0,09. To by bolo mierne navýšenie. 
Potom sadzba poplatku za drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín pre FO podľa § tak 
ako je tam uvedené zákona na 0,025€/kg. Tam ide tak isto o navýšenie z 0,0185€/kg na 
0,025€/kg, čo je tak isto nárast, ale vynútený. Potom sadzba poplatku pre PO a podnikateľov 
podľa toho istého paragrafu avšak písm. b) a c), u ktorých je zavedený množstvový zber, 
navrhujeme tak isto navýšiť v bode a) na 0,025 pri veľkoobjemovom kontajneri na 0,20€/kg 
a drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín na 0,025€/kg. Týmto by sme mali docieliť to, 
že výška sadzieb, ktoré budú toto prakticky reflektuje navýšenie nákladov za uloženie odpadu 
na skládke. Budeme reflektovať na to, aby sme to mali v súlade so zákonom a tieto poplatky 
boli správne, lebo mesto takto dopláca za to.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Čo nemôže zo zákona.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Ostatné VZN, ktoré boli teraz prednesené, tak tam máme prijaté uznesenia, ktoré odporúčajú 
schváliť materiály tak, ako sú.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tam ide vyslovene len o zákonnú úpravu, takže to musíme dodržať. To nie je o tom, či 
chceme, či nie. Ešte v rámci komisie pre rozvoj.  
 
Ing. arch. Ján Králik, poslanec, predseda komisie pre rozvoj 
Komisia pre rozvoj odporúča MsZ schváliť materiály tak, ako boli prednesené. Nemali sme 
žiadne pozmeňujúce návrhy.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Poprosím školstvo.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec, predseda komisie pre školstvo 
Ďakujem za slovo. Komisia školstva na svojom zasadnutí rokovala o bode č. 5., ktoré máme 
v materiáloch. Daný materiál prerokovala a odporúča ho MsZ schváliť tak, ako je spracovaný.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy na uznesenie.  
 
Návrhová komisia k bodu 5/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 
určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka 
základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy, dieťa školského 
zariadenia, v zariadeniach školského stravovania na jedno hlavné jedlo a doplnkové 
jedlo zriadených na území mesta Brezna na rok 2023 

 
II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6, ods.1 a § 11 ods. 4, písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších zmien na Všeobecne záväznom nariadení č. VZN – 
09/2022 o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na 
žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy, dieťa školského 
zariadenia, v zariadeniach školského stravovania na jedno hlavné jedlo a doplnkové 
jedlo zriadených na území mesta Brezna na rok 2023 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 146/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod č. 6.  
 
Návrhová komisia : 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec:  Budeme hlasovať o poslaneckom návrhu v § 5 odst. 1 
písm. g), sadzba z 3,45 návrh na 3,50. Tak isto v bode h) z 3,45 na 3,50. V § 6 odst. 2 písm. b) 
z 3,680 na 3,50€.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že pozmeňujúci návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 6 ako celok.  
 
Návrhová komisia k bodu 6/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 
o dani z nehnuteľností, dani za psa, dani za predajné automaty a dani za nevýherné 
hracie prístroje 
 

II/ Uznáša sa 
 

v zmysle § 6, ods.1 a § 11 ods. 4, písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších zmien na Všeobecne záväznom nariadení č. VZN – 
10/2022 o dani z nehnuteľností, dani za psa, dani za predajné automaty a dani za 
nevýherné hracie prístroje so zapracovaním nasledovných pripomienok: 
 
v § 5 ods. 1, písm. g/ z 3,45 € zmeniť na 3,50 € 
v § 5 ods. 1, písm. h/ z 3,45 € zmeniť na 3,50 €  
v § 6    ods. 2, písm. b/ z 3,60 € zmeniť na 3,50 € 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 PROTI. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 146/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna Bod 7 ako celok.  
 
Návrhová komisia k bodu 7/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 
o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie 
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II/ Uznáša sa 
 

v zmysle § 6, ods.1 a § 11 ods. 4, písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších zmien na Všeobecne záväznom nariadení č. VZN – 
11/2022 o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 14 ZA. 2 PROTI. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 147/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod č. 8.  
 
Návrhová komisia: 
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Budeme hlasovať o poslaneckom návrhu s nasledovnými úpravami v § 3. bod 1. poplatku za 
komunálne odpady pre FO podľa § 77 odst. 2 písm. a) zákona je 0,09€/osoba/deň. II.) sadzba 
poplatku za drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín pre FO podľa § 77 odst. 2 písm. a) 
zákona je 0,025€/kg. III.) Sadzba poplatku za PO a podnikateľov podľa § 77 odst. 2 písm. b) 
a c) zákona, o ktorých je zavedený množstevný zber, sa ustanovuje takto: a) pri 70, 110 
a 1100-litrovej zbernej nádobe je 0,025€/liter komunálneho odpadu, b) pri veľkoobjemovom 
kontajneri 0,20€/kg komunálneho odpadu, c) za drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín 
0,025€/kg.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
To je pozmeňujúci. Nech sa páči, hlasujte.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ. 
Poprosím uznesenie ako celok.  
 
Návrhová komisia k bodu 8/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
 
I/ Berie na vedomie 
 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 
o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
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II/ Uznáša sa 
 

v zmysle § 6, ods.1 a § 11 ods. 4, písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších zmien na Všeobecne záväznom nariadení č. VZN – 
12/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 s nasledovnými úpravami v § 3 : 

1) Sadzba poplatku za komunálne odpady pre fyzické osoby podľa § 77 ods.2 písm. a) 
zákona je 0,09 eur za osobu a kalendárny deň.  

 
2) Sadzba poplatku za drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín pre fyzické osoby podľa 

§ 77 ods.2 písm. a) zákona je 0,025 eur za kilogram.  
 
3) Sadzba poplatku pre  právnické osoby a podnikateľov  podľa § 77 ods.2 písm. b) a c) 

zákona, u ktorých je zavedený množstvový zber,  sa ustanovuje takto: 
 

a) pri 70, 110 a 1100 litrovej zbernej nádobe 0,025 eur za 1 liter komunálneho odpadu, 
b) pri veľkoobjemovom kontajneri (VOK) 0,20 eur za 1 kilogram komunálneho odpadu, 
c) za drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín  0,025 eur za 1 kilogram.  

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 148/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 9.  
 
Návrhová komisia k bodu 9/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 
výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
zriadených mestom Brezno  

 
II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení  č. VZN – 
13/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 
zariadeniach zriadených mestom Brezno 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 149/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 10/ 
Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta 
Brezno č. 4/2012 o hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami 
v zariadeniach určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve v znení VZN č. 
1/2016 a VZN 18/2020          
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval odbor právny a majetkový. Prednesie pani prednostka, nech sa páči.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Vážení prítomní, dovoľte mi predložiť vám tento návrh VZN, ktorý sme upravovali na 
základe výsledkov kontroly pani hlavnej kontrolórky mesta, ktorá bude predložená potom 
v bode 22.2 a zároveň legislatívnu úpravu a revíziu k tomuto VZN úrad už nevykonal 
niekoľko rokov. Preto špecifikujeme v texte aktuálnu legislatívu a dané náležitosti v nej. 
Ďalej aj v podkladných materiáloch k tomuto VZN upravujeme všetky písomnosti na základe 
písomnej aj ústnej komunikácie s pani hlavnou kontrolórkou. Počas 10-dňovej lehoty 
zverejnenia týchto materiálov sme žiadnu pripomienku nedostali. To je všetko z mojej strany.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Poprosím finančnú komisiu.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Finančná komisia prijala uznesenie, ktorým odporúča schváliť tento bod tak, ako je 
pripravený.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.   
 
Návrhová komisia k bodu 10/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

 
vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým 
sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 04/2012 o 
hospodárení s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, 
vo vlastníctve mesta v znení  VZN – 01/2016 a VZN 18/2020 
 
II/ Uznáša sa 

 
v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení a dopĺňa 
všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 04/2012 o hospodárení s bytmi a 
obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu, vo vlastníctve mesta 
v znení  VZN – 01/2016 a VZN 18/2020 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 150/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 11/  Majetkové záležitosti 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ak súhlasíte, spojili by sme rozpravu o týchto bodoch. Poprosím stručne k jednotlivým 
bodom.  
 
 
JUDr. Iveta Biela, právnik OPM 
Vážení prítomní, prajem dobrý deň. Body 11.1 a 11.2 spolu tematicky súvisia predmetom 
prevodu. Mesto má vo vlastníctve pozemky reg. E v doline Ježová, to je na Zadných Halnách. 
Jedná sa o dva pozemky, z ktorých sme geometrickým plánom dali na základe žiadosti 
vytvoriť dve novovytvorené parcely. Väčšia z týchto parciel o výmere 1147 bude predmetom 
OVS na podnet pána Bartoša, ktorý má v blízkosti stolársku dielňu. Menšia z týchto parciel 
o výmere 181 m2 bude predmetom predaja formou osobitého zreteľa súrodencov Šajgalovcov, 
ktorí majú RD hneď na vstupe do doliny a táto parcela by mala slúžiť ako prístup k ich RD. 
Podmienky OVS máte pripojené v materiály. Východisková cena pre oba predaje je 
22,71€/m2 podľa znaleckého posudku. Z mojej strany toľko. Všetky podrobnosti sú 
v dôvodovej správe.  
 
Bod 11.3 – Zriadenie vecného bremena na pozemok na Ulici MPČĽ. Jedná sa o pozemok 
v areáli ZŠ na Mazorníku. Je potrebné zriadiť vecné bremeno ako požiadavka zmluvy, ktoré 
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mesto Brezno podpísalo s Fondom na podporu športu, kde sme dostali peniaze na realizovanie 
investičnej akcie a podmienkou je zriadenie vecného bremena na tento pozemok v prospech 
ZŠ na dobu 10 rokov na využívanie pre organizáciu športových podujatí a súťaží. Vecné 
bremeno bezodplatné, je potrebné schváliť zastupiteľstvom.  
 
Bod 11.4 – Žiadosť spoločnosti Korytniak, s.r.o. a Poľnohospodárskeho družstva Ďumbier 
o nadobudnutie spoluvlastníckych podielov mesta na pozemkoch v k. ú. Brezno. Mesto 
Brezno kúpilo pred 3 rokmi od pani Lakomčíkovej väčšie množstvo pozemkov, resp. 
spoluvlastnícky podiel na týchto pozemkoch. Po nadobudnutí vlastníckeho práva spoločnosť, 
s.r.o. si uplatnila výhradu proti tomuto predaju s tým, že boli opomenutí ako spoluvlastníci 
pozemkov. Neboli im ponúknuté tie pozemky a žiadajú od mesta, aby im príslušné podiely 
predali späť. K žiadosti sa pripojil u 4 pozemkov aj ďalší spoluvlastník – Poľnohospodárske 
družstvo Ďumbier, čiže predmetom tohto prevodu bude spätný odpredaj menovaným dvom 
spoločnostiam dotknuté pozemky, ktoré sú v materiály uvedené v príslušných 
spoluvlastníckych podieloch.  
 
Bod 11.5 – Predaj stavieb a pozemkov v lokalite Brezinky do vlastníctva Lesy mesta Brezna, 
s.r.o. Mesto Brezno je vlastníkom areálu v lokalite Brezinky v extraviláne mesta. Jedná sa o 6 
pozemkov a tri stavby. Mesto to ponúklo na odpredaj našej obchodnej spoločnosti Lesy mesta 
Brezna, ktoré majú lepšie podmienky na rozvoj a zveľadenie tohto areálu. Kúpna cena bola 
stanovená posudkom s tým, že je znížená o preukázané investície do tohto majetku, ktoré už 
Lesy mesta Brezna ako nájomca areálu vynaložili. Výsledná cena je 508 600 €. Jedná sa 
o osobitný zreteľ, takže treba súhlas 3/5 väčšiny. Z mojej strany zatiaľ všetko.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predstavujeme novú kolegyňu.  
 
Mgr. Lucia Ličková, právnik OPM 
Dobrý deň, vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Tak dovoľte, 
aby som sa vám na úvod predstavila. Moje meno je Lucia Ličková a som nová kolegyňa za 
mojich kolegov, ktorí odišli na právnom oddelení. Ak dovolíte, rada by som začala svojím 
prvým návrhom na uznesenie. Je to bod 11.6. Je to v podstate žiadosť pána Jána Blaškoviča, 
ktorý sa obrátil na mesto Brezno so žiadosťou o odkúpenie pozemku, ktorý sa nachádza 
v lokalite Mlynná Dolina. Výmera je 132 m2, jedná sa o lesný pozemok. Tento pozemok je 
prebytočný pre mesto Brezno. Potrebujeme to schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov, 
pretože sa jedná o osobitný zreteľ. Cena danej nehnuteľnosti sa vyšplhala na 13 200 €, čo 
predstavuje 100€/m2. Pán Blaškovič bol vyrozumený o tejto cena a s touto cenou súhlasí. 
Jedná sa o to, že si chce vysporiadať pozemok, pretože odkúpil chatu a na tom vedľajšom 
pozemku má umiestnenú žumpu, altánok a studňu a takto by si to chcel vysporiadať.  
 
Bod 11.7. – Žiadosť pána Miroslava Adameka, ktorý tak isto chcel odkúpiť od mesta Brezna 
pozemok v lokalite Michalová a jedná sa o lokalitu Čierny vrch. Tu ale je tento návrh 
pripravený na neschválenie skrz toho, že Lesy aj architektka mesta Brezna dali nesúhlasné 
stanovisko. Na základe finančnej komisie som požiadala o dodatočné stanovisko, či nemôže 
byť nejaká iná výmera, aj toto bolo zamietnuté.  
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Bod 11.8 – Žiadosť pána Jána Pfeifera, ktorý tak isto chce odkúpiť pozemok, tak isto 
v lokalite Mlynná Dolina. Tento pozemok je už väčší, je to 194 m2. Jedná sa o lesný pozemok. 
Tak isto potrebujeme 3/5 väčšinu všetkých hlasov, pretože sa jedná o osobitný zreteľ. Tu sa 
cena vyšplhala na 19 400 €, avšak s touto cenou pani Pfeiferová nesúhlasí, že je to proste pre 
nich likvidačné. Nechcú to na žiadne podnikateľské účely, chcú si rozšíriť svoj pozemok, 
pretože ako je umiestnená chata, tak tento pozemok ich obkolesuje zo 4 strán, čiže oni si to 
chceli iba vysporiadať. Súhlasné stanovisko aj zo strany architektky aj zo strany obchodnej 
spoločnosti Lesy mesta Brezna.  
 
Bod 11.9 – Žiadosť pána Andreja Prepicha, ktorý tak isto chce pozemok v lokalite Mlynná 
dolina. Tu však je nesúhlasné stanovisko, pretože to zamietla aj architektka mesta aj Lesy 
mesta Brezna.  
 
Bod 11.10 – Aktualizácia poradovníka žiadateľov na byty, ktoré sú vo vlastníctve mesta. 
Jedná sa o to, že tento poradovník žiadateľov, ktorý je zostavený komisiou musí schváliť MsZ 
mesta Brezna. Toto je len taká aktualizácia.  
 
Bod 11.11. Jedná sa o zmeny uznesenia MsZ č. 8/2021 zo dňa 17.02.2021 a neskôr v znení 
uznesenia 42/2022 zo dňa 06.04.2022. V krátkosti, s týmto predajcom nebolo schopné doteraz 
uzavrieť kúpnu zmluvu. Na základe toho sa navrhuje zvýšiť cena kúpy a to zo 17 000 na 
26 000 €.  
 
Bod 11.12. Totožný prípad, ten istý problém, ten istý byt na tej istej ulici. Jedná sa o to, že tak 
isto potrebujeme zvýšiť kúpnu cenu zo 17 000 na 26 000 a je to tak isto byt na Mládežníckej 
ulici a aj po opakovaných výzvach nevieme uzavrieť s predávajúcim kúpnu zmluvu na byt, 
ktorý chceme odkúpiť. Ďakujem. Z mojej strany všetko.  
 
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
tohto roku sme schválili zámenu pozemkov medzi mestom Breznom a Poľnohospodárskym 
družstvom Ďumbier. Podali sme, resp. podpísala sa zámenná zmluva, podal sa návrh na vklad. 
Administratívnou kontrolou na katastri zistili, že bol tam nesprávny údaj uvádzaný pri 
výmere, čo sa týka jednej E parcely 11532/4 a bolo uvádzané 599, ale správny údaj je 406. 
My na nej kupujeme iba 1/8, takže ono to malo za následok aj nesprávny výpočet celkovej 
výmery, ktorá mala byť ponúknutá zo zámeny s PD Ďumbier. Nesprávny údaj bol 7966,41 
a správny je 7942,28, takže to malo náväznosť na bod 1 aj bod 3 uznesenia. Tieto sú opravené 
tak, aby boli správne a bolo to možné zavkladovať. To je všetko k tomuto materiálu.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, stanoviská komisií?  
 
Ing. arch. Ján Králik, poslanec 
Komisia pre rozvoj v bode 11.1 navrhuje zmenu v materiály ohľadom súťažných podmienok 
VOS a to z toho dôvodu, že v pôvodnom návrhu je uvedené, že sa jedná o typ pozemku, ktorý 
funkčným regulatívom je územie zariadenia technickej infraštruktúry a vzhľadom na uvedené, 
pozemok nie je určený na výstavbu. V územnom pláne tento pozemok skutočne nemá určenú 
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žiadnu funkciu a my navrhujeme, aby vzhľadom k tomu, že v okolí sa nachádzajú pozemky 
pre bývanie vidieckeho typu a pozemky pre územie drobnej výroby a služieb, aby tu bolo 
uvedené, že sa jedná o pozemok pre územie drobnej výroby a služieb, a na základe 
regulatívov územného plánu sú tam vymenované podmienky, čo sa tam môže a čo sa tam 
nemôže realizovať. A podrobné podmienky potom budú stanovené s uchádzačom po 
oboznámení sa s jeho investičným zámerom, lebo vieme zhruba, na základe tej jednej 
žiadosti, o čo tam asi ide tomu záujemcovi. Ale tento bod presnejšie špecifikuje možnosti, za 
akých môže ten pozemok využívať. Lebo predať pozemok za 22€/m2 s tým, žena pozemku 
nie je možná výstavba, proste to sa nám nezdalo byť celkom košér. Čiže preto navrhujeme 
túto zmenu. Ostatné body navrhujeme MsZ schváliť tak, ako boli predložené.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ja ako navrhovateľ sa s tým stotožňujem a ak súhlasia ostatní, tak nemusíme o tom hlasovať. 
To je logická pripomienka v rámci podmienok OVS. Je všeobecný súhlas?  
 
Ing. arch. Ján Králik, poslanec 
umiestňovanie zariadení drobnej priemyslovej a poľnohospodárskej výroby mimo živočíšnej, 
služieb skladov čiastočne obťažujúcich svoje okolie, vzhľadom k tomu, že sa jedná o drobnú 
výrobu. Územie si vyžaduje dopravnú obsluhu nákladnými vozidlami bez obmedzenia 
nosnosti. Parkovanie i garážovanie osobných, nákladných vozidiel musí byť riešenie na 
vlastných pozemkoch. Vhodné využitie – nevýrobné služby, remeslá, opravárenské služby, 
drobné prevádzky, drobná priemyselná výroba, poľnohospodárske prevádzky, sklady, 
parkoviská, parkovacie garáže, hromadné garáže, garáže a odstavné plochy pre nákladné 
vozidlá, prívesy, autobusy, čerpacie stanice, PHM. Prípustné využitie za určitých 
obmedzujúcich podmienok sú: byty majiteľov a správcov, pohotovostné byty, zariadenie 
základnej občianskej vybavenosti, nákupné centrá, športové objekty, objekty polície 
a požiarnikov, motorest, motel, priemyselná výroba. Podrobné podmienky budú stanovené 
s uchádzačom až po oboznámení sa s jeho investičným zámerom. To je kompletné znenie.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ak nie je problém, ta zapracovávame. Ďakujem pekne. Otváram rozpravu ku všetkým bodom.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Ďakujem za slovo. K bodu 11.6, chcem sa spýtať, či máme viacero takýchto problémov, resp. 
či máme monitorovaný takýto problém aj u iných záujemcov, ktorí majú chatu na svojom 
pozemku a žumpu, altánok na našom pozemku, a či to mali legálne spravené a teraz to 
odkupujú alebo si to postavili vtedy len tak a teraz si to chcú odkúpiť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Legálne to nemajú, keď to majú na našom pozemku a nemajú s nami vzťah.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
A potom k 11.11, tam asi budem mať trošku problém, nakoľko sa mi zdá, že sa tam zbytočne 
navyšuje suma za byty na Mládežníckej. Podľa mňa takú cenu vôbec nemajú.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
K tým bytom len ti poviem, že tam my nepohneme s tým vlastníkom. Keď on si určí cenu. 
A ďalšia vec je, že čo sa týka, ak by sme dali aj znalecký spraviť, tak určite bude cez túto 
sumu. To vieme už 100%. Za 25-tisíc dnes byt nekúpite ani keby bol holobyt, skelet. To je 
nemožné. Takže my máme znalecké posudky ešte staršie k tomu a tie boli myslím na 
nejakých 24-tisíc alebo 25-tisíc. A to je 4-5 rokov dozadu. Môžeme si povedať hranicu, 
pokade kúpime, ale viete, aká je cena bytov, ako išla hore, my tam nepohneme už 
s niektorými. Preto sme ich kupovali za nejakú cenu aj naraz, aj potom, pokiaľ sa dalo, čo 
najnižšiu, ale dnes je to proste cena inde. Tak ako nemôžeme chcieť. Je to potom na vás. Keď 
nechcete, nemusíme ich kupovať, ale máme kúpených 46 bytov stade, čiže potrebujeme to 
dovysporiadať, aby sme vlastnili celú bytovku, šak to sme si povedali, že máme tento cieľ. 
Nepredali, lebo nechceli predať za tú cenu. My sme mali už uznesenie, že za lacnejšie, ale 
nepredali nám. To je zmena. On povedal, že za to nič nekúpi a má pravdu. To bola posledná 
dohoda, neviem, či pristúpi. Ako my mu môžeme povedať, že nie. To nie je o tom. Dnes je to 
o tom, či povieme, či 26 je dobré.  
 
Július Obernauer, poslanec 
Ďakujem pekne za slovo. Ja viac-menej sa chcem len opýtať. Zarazili ma totiž v rámci týchto 
majetkových dve ceny, nazvem to tak. Vlastníci, ktorí majú chaty v Mlynnej doline a chcú si 
vysporiadať pozemky, tak sa im odpredáva m2 za 100€ a pán Korytiak a Poľnohospodárske 
družstvo Ďumbier v inom bode, im sa predáva orná pôda, môžem to nazvať na podnikanie, za 
0,50 €/m2. Kladiem otázku, prečo je to takýto obrovský rozdiel. Som prekvapený tým. 
Ďakujem.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Oni mali zo zákona predkupné právo. Tým pádom je to súdne vynútiteľné. Automaticky, keby 
sme išli do sporu, tak by boli ďalšie náklady s tým. A čo sa Mlynnej týka, je to turisticky 
významná lokalita. Momentálne tie ceny tam išli dosť vysoko hore.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dnes sa pohybujú 200 – 250€.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Ešte aj čo sa týka potom toho bodu Pfeifera. Ja navrhujem, že by sme ho schválili tak, ako to 
je a skúsime to s nimi odkomunikovať. Radšej nech sa dohodneme.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ja nechcem, aby sme išli pod cenu znaleckých posudkov. To sme sa dohodli, že budeme takto 
riešiť, takže dodržujme tieto pravidlá.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Ešte doplním Dana. Čo sa týka tej Mlynnej, tam je to postupné, lebo tí ľudia raz majú 
peniaze, raz nemajú peniaze a viac-menej všetci sú oslovení. Aj tie geometrické plány, ktoré 
sa urobili, aj teraz, čo svietia, že je to mesto, ono to v minulosti vôbec nebolo. To bol iba čisto 
les a viac-menej s geodetom sme to tak prešli, aby také tie plochy, ktoré sú ako keby trávnaté 
a sú využiteľné pre tých, ktorí sa o ne starajú, aby si ich do budúcna mohli odkúpiť, keď na to 
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budú mať príležitosť a peniaze. Len tam je vždy rozdiel v tom, že kým pred 6 rokmi sme to 
predávali po 15 alebo 30€, vždy to išlo hore, teraz to stále ide hore a snažíme sa reflektovať 
na ceny nehnuteľností, ktoré sú aktuálne platné.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Aj tak predávame lacnejšie, ale nie takým výrazným spôsobom, ako by kupujúci chceli.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
A tie plochy, ktoré sú spôsobilé predaja, tak tie v predaji máme. A tie, ktoré nie sú, ako aj ten 
Prepich, to je už nad rampou hore a jednoducho tam už sa to nebude dať ďalej predávať.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
My sme si tieto veci odkomunikovali aj so štátnou ochranou prírody.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Ono aj v minulosti tie chaty sa stavali tak, že tí ľudia si postavili chatky, bolo im vyčlenené, 
alebo z Lesa bolo možné vyňať iba nevyhnutnú výmeru, ale v skutočnosti tí ľudia sa o to 
starali, kosili a tam na tých miestach, ktoré sú na LV mesta, to je len tráva, tam nie je fyzicky 
les a je to len vďaka tomu, že sa tí ľudia o to starajú a majú k tomu aj nejaký vzťah. Aj 
geometrické plány, keď sa robili, tak sa robili tak, že vždy sa tam tí ľudia našli a prešlo sa to 
s nimi. Len nie vždy majú na to hneď peniaze, aby si to odkúpili, takže je to také postupné.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
My sme tento bod dostali len včera a nebol čas sa na to nejakým spôsobom pripraviť. Ja by 
som sa na technikáliu chcel spýtať. 11.5 Lesy mesta Brezno. Či tá suma 508-tisíc bude 
vyplatená ešte tento rok a z čoho to tie naše Lesy vyplatia alebo počítame s tým kapitálom až 
budúci rok.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tento rok nám to vyplatia.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Majú z čoho? 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Hej. Tento rok nám vyplatia kúpnu cenu za tento pozemok, tak, ako je to navrhnuté.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Nám už zaplatili dividendy? 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Áno, zaplatili dividendy. Ideme podľa znaleckého. Tak by to aj malo byť v ostatných veciach, 
keď predávame, aj síce našej s.r.o., ale je to s osobitným zreteľom napriamo a aj z hľadiska 
účtovného, aby to bolo v poriadku.  
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Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Chcel by som poprosiť kolegov, aby ste fakt podporili aj tie 11.11 a 11.12, lebo to nie je 
ľahké sa s tými ľuďmi, čo tam žijú na Mládežníckej dohodnúť. To je vždy len o príležitosti, či 
to využijeme alebo nie, ale ak to nevyužijeme, tak to tam proste. Viete, v akom stave to je, ak 
neviete, choďte sa na to pozrieť a sami si vytvorte úsudok, že treba to riešiť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Však na tomto sme sa zhodli, že to doriešime, ale samozrejme, budem rešpektovať vaše 
rozhodnutie, len ako cena na trhu, to je ako v tých ostatných prípadoch pozemkov, čo sme 
hovorili.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Ďakujem za vysvetlenie, nebol som na porade, mal som iné povinnosti, prepáčte. Spýtal by 
som sa to tam. Každopádne, určite by som bol za, aby sme si stanovili maximálny strop za 
tieto byty do budúcna, aby sa nestávalo, že naozaj každý mesiac tu budeme potom hlasovať 
o vyššej a vyššej sume. Zastropujme si to, čo je max a tam skončíme.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Máme dve tretiny bytov. Tlačili sme to od, 14-tisíc sme asi začínali. Čiže bola to nejaká 
stratégia, dnes je to otvorené, je to dlhodobé, ťažko tam už špekulovať s tými poslednými. My 
ešte budeme robiť nejaké právne kroky, ale to si všetko na pracovných poradách môžeme 
prejsť. Ja to tu nebudem zverejňovať, lebo to nie je pre nás dobré. Ešte niekto ďalší do 
rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy na 
uznesenie.  
 
 
Návrhová komisia k bodu 11.1 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
  
I/ Vyhlasuje  
 
pre účel  prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to: 
 
pozemok, novovytvorená parc. reg. C-KN č. 5311/5 - trvalý trávny porast o výmere  1147 m2,  
oddelený geometrickým plánom č. 36639729-413/2022, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno dňa 
13.09.2022, úradne overeným  dňa 28.09.2022 pod č. G1-659/22, od: 

- parc. E-KN č. 15436/2 - lesný pozemok o výmere 1693 m2 (diel 2 v rozsahu 908 m2) 

- parc. E-KN č. 15909/23 – lesný pozemok o výmere 243 m2 (diel 4 v rozsahu 239 m2), evidovaných 
v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 5804, k. ú. Brezno, pre 
Mesto Brezno v podiele 1/1   

 
za prebytočný. 
 
II/ Schvaľuje  
 
Spôsob prevodu  nehnuteľného majetku  mesta Brezno a to : 
podľa § 9 ods.2 písm. a) v nadväznosti na § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku obcí v platnom 
znení   
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pozemok, novovytvorená parc. reg. C-KN č. 5311/5 - trvalý trávny porast o výmere  1147 m2,  
oddelený geometrickým plánom č. 36639729-413/2022, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno dňa 
13.09.2022, úradne overeným  dňa 28.09.2022 pod č. G1-659/22, od: 

- parc. E-KN č. 15436/2 - lesný pozemok o výmere 1693 m2 (diel 2 v rozsahu 908 m2) 

- parc. E-KN č. 15909/23 - lesný pozemok o výmere 243 m2 (diel 4 v rozsahu 239 m2), evidovaných 
v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 5804, k. ú. Brezno, pre 
Mesto Brezno v podiele 1/1   

 
                                   obchodnou verejnou  súťažou. 

III/    Schvaľuje  
 

Podľa §§ 281-288 zákona č. 513/1991 Zb. (Obchodný zákonník v z.n.p.) a podľa § 9 ods.2 písm. b) v 
nadväznosti na § 9a ods. 1 písm. a) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení v spojení s  § 18 a nasl. 
Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  
 

súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže 
 
o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku v Brezne, miestna časť Zadné Halny - 
Ježová 
 
Predmet súťaže:  
 
pozemok, novovytvorená parc. reg. C-KN č. 5311/5 - trvalý trávny porast o výmere  1147 m2,  
oddelený geometrickým plánom č. 36639729-413/2022, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno dňa 
13.09.2022, úradne overeným  dňa 28.09.2022 pod č. G1-659/22, od: 

- parc. E-KN č. 15436/2 - lesný pozemok o výmere 1693 m2 (diel 2 v rozsahu 908 m2) 

- parc. E-KN č. 15909/23 - lesný pozemok o výmere 243 m2 (diel 4 v rozsahu 239 m2), evidovaných 
v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 5804, k. ú. Brezno, pre 
Mesto Brezno v podiele 1/1   

 
Podmienky súťaže:  
 

• Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli Mesta Brezno a na webovom sídle mesta Brezno 
www.brezno.sk. Oznámenie o priebehu súťaže je zverejnené aj Centrálnej elektronickej úradnej tabuli a 
v regionálnej tlači. Tieto súťažné podmienky boli schválené uznesením MsZ mesta Brezno zo dňa 
14.12.2022 

• Súťaže sa môžu zúčastniť fyzické osoby, ktoré sú spôsobilé na právne úkony v plnom rozsahu,  a 
právnické osoby 

 
Osoby vylúčené zo súťaže:  
Zo súťaže sú vylúčené osoby, ktoré sa bezprostredne zúčastnili na vypracovaní podmienok súťaže, ďalej bližšie 
podľa § 18 ods. 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezna. 
A/  Využitie  nehnuteľností  

I.) Zhodnotenie súladu s ÚPN mesta: Podľa ÚPN mesta Brezna, schválený mestským zastupiteľstvom mesta 
Brezno dňa 14.12.2001 a to  schválením Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o záväzných častiach 
územného plánu mesta Brezna VZN č. 065, uzn. č. 134/2001/II. s účinnosťou od 01.01.2002 v znení neskorších 
doplnkov, sa predmetný pozemok E.KN č. 15436/2, k.ú. Brezno (intravilán) nachádza v urbanizovanom okrsku 
č.13 Zadné Halny, s funkčným regulatívom „územie so zariadeniami technickej infraštruktúry“. 
Vzhľadom na uvedené pozemok nie je určený na výstavbu. 
 
VD - Územie drobnej výroby a služieb 
- slúži pre umiestňovanie zariadení drobnej priemyselnej i poľnohospodárskej výroby 
(nie však živočíšnej), služieb a skladov čiastočne obťažujúcich svoje okolie (hluk, vibrácie, 
prašnosť, zápach a pod.). 
- územie si vyžaduje dopravnú obsluhu nákladnými vozidlami bez obmedzenia nosnosti. 
Parkovanie i garážovanie osobných i nákladných vozidiel musí byť riešené na vlastných 
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pozemkoch. 
 
Vhodné využitie: 
1. nevýrobné služby 
2. remeslá a opravárenské služby 
3. drobné prevádzky 
4. drobná priemyselná výroba 
5. poľnohospodárske prevádzky 
6. sklady 
7. parkoviská, parkovacie garáže, hromadné garáže 
8. garáže a odstavné stánia pre nákladné autá, prívesy, autobusy 
9. čerpacie stanice PHM 
 
Prípustné využitie (za určitých obmedzujúcich podmienok): 
1. byty majiteľov a správcov, pohotovostné byty 
2. zariadenia základnej občianskej vybavenosti 
3. nákupné centrá 
4. športové objekty 
5. objekty polície a požiarnikov 
6. motoresty, motely 
7. priemyselná výroba 
 
Podrobné podmienky budú stanovené s uchádzačom až po oboznámení sa s jeho investičným zámerom. 
 
B/ Návrh do súťaže  
 
predkladá uchádzač písomne na tlačive 
 
B/ Návrh do súťaže  
 

• predkladá uchádzač písomne na tlačive záväznej ponuky v zalepenej a neporušenej obálke poštou, 
kuriérom alebo osobne doručením do podateľne Mestského úradu v Brezne na adresu:  

            Mesto Brezno -Mestský úrad Brezno, odbor právny a majetkový,   
            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  
           s presným označením odosielateľa – uchádzača (adresa/trvalý pobyt resp. sídlo  
           spoločnosti) na obálke 

• ak podá predkladateľ viac súťažných návrhov na pozemok, ktorý je predmetom súťaže, budú všetky 
jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

• súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., (v súťažných 
podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie súťažných návrhov, ktorá bude v 
trvaní 30 dní od vyhlásenia OVS),  

• obálku viditeľne označiť textom: „Neotvárať SÚŤAŽ –  pozemok Ježová“; ponuky budú 
vyhodnotené komisiou na otváranie obálok do piatich pracovných dní od ukončenia lehoty na 
predkladanie ponúk,  

• súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno stiahnuť z 
internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať v úradných hodinách  
v podateľni Mestského úradu  v Brezne alebo v kancelárii č.d. 25, I. posch.;  

• povinnosť uchádzača - fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky (meno, priezvisko, 
rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné číslo, trvalý pobyt a pod.), uviesť bankové spojenie – IBAN, 
telefónne číslo, príp. mailovú adresu;  

• povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky, uviesť sídlo a 
IČO, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - titul, meno a priezvisko, miesto trvalého 
pobytu, uviesť bankové spojenie-IBAN,  telefónne číslo príp. mailovú adresu;  

• k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh voči mestu 
Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas so spracovaním osobných 
údajov“ (zverejnené na www.brezno.sk, alebo je možné si ho prevziať na Mestskom úrade Brezno- 
odbor právny a majetkový, kanc. č. 25, I. posch.) 

• pri ponukách zasielaných poštou alebo kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň doručenia návrhu 
v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa neprihliada.  
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Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí majú voči Mestu 
Brezno a jeho príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k spoločnostiam s väčšinovou účasťou ku dňu 
podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto 
muselo odpísať ako nevymožiteľný.  
 
C/ Stanovenie minimálnej ceny  
 
Minimálna kúpna cena, požadovaná vyhlasovateľom,  je 22,71 Eur/m²  pozemku. 
 
D/ Ďalšie povinnosti uchádzača pri predkladaní návrhov   
 
• uchádzač je povinný uviesť účel, na ktorý chce nehnuteľnosť používať a ktorý musí byť v súlade s ÚPN 

mesta ( podľa časti A/ týchto podmienok) 
• uchádzač je povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške  1.000.- eur  (slovom jeden tisíc eur), s 

povinnosťou uviesť variabilný symbol (uchádzač - právnická osoba uvedie IČO, fyzická osoba uvedie 
rodné číslo) a to na bankový účet mesta Brezno, číslo účtu : 2002795045/5600,  IBAN: SK34 5600 0000 
0020 0279 5045 vedený v peňažnom ústave Prima banka Slovensko, a. s. najneskôr v posledný deň 
lehoty určenej na predkladanie súťažných návrhov;  

• doklad preukazujúci úhradu finančnej zábezpeky musí byť priložený k súťažnému návrhu (výpis 
z bankového účtu – internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový účet a pod.) 

• finančná zábezpeka bude víťaznému uchádzačovi započítaná do celkovej kúpnej ceny,  
• finančná zábezpeka bude tým navrhovateľom, ktorí nesplnili podmienky ako aj neúspešným 

navrhovateľom súťaže vrátená do 30 pracovných dní odo dňa zasadnutia komisie na vyhodnotenie  
súťažných ponúk,  

• celá zložená finančná zábezpeka spolu s príslušenstvom prepadá v prospech vyhlasovateľa súťaže v 
prípade, ak úspešný uchádzač neuzatvorí kúpnu zmluvu v lehote určenej vyhlasovateľom súťaže, 
pričom momentom prepadnutia zábezpeky vyhlasovateľ súťaže nie je viazaný predloženou ponukou 
uchádzača, ktorému prepadla predložená zábezpeka a vyhlasovateľ súťaže je oprávnený rokovať o 
uzatvorení kúpnej zmluvy s uchádzačom v poradí nasledujúcom, podľa kritéria uvedeného v bode E.  

 
E/ Kritéria hodnotenia predložených návrhov  
 

• jediným kritériom hodnotenia predložených návrhov je najvyššie ponúknutá kúpna cena predložená 
navrhovateľom za nehnuteľnosť,  ktorá sú predmetom predaja podľa týchto súťažných podmienok;  

• najvyššej ponúknutej cene za nehnuteľnosť bude pridelené poradie č.1, ďalšej v poradí ako druhej 
najvýhodnejšej poradie č.2 atď. V prípade rovnakej ponúknutej ceny za nehnuteľnosť, rozhodne skorší 
termín podania návrhu;  

 
F/ Zásady ostatného obsahu zamýšľanej zmluvy, na ktorých vyhlasovateľ trvá  
 

• podmieňuje akceptáciu predaja nehnuteľností podľa vyhlásených podmienok primátorom mesta, na 
základe vyhodnotenia návrhov komisiou zriadenou podľa príslušných ustanovení Zásad hospodárenia a 
nakladania s majetkom mesta Brezno;  

• požaduje, aby úspešný uchádzač do 30 dní od doručenia písomného akceptovania ponuky 
uzatvoril kúpnu zmluvu s vyhlasovateľom;  

• požaduje, aby úspešný uchádzač uhradil kúpnu cenu do 15 dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy, 
inak si vyhlasovateľ vyhradzuje právo odstúpiť od zmluvy,  

• úspešný uchádzač sa zaväzuje kúpiť predmet súťaže v stave v akom sa nachádza ku dňu podpisu 
kúpnej zmluvy;  

• vyhlasovateľ podá návrh na vklad do katastra nehnuteľností až po uhradení celej kúpnej ceny;  
• správne poplatky spojené s návrhom na vklad znáša v plnom rozsahu navrhovateľ- kupujúci;  
• kúpna zmluva je v súlade s § 5a zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám povinne 

zverejňovanou zmluvou a podľa § 47a Občianskeho zákonníka v znení neskorších predpisov nadobúda 
účinnosť dňom nasledujúcom po dni jej zverejnenia v Centrálnom registri zmlúv. 
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G/ Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo  
 

• aby úspešný uchádzač uzatvoril kúpnu zmluvu v lehote do 30 dní od doručenia písomnej akceptácie 
ponuky  primátorom mesta, 

• v prípade nedodržania platobných podmienok a lehoty na uzatvorenie kúpnej zmluvy môže 
vyhlasovateľ predmet súťaže ponúknuť ďalším navrhovateľom v poradí určenom pri vyhodnotení 
predložených ponúk alebo súťaž ukončiť ako neúspešnú, a to aj v prípade, že bol predložený a vybratý 
len jeden súťažný návrh a nedôjde na strane navrhovateľa k uzatvoreniu kúpnej zmluvy v požadovanej 
lehote;  

• odmietnuť všetky predložené súťažné návrhy;  
• vyhlásené podmienky súťaže meniť, alebo súťaž zrušiť bez výberu súťažného návrhu, a to aj po 

predložení súťažných návrhov, alebo súťaž zrušiť počas lehoty na ich výber, ukončiť súťaž ako 
neúspešnú, alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk, predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledkov 
súťaže;  

• zmena podmienok súťaže sa môže vykonať spôsobom a prostriedkami tak, ako bola obchodná verejná 
súťaž vyhlásená (úradná tabuľa a internetová stránka mesta Brezna).  

 
H/ Spôsob vyhlásenia výsledkov obchodnej verejnej súťaže  
 

• navrhovateľ víťaznej ponuky /víťazných ponúk/ bude o výbere ponuky informovaný  do 10 
pracovných dní od vyhodnotenia súťažných návrhov súťažnou komisiou;  

• vyhlasovateľ zároveň uverejní informáciu o víťazovi obchodnej verejnej súťaže alebo o ukončení 
obchodnej verejnej súťaže bez výberu súťažného návrhu alebo o zrušení obchodnej verejnej súťaže 
alebo o zmene podmienok obchodnej verejnej súťaže na webovom sídle vyhlasovateľa 
(www.brezno.sk) a na úradnej tabuli;  

• vyhlasovateľ oznámi účastníkom súťaže, ktorí v súťaži neuspeli, že ich návrhy sa odmietajú, a to na 
webovom sídle vyhlasovateľa (www.brezno.sk) a na úradnej tabuli najneskôr do 30 dní od uzatvorenia 
zmluvy s vybraným uchádzačom. Od tohto okamihu nie sú neúspešní účastníci súťaže viazaní svojimi 
návrhmi. Vo vzťahu k neúspešným účastníkom súťaže má takéto uverejnenie účinky doručenia 
oznámenia o odmietnutí ponuky podanej do súťaže;  

• vyhlasovateľ oznámi účastníkom súťaže, ktorí podali súťažný návrh a nesplnili podmienky súťaže, že 
ich návrh sa nezaraďuje do vyhodnotenia súťažných ponúk, a to na webovom sídle vyhlasovateľa 
(www.brezno.sk). Vo vzťahu k týmto účastníkom súťaže má takéto uverejnenie účinky doručenia 
oznámenia o odmietnutí ponuky podanej do súťaže;  
 

I/ Ďalšie podmienky obchodnej verejnej súťaže  
 

• uchádzač podaním súťažného návrhu prejavuje súhlas s časovým priebehom obchodnej verejnej súťaže, 
dodržiavaním požiadaviek na dôvernosť údajov, vymedzením predmetu obchodnej verejnej súťaže 
obsahom zamýšľanej zmluvy na ktorých vyhlasovateľ trvá a uverejnenými podmienkami;  

• účastníci súťaže sú viazaní svojimi návrhmi do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že ich návrhy sa 
odmietli  

• jazyk, v ktorom uchádzači musia predložiť svoj súťažný návrh je slovenský jazyk;  
• zasadnutia komisie na vyhodnotenie súťažných návrhov  je prístupné verejnosti, ako aj účastníkom 

súťaže, s prihliadnutím na kapacitu miestnosti, kde sa výsledky súťaže budú vyhodnocovať;  
• na neúčasť niektorého z uchádzačov pri otváraní obálok sa neprihliada;  
• návrh je neodvolateľný odo dňa nasledujúceho po dni skončenia podávania súťažných návrhov;  
• vyhlasovateľ náklady spojené s účasťou navrhovateľa na súťaži neuhrádza;  
• do vyhodnotenia bude zaradená každá ponuka, ktorá bude obsahovať všetky náležitosti podľa 

podmienok pre zaradenie do obchodnej verejnej súťaže;  
• osobitný nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou na súťaži nevzniká uchádzačovi, ktorý v 

súťaži zvíťazil a ani uchádzačovi, ktorý bol v súťaži neúspešný alebo nesplnil podmienky súťaže a bol 
vylúčený,  

• materiály predložené v ponuke sa navrhovateľom nevracajú  
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J/ Podávanie informácii  
 
Bližšie informácie Vám budú poskytnuté na Mestskom úrade v Brezne – odbor služieb občanom a vnútornej 
správy (kancelária č. 25, I. posch.), telefonicky na č. tel.: 048 6306 215, alebo e-mailom na adrese 
iveta.biela@brezno.sk;   
 
V/  Súhlasí 
 
v prípade, že obchodná verejná súťaž bude neúspešná, s jej opakovaným vyhlásením za rovnakých podmienok 
schválených v bode IV/ tohto uznesenia 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 151/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.2.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.2 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
 
I/ Berie na vedomie 
 
Žiadosť Lenky Šajgalovej a Ivana Šajgal, trvale bytom, 977 01 Brezno, o odkúpenie pozemku: 

• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5311/4 - trvalý trávny porast o výmere 181 m2,  
oddelená geometrickým plánom plánom č. 36639729-413/2022, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno 
dňa 13.09.2022, úradne overeným  dňa 28.09.2022 pod č. G1-659/22, od parc. E-KN č. 15436/2 - lesný pozemok 
o výmere 1693 m2, evidovanej v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 
5804, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1.  

 
II/        Vyhlasuje pre účel prevodu   

  
nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5311/4 - trvalý trávny porast o výmere 181 m2,  
oddelená geometrickým plánom plánom č. 36639729-413/2022, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno 
dňa 13.09.2022, úradne overeným  dňa 28.09.2022 pod č. G1-659/22, od parc. E-KN č. 15436/2 - lesný pozemok 
o výmere 1693 m2,  evidovanej v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 
5804, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1.  
 
za prebytočný.  
  
III/      Schvaľuje   
 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  
podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 písm. b)  Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno   
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predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

novovytvorená parcela reg. C-KN č. 5311/4 - trvalý trávny porast o výmere 181 m2,  
 
oddelená geometrickým plánom plánom č. 36639729-413/2022, vyhotoveným SAJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno 
dňa 13.09.2022, úradne overeným  dňa 28.09.2022 pod č. G1-659/22, od parc. E-KN č. 15436/2 - lesný pozemok 
o výmere 1693 m2,  evidovanej v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 
5804, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1.  
v celosti do podielového spoluvlastníctva kupujúcich:   
 

  1/  Lenka Šajgalová, rod.    , nar.   ,  rod. č., 
  2/  Ivan Šajgal, rod.  , nar.    , rod. č. 
       obaja trvale bytom   977 01 Brezno, štátne občianstvo SR, 
  
 každý kupujúci v rozsahu spoluvlastníckeho podielu 1/2, 
 

     z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s 
majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod priľahlých pozemkov k pozemkom vo vlastníctve 
žiadateľov do výmery 300 m2; preto nie je účelné ponúkať predmet predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá 
zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov. 

  Kúpna cena:  4.110,50  €  podľa znaleckého posudku  (22,71 €/m2)                      
Za podmienok:  

• správne poplatky, spojené s prevodom vlastníctva,  budú znášať kupujúci  
• splatnosť kúpnej ceny do 15 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 
 
 

Pozn.: 
Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 152/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.3.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.3 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/       Berie na vedomie 
 

Požiadavku Fondu na podporu športu, vyplývajúcu z čl. VII.  Zmluvy o príspevku na projekt podpory 
športu č. Z-2020/001-3, ktorú uzatvoril s Mestom Brezno  na účel realizácie projektu mesta Podpora 
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športovej infraštruktúry v Brezne;  kde sa mesto ako prijímateľ príspevku zaviazalo zriadiť bezodplatné 
vecné bremeno, spočívajúce v užívaní športovej infraštruktúry na dotknutých pozemkoch  v prospech 
subjektu, v ktorom sa projekt nachádza – Základná škola s materskou školou, MPČĽ 35, Brezno, na dobu 
10 rokov odo dňa ukončenia projektu.    
 

 
II/    Schvaľuje 
 

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl. zákona   č. 40/1964 Zb. Občiansky 
zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom  mesta Brezna medzi : 

 
Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
(povinný z vecného bremena) 
a 

Základná škola s materskou školou, IČO: 37 828 452,  so sídlom: Máj. povst. čes. ľudu 35, Brezno 
(oprávnený z vecného bremena) 

 
Vecné bremeno spočíva v časovo obmedzenej povinnosti (10 rokov od ukončenia projektu) 
povinného z vecného bremena strpieť:   
Užívanie športovej infraštruktúry na účely organizácie športového podujatia, súťaže, stretnutia turnaja, 
pretekov alebo iného podujatia spojeného s pohybovo-rekreačnou aktivitou fyzických osôb v oblasti 
telesnej kultúry  
 

          na pozemku,  parc. C-KN  č. 3858/111- zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10 085 m2 

    k. ú. Brezno, vlastníctvo vedené na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV 2351,     pre Mesto 
Brezno v celosti 

            

           v prospech oprávneného z vecného bremena: 
           
          Základná škola s materskou školou, Máj. povst. čes. ľudu 35, Brezno 
          IČO: 37 828 452,  so sídlom: MPČĽ 35, 977 01 Brezno 

 

Za podmienok : 

- vecné bremeno in personam sa zriaďuje na dotknutom pozemku v celom jeho  rozsahu  
- vecné bremeno sa zriaďuje  bezodplatne 
- náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti,  bude znášať 

povinný z vecného bremena 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 153/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.4.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.4 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  
 

I/       Berie na vedomie 
 

Žiadosť spoločnosti KORYTIAK, s.r.o, so sídlom Kiepka 562/74, 977 01 Brezno, IČO 50 633 481 
a Poľnohospodárskeho družstva Ďumbier, so sídlom Podkoreňová 3, 977 43 Brezno, IČO 00 189 103, 
o nadobudnutie spoluvlastníckych podielov Mesta Brezna na pozemkoch v k. ú. Brezno:  

- parc. E-KN č. 12593/3, výmera 1693 m2, orná pôda, spoluvlastnícky podiel 1/2, LV 10261 
- parc. E-KN č. 3243, výmera 2558 m2, orná pôda, spoluvlastnícky podiel 1/2, LV 6740 
- parc. E-KN č. 4612/3, výmera 1844 m2, TTP, spoluvlastnícky podiel 1/2, LV 7416 
- parc. E-KN č. 9322/2, výmera 2450 m2, TTP, spoluvlastnícky podiel 1/2, LV 7416 
- parc. E-KN č. 9335, výmera 30 m2, zastavaná plocha a nádvorie, spoluvlastnícky podiel 1/2, LV 7416 
- parc. E-KN č. 9336/1, výmera 5912 m2, TTP, spoluvlastnícky podiel 1/2, LV 7416 
z titulu uplatnenia predkupného práva ako podielových spoluvlastníkov týchto pozemkov v zmysle § 140 
Občianskeho zákonníka. 

 
II/        Vyhlasuje pre účel prevodu   

  
  nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemky : 

- parc. E-KN č. 12593/3, orná pôda o výmere 1693 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  LV 10261, 
k. ú. Brezno, pod B4 pre Mesto Brezno  v spoluvlastníckom podiele 1/2 

- parc. E-KN č. 3243, orná pôda o výmera 2558 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  LV 6740, k. 
ú. Brezno, pod B2 pre Mesto Brezno v  spoluvlastníckom podiele 1/2, 

- parc. E-KN č. 4612/3, trvalý trávny porast o výmere 1844 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  
LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

- parc. E-KN č. 9322/2, trvalý trávny porast o výmere 2450 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  
LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

- parc. E-KN č. 9335, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 30 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  
na  LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

- parc. E-KN č. 9336/1 - trvalý trávny porast o výmere 5912 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  
LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

    
 za prebytočný.  

  
III/      Schvaľuje   

  
podľa  § 9 ods. 2  v spojení s § 9a ods. 8 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a 
§ 22 ods.1 písm. c)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 
 

A/  predaj nehnuteľného majetku Mesta Brezno, pozemkov:  

• parc. E-KN č. 12593/3, orná pôda o výmere 1693 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  LV 
10261, k. ú. Brezno, pod B4 pre Mesto Brezno  v spoluvlastníckom podiele 1/2 

• parc. E-KN č. 3243, orná pôda o výmera 2558 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  LV 6740, 
k. ú. Brezno, pod B2 pre Mesto Brezno v  spoluvlastníckom podiele 1/2,  

  
do vlastníctva kupujúceho:  

        KORYTIAK, s. r o., so sídlom Kiepka 562/74, 977 01 Brezno, IČO: 50 633 481  

 

B/  predaj nehnuteľného majetku Mesta Brezno, pozemkov:  

• parc. E-KN č. 4612/3, trvalý trávny porast o výmere 1844 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  
LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

• parc. E-KN č. 9322/2, trvalý trávny porast o výmere 2450 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  na  
LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

• parc. E-KN č. 9335, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 30 m2, evidovaná v katastri 
nehnuteľností  na  LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 
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• parc. E-KN č. 9336/1 - trvalý trávny porast o výmere 5912 m2, evidovaná v katastri nehnuteľností  
na  LV 7416, k. ú. Brezno, pod B1 pre Mesto Brezno v spoluvlastníckom podiele 3/8 

 
do vlastníctva kupujúcich: 
 
1/  KORYTIAK, s. r o., so sídlom Kiepka 562/74, 977 01 Brezno, IČO:  50 633 481,  
     v spoluvlastníckom podiele  9/32 
 
2/   Poľnohospodárske družstvo Ďumbier, so sídlom  Podkoreňová 3, 977 43 Brezno,  
      IČO:  00 189 103,  v spoluvlastníckom podiele 3/32 

 
   Kúpna cena :   0,512  €/m2  pozemku 
 
   Za podmienok : 

• správne poplatky, spojené s prevodom vlastníctva budú znášať kupujúci, v pomere podľa 
rozsahu nadobúdaných spoluvlastníckych podielov 
• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 154/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.5 
 
Návrhová komisia k bodu 11.5 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
I/         Berie na vedomie 
 

         Ponuku Mesta Brezno, so sídlom, Nám. gen.  M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno spoločnosti  LESY MESTA 
BREZNO, s. r. o.,  so sídlom Švermova 1027/7, 977 01  Brezno,  na odpredaj  nehnuteľností: 
• pozemok, parc. C-KN č. 6912/2 - trvalý trávny porast  o výmere 16 980 m2  
• pozemok, parc. C-KN č. 6913 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 303 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6914 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 1 814 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6915 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 1 912 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6916 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 249 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6917 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 825 m2 
• stavba, č. súp. 298, farma, postavená na parc. C-KN č. 6914 
• stavba, č. súp. 726, farma, postavená na parc. C-KN č. 6916 
• stavba, č. súp. 727, poľnohospodárska budova-sklad, postavená na parc. C-KN č. 6917 
všetky nehnuteľnosti evidované  v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na 
LV č. 2351, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1.  
• močová jama, budova  bez označenia súpisným číslom, postavená na parc. C-KN č. 6913 
• močová jama, budova  bez označenia súpisným číslom, postavená na parc. C-KN č. 6915 

       nehnuteľnosti  v katastri nehnuteľností neevidované. 
 

II/        Vyhlasuje pre účel prevodu  
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         nehnuteľný majetok mesta Brezno 
• pozemok, parc. C-KN č. 6912/2 - trvalý trávny porast  o výmere 16 980 m2  
• pozemok, parc. C-KN č. 6913 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 303 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6914 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 1 814 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6915 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 1 912 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6916 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 249 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6917 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 825 m2 
• stavba, č. súp. 298, farma, postavená na parc. C-KN č. 6914 
• stavba, č. súp. 726, farma, postavená na parc. C-KN č. 6916 
• stavba, č. súp. 727, poľnohospodárska budova-sklad, postavená na parc. C-KN č. 6917 

všetky nehnuteľnosti evidované  v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na 
LV č. 2351, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1, 
 
• močová jama, budova  bez označenia súpisným číslom, postavená na parc. C-KN č. 6913 
• močová jama, budova  bez označenia súpisným číslom, postavená na parc. C-KN č. 6915 

       nehnuteľnosti  v katastri nehnuteľností neevidované. 
       
   za prebytočný. 
 
III/ Schvaľuje 

 
       trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 
podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a  podľa  § 28 ods. 1   písm. d)  Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 
        predaj nehnuteľného majetku Mesta Brezno: 

 
• pozemok, parc. C-KN č. 6912/2 - trvalý trávny porast  o výmere 16 980 m2  
• pozemok, parc. C-KN č. 6913 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 303 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6914 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 1 814 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6915 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 1 912 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6916 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 249 m2 
• pozemok, parc. C-KN č. 6917 - zast.pl. a nádvorie  o výmere 825 m2 
• stavba, č. súp. 298, farma, postavená na parc. C-KN č. 6914 
• stavba, č. súp. 726, farma, postavená na parc. C-KN č. 6916 
• stavba, č. súp. 727, poľnohospodárska budova-sklad, postavená na parc. C-KN č. 6917 

 
všetky nehnuteľnosti evidované  v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na 
LV č. 2351, k. ú. Brezno, pre Mesto Brezno v podiele 1/1. 

  
• močová jama, budova  bez označenia súpisným číslom, postavená na parc. C-KN č. 6913 
• močová jama, budova  bez označenia súpisným číslom, postavená na parc. C-KN č. 6915 

 
nehnuteľnosti  v katastri nehnuteľností neevidované. 

 
        v celosti  do  výlučného vlastníctva kupujúceho: 
  

           LESY MESTA BREZNO, s.r.o., so sídlom Švermova 1027/7, 977 01 Brezno, IČO 36 027 537 
 

       z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod majetku mesta na  iný účel, 
o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 3/5 väčšinou všetkých poslancov.  Iný účel spočíva v prevode 
vlastníctva nehnuteľností, ktoré obhospodaruje kupujúci, ktorý je obchodnou spoločnosťou so 100% 
majetkovou účasťou mesta, ako ich nájomca v rámci  predmetu svojej činnosti. Kupujúci má zámer 
zabezpečiť rozvoj areálu v lokalite Brezinky, v ktorom sa nehnuteľnosti nachádzajú, zveľadiť ho a následne 
ho využívať v rámci  predmetu jeho činností v oblasti poľnohospodárstva.   
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       Kúpna cena:  508.600.- €   
 
        Za podmienok: 
 

• zriadenie predkupného práva k predmetu kúpy v prospech predávajúceho  
• správne poplatky, spojené s nadobudnutím nehnuteľností a zriadením predkupného práva, bude 

znášať kupujúci  
• kúpna cena bude uhradená v lehote 10 dní odo dňa účinnosti zmluvy  

  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 155/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.6. 
 
Návrhová komisia k bodu 11.6 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 
Žiadosť Jána Blaškoviča, bytom : Cabaj – Čápor, o odkúpenie pozemku v lokalite Mlynná dolina a to :   
 
pozemok 
- parcela reg. C-KN  č. 7978/41, o výmere 132 m², druh pozemku : lesný pozemok  
 
v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste 
vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 
 
II/      Vyhlasuje 
 
pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 
 
pozemok 
- parcela reg. C-KN  č. 7978/41, o výmere 132 m², druh pozemku : lesný pozemok  
 
v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste 
vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 
za prebytočný 

 
III/     Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
 

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v spojení  § 28 ods. 1 písm. b)  Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 
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 predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno: 
 
pozemok 
- parcela reg. C-KN  č. 7978/41, o výmere 132 m², druh pozemku : lesný pozemok  
 
v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste 
vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  
 
do vlastníctva kupujúceho : Ján Blaškovič, nar.,  bytom : Cabaj – Čápor,  
  
v celosti, do jeho výlučného vlastníctva, v podiele 1/1 a to 

 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8  písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v spojení s § 28 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá 
skutočnosť, že predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k pozemku vo vlastníctve žiadateľa do 
výmery 300 m²,  
 
za kúpnu cenu : 13 200,00 eur.  

 
za podmienok : 
- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľnosti bude 
znášať kupujúci 
 
Pozn.: 
Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 PROTI. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 156/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.7.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.7 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
I/ Berie na vedomie 
 
Žiadosť Miroslava Adameka,  bytom : 976 56 Pohronská Polhora, o odkúpenie nehnuteľného majetku mesta 
Brezno nachádzajúceho sa v  kú. Michalová,  lokalita Čierny Vrch a to :  
 

- časť parcely  reg. E-KN č. 734/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 3093368 m²  
 
v  k. ú. Michalová, obec Michalová, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom katastrálnym  
na liste vlastníctva č. 678 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, (v rozsahu podľa grafickej prílohy 
dôvodovej správy) 
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- časť parcely  reg. E-KN č. 8489/14, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 2123303 m²  
 
v  k. ú. Michalová, obec Michalová, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Odborom katastrálnym  
na liste vlastníctva č. 5804 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, (v rozsahu podľa grafickej prílohy 
dôvodovej správy) 
 
II/ Neschvaľuje 
 
odpredaj  nehnuteľného majetku mesta Brezno nachádzajúceho sa v  kú. Michalová,  lokalita Čierny Vrch a to :  
 

- časť parcely  reg. E-KN č. 734/1, druh pozemku : lesný pozemok, o výmere 3093368 m²  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 157/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.8.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.8 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 
Žiadosť Jána Pfeiffera, bytom:, Nemecká spolková republika v zastúpení Ing. Anna Pfeifferová, bytomBrezno, o 
odkúpenie pozemku v lokalite Mlynná dolina a to:  
 
pozemok 
- parcela reg. C-KN  č. 7978/30, o výmere 194 m², druh pozemku : lesný pozemok  
 
v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste 
vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  
 
II/      Vyhlasuje 
 
pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 
 
pozemok 
- parcela reg. C-KN  č. 7978/30, o výmere 194 m², druh pozemku : lesný pozemok  
 
v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste 
vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 
za prebytočný 

 
III/     Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
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podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v spojení  § 28 ods. 1 písm. b)  Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 
         
 predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno: 
 
pozemok 
- parcela reg. C-KN  č. 7978/30, o výmere 194 m², druh pozemku : lesný pozemok  
 
v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste 
vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  
 
do vlastníctva kupujúceho : Ján Pfeiffer, bytom:, Nemecká spolková republika 
  
v celosti, do jeho výlučného vlastníctva, v podiele 1/1 a to 

 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8  písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v spojení s § 28 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá 
skutočnosť, že predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k pozemku vo vlastníctve žiadateľa do 
výmery 300 m²,  
 
za kúpnu cenu : 19 400,00 eur.  

 
za podmienok : 
- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľnosti bude 
znášať kupujúci 
- vyhotovenie znaleckého posudku zabezpečí mesto Brezno na náklady kupujúceho 
 
Pozn.: 
Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 PROTI. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 158/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.9.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.9 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
I/ Berie na vedomie 
 
Žiadosť Andreja Pepicha,  bytom : Brezno, o odkúpenie nehnuteľného majetku mesta Brezno nachádzajúceho sa 
v lokalite Mlynná dolina a to : parcela  reg. C-KN č. 7979/1 o výmere 710 m2, druh pozemku : lesný pozemok, 
v   k. ú. Brezno, evidovanej na  LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  
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II/ Neschvaľuje 
 
odpredaj  nehnuteľného majetku mesta Brezno nachádzajúceho sa v lokalite Mlynná dolina a to parcela  reg. C-
KN č. 7979/1 o výmere 710 m2, druh pozemku : lesný pozemok, v   k. ú. Brezno, evidovanej na  LV č. 2351 v 
prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ. 
  
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 159/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.10.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.10 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 
Poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a obytných miestností v zariadeniach 
určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 16 prítomných 15 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 160/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.11.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.11 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
I/       Schvaľuje 
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zmenu uznesenia č. 42/2022 zo dňa 06.04.2022 a to tak, že časť textu  uznesenia č. 42/2022 
zo dňa 06.04.2022 v jeho bodu  II/  ktorá znie takto : 
 
kúpna cena : 17 000,00 eur  
sa nahrádza nasledovným znením : 
kúpna cena : 26 000,00eur  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 161/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.12.  
 
Návrhová komisia k bodu 11.12 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
I/       Schvaľuje 
 
zmenu uznesenia  č. 33/2021 zo dňa 14.04.2021 v znení uznesenia č. 43/2022 zo dňa 
06.04.2022. v jeho bodu  II/  ktorá znie takto : 
 
kúpna cena : 17 000,00 eur  
 
sa nahrádza nasledovným znením : 
 
kúpna cena : 26 000,00eur  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 162/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 11.13 
 
Návrhová komisia k bodu 11.13 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
I/       Schvaľuje 
 
zmenu uznesenia č. 120/2022 zo dňa 21.09.2022 a to tak, že časť textu  uznesenia č. 120/2022 zo dňa 
21.09.2022 v jeho  
bode  I/  ktorý znie takto : 
 
Berie na vedomie 
žiadosť Poľnohospodárskeho družstva Ďumbier, IČO: 00189 103  Podkoreňová 3, 977 01  Brezno vyporiadanie 
pozemkov v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno:  
 
pozemky: 

Parc. Výmera podiel Pod.výmera   Typ LV 
16133/4 1195 1/5 239,00 ostatná plocha KN-E 8975 
2401/3 749 1/5 149,80 Trvalý trávny porast KN-E 6068 
580/2 249 13/224 14,45 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
579/1 273 13/224 15,84 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
580/1 14 13/224 0,81 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
16017/7 217 13/224 12,59 ostatná plocha KN-E 5973 
733/1 563 3/8 211,13 Orná pôda KN-E 5981 
810/2 39 5/8 24,38 Orná pôda KN-E 6002 
830 41 3/5 24,60 Orná pôda KN-E 6007 
799 33 1/16 2,06 Orná pôda KN-E 5996 
14801/3 8 5/8 5,00 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
16043/2 53 5/8 33,13 ostatná plocha KN-E 10927 
14560/1 34 5/8 21,25 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
2476 1887 1 1887,00 Trvalý trávny porast KN-E 5887 
2471 444 83/160 230,33 Trvalý trávny porast KN-E 6333 
2475/1 70 1/2 35,00 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2475/2 959 1/2 479,50 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2499/2 604 1/3 201,33 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
2499/8 248 1/3 82,67 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
11532/4 599 1/8 74,88 Orná pôda KN-E 6312 
797 29 1/1 29,00 Orná pôda KN-E 2372 
2525 198 1/1 198,00 Orná pôda KN-E 6827 
16043/5 474 1/4 118,50 ostatná plocha KN-E 5861 
14805 49 1/4 12,25 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
14806 636 1/4 159,00 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
16071/10 63 1/4 15,75 ostatná plocha KN-E 5861 
16043/10 29 17/30 16,43 ostatná plocha KN-E 5986 
739 20 17/30 11,33 Orná pôda KN-E 5986 
740 11 17/30 6,23 Orná pôda KN-E 5986 
16043/11 15 17/30 8,50 ostatná plocha KN-E 5986 
8489/16 120 1/1 120,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/17 845 1/1 845,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/18 113 1/1 113,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
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8489/19 144 1/1 144,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/20 35 1/1 35,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8501 6551 1/6 1091,83 Orná pôda KN-E 8770 
8502 16 1/6 2,67 zast.plocha a nádvorie KN-E 8770 
8503 7771 1/6 1295,17 Trvalý trávny porast KN-E 8770 
Spolu v m2  7966,41    
 
spolu o výmere 7966,41 m2, ktoré sú vo vlastníctve / podielovom spoluvlastníctve žiadateľa 
 
za pozemky: 
Parc. Výmera podiel Pod.výmera   Typ   
16138/3 1011 1/1         1011,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4161/1 117 1/1         117,00 Orná pôda KN-E 5804 
4166/2 53 1/1         53,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4165/2 120 1/1         120,00 Orná pôda KN-E 5804 
6551/10 303 1/1         303,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6566/4 524 1/1         524,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6545/2 121 1/1         121,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6551/11 672 1/1         672,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6548 72 1/1         72,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
16139/8 952 1/1         952,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
16141/3 237 1/1         237,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4164/2 116 1/1         116,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4499 703 1/1         703,00 Orná pôda KN-E 5804 
4510/1 656 1/1         656,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
10955 2152 1/1         2152,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4516/1 134 1/1         134,00 Orná pôda KN-E 5804 
Spolu v m2  7943,00    
 
spolu o výmere 7943,00 m2, ktoré sú vo výlučnom vlastníctve mesta Brezna 
 
sa nahrádza nasledovným znením : 
 
I/ Berie na vedomie 
žiadosť Poľnohospodárskeho družstva Ďumbier, IČO: 00189 103  Podkoreňová 3, 977 01  Brezno vyporiadanie 
pozemkov v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno:  
 
pozemky: 

Parc. Výmera Podiel Pod.výmera Druh pozemku  Typ LV 
16133/4 1195 1/5 239,00 ostatná plocha KN-E 8975 
2401/3 749 1/5 149,80 Trvalý trávny porast KN-E 6068 
580/2 249 13/224 14,45 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
579/1 273 13/224 15,84 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
580/1 14 13/224 0,81 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
16017/7 217 13/224 12,59 ostatná plocha KN-E 5973 
733/1 563 3/8 211,13 Orná pôda KN-E 5981 
810/2 39 5/8 24,38 Orná pôda KN-E 6002 
830 41 3/5 24,60 Orná pôda KN-E 6007 
799 33 1/16 2,06 Orná pôda KN-E 5996 
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14801/3 8 5/8 5,00 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
16043/2 53 5/8 33,13 ostatná plocha KN-E 10927 
14560/1 34 5/8 21,25 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
2476 1887 1/1 1887,00 Trvalý trávny porast KN-E 5887 
2471 444 83/160 230,33 Trvalý trávny porast KN-E 6333 
2475/1 70 1/2 35,00 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2475/2 959 1/2 479,50 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2499/2 604 1/3 201,33 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
2499/8 248 1/3 82,67 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
11532/4 406 1/8 50,75 Orná pôda KN-E 6312 
797 29 1/1 29,00 Orná pôda KN-E 2372 
2525 198 1/1 198,00 Orná pôda KN-E 6827 
16043/5 474 1/4 118,50 ostatná plocha KN-E 5861 
14805 49 1/4 12,25 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
14806 636 1/4 159,00 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
16071/10 63 1/4 15,75 ostatná plocha KN-E 5861 
16043/10 29 17/30 16,43 ostatná plocha KN-E 5986 
739 20 17/30 11,33 Orná pôda KN-E 5986 
740 11 17/30 6,23 Orná pôda KN-E 5986 
16043/11 15 17/30 8,50 ostatná plocha KN-E 5986 
8489/16 120 1/1 120,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/17 845 1/1 845,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/18 113 1/1 113,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/19 144 1/1 144,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/20 35 1/1 35,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8501 6551 1/6 1091,83 Orná pôda KN-E 8770 
8502 16 1/6 2,67 zast. plocha a nádvorie KN-E 8770 
8503 7771 1/6 1295,17 Trvalý trávny porast KN-E 8770 
Spolu v m2  7942,28    
 
spolu o výmere 7942,28 m2, ktoré sú vo vlastníctve / podielovom spoluvlastníctve žiadateľa 
 
za pozemky: 
Parc. Výmera Podiel Pod.výmera Druh pozemku  Typ  LV 
16138/3 1011 1/1         1011,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4161/1 117 1/1         117,00 Orná pôda KN-E 5804 
4166/2 53 1/1         53,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4165/2 120 1/1         120,00 Orná pôda KN-E 5804 
6551/10 303 1/1         303,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6566/4 524 1/1         524,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6545/2 121 1/1         121,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6551/11 672 1/1         672,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6548 72 1/1         72,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
16139/8 952 1/1         952,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
16141/3 237 1/1         237,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4164/2 116 1/1         116,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4499 703 1/1         703,00 Orná pôda KN-E 5804 
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4510/1 656 1/1         656,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
10955 2152 1/1         2152,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4516/1 134 1/1         134,00 Orná pôda KN-E 5804 
Spolu v m2  7943,00    
 
spolu o výmere 7943,00 m2, ktoré sú vo výlučnom vlastníctve mesta Brezna 
 
 
v bode III/ ktorý znie:  
 
Schvaľuje  
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
 
zámenu  
 
pozemkov: 

Parc. Výmera podiel Pod.výmera   Typ LV 
16133/4 1195 1/5 239,00 ostatná plocha KN-E 8975 
2401/3 749 1/5 149,80 Trvalý trávny porast KN-E 6068 
580/2 249 13/224 14,45 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
579/1 273 13/224 15,84 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
580/1 14 13/224 0,81 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
16017/7 217 13/224 12,59 ostatná plocha KN-E 5973 
733/1 563 3/8 211,13 Orná pôda KN-E 5981 
810/2 39 5/8 24,38 Orná pôda KN-E 6002 
830 41 3/5 24,60 Orná pôda KN-E 6007 
799 33 1/16 2,06 Orná pôda KN-E 5996 
14801/3 8 5/8 5,00 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
16043/2 53 5/8 33,13 ostatná plocha KN-E 10927 
14560/1 34 5/8 21,25 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
2476 1887 1/1 1887,00 Trvalý trávny porast KN-E 5887 
2471 444 83/160 230,33 Trvalý trávny porast KN-E 6333 
2475/1 70 1/2 35,00 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2475/2 959 1/2 479,50 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2499/2 604 1/3 201,33 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
2499/8 248 1/3 82,67 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
11532/4 599 1/8 74,88 Orná pôda KN-E 6312 
797 29 1/1 29,00 Orná pôda KN-E 2372 
2525 198 1 /1 198,00 Orná pôda KN-E 6827 
16043/5 474 1/4 118,50 ostatná plocha KN-E 5861 
14805 49 1/4 12,25 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
14806 636 1/4 159,00 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
16071/10 63 1/4 15,75 ostatná plocha KN-E 5861 
16043/10 29 17/30 16,43 ostatná plocha KN-E 5986 
739 20 17/30 11,33 Orná pôda KN-E 5986 
740 11 17/30 6,23 Orná pôda KN-E 5986 
16043/11 15 17/30 8,50 ostatná plocha KN-E 5986 
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8489/16 120 1/1 120,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/17 845 1/1 845,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/18 113 1/1 113,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/19 144 1/1 144,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/20 35 1/1 35,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8501 6551 1/6 1091,83 Orná pôda KN-E 8770 
8502 16 1/6 2,67 zast. plocha a nádvorie KN-E 8770 
8503 7771 1/6 1295,17 Trvalý trávny porast KN-E 8770 
Spolu v m2  7966,41    
 
spolu o výmere 7966,41 m2, ktoré sú vo vlastníctve / podielovom spoluvlastníctve Poľnohospodárskeho družstva 
Ďumbier, IČO: 00 189 103, so sídlom Podkoreňová 3, Brezno 977 01  
 
za pozemky: 
Parc. Výmera podiel Pod.výmera   Typ   
16138/3 1011 1/1         1011,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4161/1 117 1/1         117,00 Orná pôda KN-E 5804 
4166/2 53 1/1         53,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4165/2 120 1/1         120,00 Orná pôda KN-E 5804 
6551/10 303 1/1         303,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6566/4 524 1/1         524,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6545/2 121 1/1         121,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6551/11 672 1/1         672,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6548 72 1/1         72,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
16139/8 952 1/1         952,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
16141/3 237 1/1         237,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4164/2 116 1/1         116,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4499 703 1/1         703,00 Orná pôda KN-E 5804 
4510/1 656 1/1         656,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
10955 2152 1/1         2152,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4516/1 134 1/1         134,00 Orná pôda KN-E 5804 
Spolu v m2  7943,00    
 
spolu o výmere 7943,00 m2, ktoré sú vo výlučnom vlastníctve  Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. 
gen. M. R. Štefánika 1, Brezno 
 
bez vzájomného finančného vyrovnania 
 
 
a to z toho dôvodu, že ide o prípad hodný osobitného  zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v platnom znení, ktorým je tá skutočnosť, že zámenou pozemkov  dôjde k majetkovoprávnemu 
vysporiadaniu pozemkov nachádzajúcich sa v intraviláne mesta, pod cestami a verejnými priestranstvami 
a pozemkov v extraviláne mesta, na ktorých sú plánované investičné akcie mesta. 
   
za podmienok : 
- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti znášajú zmluvné strany 
rovným dielom 
 
sa nahrádza nasledovným znením : 
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III/ Schvaľuje  
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
 
zámenu pozemkov: 
 

Parc. Výmera Podiel Pod.výmera Druh pozemku  Typ LV 
16133/4 1195 1/5 239,00 ostatná plocha KN-E 8975 
2401/3 749 1/5 149,80 Trvalý trávny porast KN-E 6068 
580/2 249 13/224 14,45 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
579/1 273 13/224 15,84 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
580/1 14 13/224 0,81 Trvalý trávny porast KN-E 5973 
16017/7 217 13/224 12,59 ostatná plocha KN-E 5973 
733/1 563 3/8 211,13 Orná pôda KN-E 5981 
810/2 39 5/8 24,38 Orná pôda KN-E 6002 
830 41 3/5 24,60 Orná pôda KN-E 6007 
799 33 1/16 2,06 Orná pôda KN-E 5996 
14801/3 8 5/8 5,00 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
16043/2 53 5/8 33,13 ostatná plocha KN-E 10927 
14560/1 34 5/8 21,25 Trvalý trávny porast KN-E 10927 
2476 1887 1/1 1887,00 Trvalý trávny porast KN-E 5887 
2471 444 83/160 230,33 Trvalý trávny porast KN-E 6333 
2475/1 70 1/2 35,00 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2475/2 959 1/2 479,50 Trvalý trávny porast KN-E 6337 
2499/2 604 1/3 201,33 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
2499/8 248 1/3 82,67 Trvalý trávny porast KN-E 6355 
11532/4 406 1/8 50,75 Orná pôda KN-E 6312 
797 29 1/1 29,00 Orná pôda KN-E 2372 
2525 198 1 /1 198,00 Orná pôda KN-E 6827 
16043/5 474 1/4 118,50 ostatná plocha KN-E 5861 
14805 49 1/4 12,25 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
14806 636 1/4 159,00 Trvalý trávny porast KN-E 5861 
16071/10 63 1/4 15,75 ostatná plocha KN-E 5861 
16043/10 29 17/30 16,43 ostatná plocha KN-E 5986 
739 20 17/30 11,33 Orná pôda KN-E 5986 
740 11 17/30 6,23 Orná pôda KN-E 5986 
16043/11 15 17/30 8,50 ostatná plocha KN-E 5986 
8489/16 120 1/1 120,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/17 845 1/1 845,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/18 113 1/1 113,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/19 144 1/1 144,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8489/20 35 1/1 35,00 Lesný pozemok KN-E 6827 
8501 6551 1/6 1091,83 Orná pôda KN-E 8770 
8502 16 1/6 2,67 zast.plocha a nádvorie KN-E 8770 
8503 7771 1/6 1295,17 Trvalý trávny porast KN-E 8770 
Spolu v m2  7942,28    
 
spolu o výmere 7942,28 m2, ktoré sú vo vlastníctve / podielovom spoluvlastníctve Poľnohospodárskeho 
družstva Ďumbier, IČO: 00 189 103, so sídlom Podkoreňová 3, Brezno 977 01  
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za pozemky: 
Parc. Výmera Podiel Pod.výmera Druh pozemku  Typ  LV 
16138/3 1011 1/1         1011,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4161/1 117 1/1         117,00 Orná pôda KN-E 5804 
4166/2 53 1/1         53,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4165/2 120 1/1         120,00 Orná pôda KN-E 5804 
6551/10 303 1/1         303,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6566/4 524 1/1         524,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6545/2 121 1/1         121,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6551/11 672 1/1         672,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
6548 72 1/1         72,00 zast.plocha a nádvorie KN-C 2351 
16139/8 952 1/1         952,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
16141/3 237 1/1         237,00 Ostatná plocha KN-E 5804 
4164/2 116 1/1         116,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4499 703 1/1         703,00 Orná pôda KN-E 5804 
4510/1 656 1/1         656,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
10955 2152 1/1         2152,00 Trvalý trávny porast KN-E 5804 
4516/1 134 1/1         134,00 Orná pôda KN-E 5804 
Spolu v m2  7943,00    
 
spolu o výmere 7943,00 m2, ktoré sú vo výlučnom vlastníctve  Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. 
gen. M. R. Štefánika 1, Brezno 
 
bez vzájomného finančného vyrovnania 
 
 
a to z toho dôvodu, že ide o prípad hodný osobitného  zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v platnom znení, ktorým je tá skutočnosť, že zámenou pozemkov  dôjde k majetkovoprávnemu 
vysporiadaniu pozemkov nachádzajúcich sa v intraviláne mesta, pod cestami a verejnými priestranstvami 
a pozemkov v extraviláne mesta, na ktorých sú plánované investičné akcie mesta. 
   
za podmienok : 
- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti znášajú zmluvné strany 
rovným dielom 
 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 194/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 12/ 
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Správa o výsledku kontroly dodržiavania podmienok pre prijatie návratných 
zdrojov financovania úveru z environmentálneho fondu 
K bodu 13/ 
Prijatie návratných zdrojov financovania z Environmentálneho fondu   
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Bod 12 a 13, spojili by sme rozpravu, ak súhlasíte, keďže úzko súvisia. Predkladá pani hlavná 
kontrolórka, tiež materiál spracovala, nech sa páči.  
 
Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka  mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Vážený pán primátor, vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s platnou 
právnou úpravou som preverila splnenie podmienok na prijatie návratných zdrojov 
financovania, konkrétne prijatie úveru z environmentálneho fondu. V správe máte uvedenú 
platnú právnu úpravu, máte uvedené podmienky, ktoré musíme splniť, aby sme mohli prijať 
tento úver. Dôležité je, že tento úver sa nezapočítava do celkovej sumy dlhu, ale do dlhovej 
služby sa započítava. Tzn. že som preverila splnenie podmienky podľa § 17 ods. 6 písm. b). 
Dôležitý je záver, že mesto Brezno spĺňa podmienky na prijatie tohto úveru. Na vaše 
vysvetlenie, nakoľko toto je problematika veľmi odborná a aj v minulosti bola dosť 
konzultovaná alebo riešená, tak na vysvetlenie k tomu záveru, kde máte tri tabuľky, je, že 
tento úver je prijímaný na konci roka. Tzn. že on bude prijatý a budeme ho čerpať v roku 
2023. Na konci roka však máme údaje o tomto úvere, aj samozrejme o príslušenstve k tomuto 
úveru. Máme splátky návratných zdrojov financovania, plus výnosy zo splátok návratných 
zdrojov financovania, ale nepoznáme ešte skutočné bežné príjmy roku 2022. Preto som 
uviedla podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania, to je tá prvá tabuľka, ktorá 
vám oznamuje alebo na základe ktorej zistíte, že pre rok 2022 máme, alebo vždy splníme tú 
podmienku, ak budeme mať ročnú sumu splátok nižšiu ako zhruba 3 milióny eur. Keď si 
zoberiete, koľko vlastne je tá preverovaná suma, tak je to 2 021 000 zhruba, tzn. že túto 
podmienku s ohľadom na skutočné bežné príjmy k 31.12.2021 plníme vo výške 16,55%, ale 
tu treba korektne povedať, že táto podmienka bude mnou preverená na najbližšie 
zastupiteľstvo. Dostanete správu, pretože to bude preverené s ohľadom na príjmy za rok 2022. 
Je samozrejme zrejmé a jasné, už aj z logiky veci, že toto percento bude nižšie, pretože príjmy 
budú za rok 2022 nižšie. Takže záver je jednoznačný, že mesto Brezno spĺňa podmienku na 
prijatie návratných zdrojov financovania, konkrétne úveru z environmentálneho fondu.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Poprosím vedúcu odboru ekonomiky k bodu 13.  
 
Ing. Ružena Šefranová, vedúca odboru ekonomiky a financovania 
Predkladáme návrh na prijatie návratných zdrojov financovania z environmentálneho fondu 
podľa prílohy č. 1, ktorá je nedeliteľnou súčasťou tohto návrhu na uznesenie. My v dôvodovej 
správe uvádzame, že je možnosť prijať návratné zdroje financovania aj z environmentálneho 
fondu, čo doposiaľ mesto ešte nikdy nevyužilo. Je tam nízka úroková sadzba, všetky 
podmienky sme vám dali, ktoré sú aj na stránke environmentálneho fondu zverejnené. Tento 
úver by bol prijatý za účelom prefinancovania kapitálových výdavkov, z väčšej časti sa jedná 
o spolufinancovanie EÚ, štátny rozpočet a mesto. Z mojej strany asi tak všetko.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Ďakujem, pani vedúca. Neboli ste tu, viem, že ste boli PN, ale zas technikália. My tam máme 
ročnú splátku nejakých 200-tisíc euro, ktoré dala kontrolórka v tej správe a my berieme 5,6 
milióna na 20 rokov. Ono nám to bude stúpať? Lebo mi to nevychádza matematicky. Splátku. 
 
Ing. Ružena Šefranová, vedúca  odboru ekonomiky a financovania 
Splátku úveru. Jedna časť je istina a jedna časť je úrok. A keď si dáme, že na 20 rokov by sme 
tento úrok zobrali, ktorý má 5 363 000, keď si to vydelíme 20 rokmi, tak nám to vychádza 
zhruba takáto suma. Samozrejme, pre rok 2023 je nastavená nižšia, pretože kým mi 
nabehneme a postupne začneme uzatvárať zmluvy, tak ono sa to zmení. Ale konečný 
výsledok my aj tak budeme vidieť v zmluve, ktorú uzatvoríme s environmentálnym fondom, 
lebo oni si presne stanovia. Ono tieto fondy, ani ŠFRB nikdy nerozdeľuje splátku na istinu 
a úrok. Oni dajú mesačnú splátku, ktorú si oni sami rozdeľujú a nám to oznamujú vždy v čase, 
keď nám stiahnu z účtu peniaze, že koľko je úrok a koľko je istina.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Doplním stanovisko za finančnú komisiu. Sme prijali uznesenie, ktorým odporúčame 
schváliť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh. 
 
Návrhová komisia k bodu 12/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  
I/ berie na vedomie 
 

Správu o  výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 
financovania -  úveru z Environmentálneho fondu. 

 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 163/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 13. 
 
Návrhová komisia k bodu 13/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/  s c h v a ľ u j e 
    
prijatie úveru z Environmentálneho fondu vo výške 5 363 153,00 EUR na vykrytie 
kapitálových výdavkov v zmysle Prílohy č. 1 tohto návrhu uznesenia  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 164/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
 
K bodom 14/ - 17/ 
             
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spájame rozpravu a poprosím o odborné stanovisko HK k návrhu rozpočtu na rok 2023 – 
2025.  
 
Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezno 
Ďakujem pekne. Opäť v súlade s platnou právnou úpravou vám dávam odborné stanovisko 
k návrhu rozpočtu na rok 2023. Ako bolo povedané a aj v mojom texte, iste ste sa dočítali, že 
zostavenie návrhu rozpočtu bolo umením nemožného a naozaj, neviem či sme už spracovávali 
rozpočet v takýchto podmienkach, aké sú. Máte pomenované všetko v mojom odbornom 
stanovisku, máte pomenované nielen východiská, ktoré sme my mali pred sebou, na základe 
ktorého mesto stavalo rozpočet, ale sú tam pomenované aj východiská, ktoré sú v rámci našej 
spoločnosti. Je tam pomenovaný ten legislatívny zásah do celkovo príjmov aj výdavkov 
samospráv. Je tam pomenované, že rozpočty sa zostavujú v čase, keď nemáme schválený 
štátny rozpočet, ale ani nevieme, či vôbec v takej podobe, ako je navrhnutý, bude schválený. 
Dokonca nemáme platnú legislatívu, ktorá sa dotýka zostavovania rozpočtov, pretože 
podstatnou časťou rozpočtu samosprávy je podielová dať zo štátneho rozpočtu. A nehovoriac 
o tom, že nemáme túto podielovú daň schválenú, tá prognózovaná suma alebo septembrový 
výnos dane po 4% nárok ešte nezohľadňoval ten legislatívny zásah, ktorý bol tým navýšením 
daňového bonusu. Takže naozaj, ako som uviedla, bolo to umenie nemožného a v tejto 
situácii z mojej strany akákoľvek kritika by bola absolútne neprimeraná. Čiže z mojej strany 
je možné povedať fakt len ďakujem a že situácia, ktorú sme prežívali my, prežívali všetky 
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samosprávy. Napriek tomu, ste na mňa zvyknutí, viete, že ja tie riziká pomenujem 
a pomenujem ich tak, ako sú. Čiže sú tam pomenované a chcem len zopakovať, že opäť jedna 
veľká úcta k tomu, že napriek tomu, že zákonodarcovia a boli to prevažne poslanci, ktorí sú 
zároveň aj starostami a poslancami, a primátormi miest a obcí, tak umožnili a novelizovali 
rozpočtové pravidlá územnej samosprávy v tom slova zmysle, že môžeme zostavovať 
nevyrovnaný, resp. schodkový bežný rozpočet, že môžeme používať rezervný fond na bežnú 
spotrebu, že môžeme používať návratné zdroje financovania na bežnú spotrebu. A ja chcem 
veľmi oceniť a z môjho pohľadu ako hlavnej kontrolórky, je veľmi dôležité, že mesto ani 
v minulosti, v čase covidu, keď takáto možnosť bola, ani teraz nad tým neuvažuje. Veľmi si 
to vážim a cením, že to oje prístup realistický, pretože prejedať budúcnosť je najhoršie, čo 
môže byť. Jednoducho, neviem si predstaviť, aj keď som si vedomá toho a viem to aj zo 
skúseností, že sú obce, ktoré to budú musieť spraviť, že budú musieť prijať úver, aby dokonca 
vyplatili odmeny, ktoré prináležia a sú právne vymáhateľné zo strany zamestnancov. Takže ja 
si toto nesmierne vážim a považujem to za veľmi dobrý a racionálny krok zo strany mesta. Čo 
sa týka tých rizík, jednoznačne musím povedať, že zostavili sme vyrovnaný bežný rozpočet. 
Je to rozpočet, ktorý je veľmi optimistický a ja mu veľmi želám, aby naozaj sa tým 
optimistickým stal a aby aj na konci roka a pri záverečnom účte, keď budem konštatovať, že 
sme splnili to, čo sme v tom rozpočte mali. Rovnakým rizikom je, a to je treba povedať, treba 
si naozaj pozrieť do toho vývoja kapitálových príjmov, plnenie kapitálových príjmov je veľmi 
rizikové. My tie kapitálové príjmy máme nastavené na to, aby sme splácali naše návratné 
zdroje financovania, čo je veľmi dôležité, pretože my ten vyrovnaný bežný rozpočet, my už 
tam nemáme rezervu na to, aby sme tie návratné zdroje financovania splácali z prebytku 
bežného rozpočtu, ako sme to robili po minulé roky. Aj minulý rok už sme to mali nastavené 
pol na pol. Kapitálové príjmy a prebytok bežného rozpočtu. Vidíte, aká je očakávaná 
skutočnosť plnenia kapitálových príjmov, že nedosahujeme, našťastie nedosahujeme ani 
čerpanie tých kapitálových výdavkov, čo sa tým pádom nejakým spôsobom vyrovná 
a nejdeme do toho rizika, že by sme nevedeli splácať návratné zdroje financovania. Je to ale 
riziko. Naozaj, tak ako ste prijali navýšenie tej príjmovej stránky rozpočtu, je nevyhnuté 
prijať opatrenia aj na zníženie výdavkovej stránky rozpočtu, pretože jednoducho bez toho to 
nie je možné. Sú to spojené nádoby a ako som povedala, to riziko je obrovské v tom, že máme 
vyrovnaný bežný rozpočet, ale vďaka pánu Bohu, nešli sme do schodkového rozpočtu, nešli 
sme do toho a naozaj máme prísľub zo strany vedenia, zo strany ekonómky, že aj ten 
kontokorentný úver bude použitý na kapitálové výdavky, alebo na vykrytie rozvoja mesta. 
Takže z mojej strany toľko. Naozaj, ja vždy dávam prívlastky tým rozpočtom, keď dávam tie 
moje odborné stanoviská, tak verím tomu, že tento rozpočet bude tak, ako je zostavený 
optimisticky a že jednoducho prejdeme tou hroznou dobou s týmto rozpočtom v takej podobe, 
aby sme nemuseli zasahovať do toho nejakým dramatickým spôsobom. Takže ďakujem veľmi 
pekne a rada odpoviem na akékoľvek otázky, lebo ste tu aj noví poslanci, čiže som si vedomá 
toho, že určite budete možno chcieť nejaké vysvetlenie k niektorým skutočnostiam. Ešte by 
som chcela poprosiť, na str. 12 mám chybu. Je to navýšenie na základe tých legislatívnych 
úprav miezd, platov. Ja som si vyžiadala toto od ekonomického odboru, oni mi to aj poskytli. 
Bola to naozaj hektická situácia, pretože v stredu museli vám ísť materiály, my sme to ešte 
v utorok s pani vedúcou ekonomického robili a je tam že, je to na str. 12, že vo finančnom 
vyjadrení ide pri platoch nárast o 754 221 €, čo keď si spočítate MsÚ, školy, školské 
zariadenia a TS, tak vám to vyjde 1 036 027 €. A veľmi pekne ďakujem poslancovi 
Barančokovi Andrejovi, lebo on ma na to upozornil. Ja verím, že aj ostatní ste si pozorne 
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prečítali moje odborné stanovisko, že vám to len ušlo tak, ako to ušlo mne, keď som tie údaje 
zobrala zo strany ekonomického odboru. Ešte raz ďakujem vedeniu mesta vôbec za 
zostavenie tohto rozpočtu a odpoviem na akékoľvek otázky, pokiaľ máte a chcete niečo 
vedieť k tomu. Ďakujem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Pani vedúca, nech sa páči k rozpočtu.  
 
Ing. Ružena Šefranová, vedúca odboru ekonomiky a financovania 
Ja asi nebudem k návrhu rozpočtu zatiaľ veľa hovoriť, len to, že pripomienky sme od 
obyvateľov nedostali žiadne. Rozpočet bol zverejnený obvyklým spôsobom a sú tam 
zapracované všetky tie veci, ktoré sme si aj doposiaľ povedali, či je to už napr. školstvo alebo 
aj dane na tej úrovni 15%. Ak budú vyššie, tak zrejme tak, ako hovorí aj pani kontrolórka, 
zmenou rozpočtu vieme kedykoľvek v priebehu roku vykonať dané zmeny. A nakoniec, čo sa 
týka príjmovej časti, tak to môžete robiť zmeny počas roka len vy, páni poslanci. Chcela by 
som sa tiež touto cestou veľmi pekne poďakovať pani HK za spoluprácu. Nebolo to naozaj 
ľahké, trvalo to nie týždne, ale pár mesiacov, kým sme sa k nejakému tomuto finálnemu 
návrhu rozpočtu na rok 2023 – 2025 dopracovali a myslím si, že vzájomne, ja som jej veľmi 
vďačná, lebo keď človek robí dennodenne možno 10 – 12 hodín s číslami, tak nejaké veci mi 
zvyknú aj ujsť a lepšie je to vždy si s ňou odkonzultovať a uzrejmiť si, že si správne človek aj 
rozmýšľa niekedy. Ďakujem pekne.  
 
Čo sa týka vývoja pohľadávok za 3. štvrťrok, v správe sme napísali všetko. Myslím si, že 
pohľadávky sa nám oproti predchádzajúcemu kvartálu znížili, ale tak ako každý štvrťrok 
musím skonštatovať, že to konečné finálne budeme vidieť až pri záverečnom účte za rok 
2022. Čiže keď skončíme účtovné obdobie 2022.  
 
Čo sa týka zmien rozpočtu od 01.09. – 31.10. celkovo bolo vykonaných 61 zmien rozpočtu 
a vo väčšine prípadov to boli v zmysle § 14 odst. 1., čiže účelovo určené. Väčšinou to tak 
býva na konci roka, že z toho štátu nám tie účelovky chodia, tie zmeny sa týkajú tohto, alebo 
presunu v rámci kompetencií, ktoré má pán primátor.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Prijali sme uznesenie, ktorým ho odporúčame schváliť. Správa o stave, vývoji pohľadávok za 
3. štvrťrok, tu sme vzali na vedomie, avšak dávame odporúčacie stanovisko k tomu, že by túto 
otrockú činnosť robili iba raz ročne, čo pani vedúca by dosť uvítala. Správa o vykonaných 
zmenách rozpočtu, to sme tak isto zobrali na vedomie.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
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Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Ďakujem, ja oceňujem v posledných týždňoch, že ste vôbec zostavili ten rozpočet. Takže 
veľké ďakujem aj za nás. Ale len dve otázky, pani vedúca. Ja som si všimol, a teraz to neviem 
v rýchlosti nájsť, Súkromná materská škôlka, ktorá je u nás, je tam dosť veľké navýšenie. Je 
to spôsobené zjavne tou nešťastnou legislatívou, ktorá bola schválená tento rok. Viete mi 
povedať, koľko je tam tých detí? To je prvá otázka. A druhá otázka k rozpočtovým 
opatreniam. Zas je to len technikália. Rozpočtové opatrenie 197 – zmena zdrojov 
kapitálových výdavkov 294 000 €, že čo to je? Neviem si to preložiť. A posledná vec, 
rozpočtové opatrenie 231 – zvýšenie kapitálových príjmov a výdavkov, je to zjavne dotácia 
BBS, ale tu hovoríme o nejaké stavebné práce na logistickom centre, Švermova ulica č. 3, či 
je to kruhový objazd.  
 
Ing. Ružena Šefranová, vedúca odboru ekonomiky a financovania 
Cyklotrasa. Čo sa týka súkromnej materskej školy, k návrhu rozpočtu rozpočtujeme v tom 
čase, naozaj sa nedalo ani len odhadnúť, ale majú od k 15.09.2022 zapísaných 48 detí. Zákon 
hovorí, že sme povinní dať 100% normatívu. Normatív zatiaľ štátom stanovený nie je. Čiže ak 
bol 103,72, Inga, oprav ma, pani kontrolórka, v septembri, tak predpokladáme, že tento 
normatív bude vyšší. Ja mám nejaký údaj zo ZMOSu, ktorý nám pán Adamovič poslal, tak 
tam je 104,79 taký údaj. Takže bude tá čiastka zatiaľ asi nižšia ako je tých 150 000. Mne to 
vychádza okolo 135 000, keď som si prepočítala na počet detí a my sme povinní uzatvoriť do 
konca roku 2022 do 31.12. zmluvu s EBG na poskytnutie finančných prostriedkov, čo aj 
uzatvoríme a pôjdeme cez tento koeficient 104,79 s tým, že v zmluve uvedieme: „Ak sa počas 
roka 2023 jednotkový koeficient na dieťa zmení, tak budeme dodatkami meniť aj my výšku 
finančných prostriedkov pre súkromnú materskú školu“.  
 
Je tam zmena kódov kapitálových výdavkov. My sme dostali refundované finančné 
prostriedky za európske fondy a keďže my sme tieto mali uhradené z kontokorentného úveru, 
my sme si tie peniaze na kontokorentný úver vrátili, čím sme si časť aj splatili a preúčtovali 
sme ich na kód 41. Ale čo sa týka z hľadiska rozpočtu príjmov a výdavkov k zmene nedôjde, 
len v rámci zdrojov. Lebo my sme povinní rozpočet, vo finančnom vyjadrení ale musia byť 
evidované.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ešte niekto do rozpravy? Ak nikto, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrhy na uznesenie.  
 
Návrhová komisia k bodu 14/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
I/ berie na vedomie 
 
Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
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Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 165/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 15. 
 
Návrhová komisia k bodu 15/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 
 
I. s c h v a ľ u j e 
 
1/  Rozpočet mesta Brezno na rok 2023 v členení podľa funkčnej  
     klasifikácie,  ekonomickej klasifikácie – Príloha č. 2 a programovej štruktúry – 
     Príloha č. 1 
 

a) Bežný rozpočet 
           Bežné príjmy   19 181 857 EUR    
           Bežné výdavky   19 181 857 EUR    
           Prebytok bežného rozpočtu                  0 EUR            

 
b) Kapitálový rozpočet 
      Kapitálové príjmy   15 758 526 EUR    
      Kapitálové výdavky  23 957 487 EUR    
      Schodok kapitálového rozpočtu - 8 198 961 EUR   

 
c) Finančné operácie 

           Finančné operácie – príjmy  10 122 773 EUR    
           Finančné operácie – výdavky   1 923 812 EUR 
           Zostatok finančných operácií               8 198 961 EUR         
  
2/  Rozvojové programy 
     podľa prílohy č. 3 „Rozvojové programy mesta Brezno na rok 2023“ 
 
 
4/ Rozpočty rozpočtových organizácií zriadených mestom Brezno na rok 2023 
 

a) Základná škola s materskou školou Pionierska 2 Brezno 
 
príjmy celkom           161 043 EUR 
z toho : bežné príjmy              161 043 EUR  
- z prenajatých budov,  priestorov a objektov             1 043 EUR 
- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb            20 000 EUR  
- za predaj výrobkov, tovarov a služieb            40 000 EUR 
- za stravné             100 000 EUR 
                  
výdavky celkom                       2 448 252 EUR 
z toho : bežné výdavky                                   2 448 252 EUR              
09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.      1 600 000 EUR  
09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne                                158 897 EUR    
 09.6.0.2 – vedľ. služby poskyt. v rámci prim. vzdel.           269 208 EUR  
 09.1.1.1 – predprimárne vzdel. s bež. starostl.                     360 072 EUR 
09.6.0.8 – vedľ. služby poskty. v rámci vzdel. nedef.         40 000 EUR 
09.8.0 – vedľ. služby v rámci vzd. nedef.          18 575 EUR 

          10.2.0 – staroba                 1 500 EUR  
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b) Základná škola s materskou školou K. Rapoša Pionierska 4 Brezno 

 
príjmy celkom             189 500 EUR 
z toho : bežné príjmy         189 500 EUR  
- z prenajatých budov,  priestorov a objektov                 1 000 EUR  
- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb                                     33 000 EUR  
- za predaj výrobkov, tovarov a služieb                                           35 500 EUR  
- za stravné         120 000 EUR   
                  
výdavky celkom           2 462 804 EUR 
z toho : bežné výdavky          2 462 804 EUR 
09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.       1 301 000 EUR 
09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne           192 932 EUR 
09.6.0.2 – vedľ. služby poskyt. v rámci prim. vzdel.          263 012 EUR 
09.6.0.8 – vedľ. služby poskty. v rámci vzdel. nedef.                       35 500 EUR       
09.1.1.1 – predprimárne vzdel. s bež. starostl.                 669 860 EUR 
10.2.0 – staroba                   500 EUR          

                                                           
c)  Základná škola s materskou školou MPČĽ 35 Brezno 

 
príjmy celkom          170 889 EUR     
z toho : bežné príjmy         170 889 EUR  
- z prenajatých budov,  priestorov a objektov           1 500 EUR  
- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb         16 320 EUR  
- za predaj výrobkov, tovarov a služieb                        38 556 EUR  
- za stravné                                114 513 EUR   
          
výdavky celkom                  1 443 149 EUR  
z toho : bežné výdavky                  1 443 149 EUR  
09.2.1.1 – nižšie sekund. vzdel. všeob. s bež. star.         701 500 EUR 
09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne            69 735 EUR  
09.6.0.2 – vedľ. služby poskyt. v rámci prim. vzdel.                      209 352 EUR     
09.6.0.8 – vedľ. služby poskty. v rámci vzdel. nedef.                        38 556 EUR       

          09.1.1.1 – predprimárne vzdel. s bež. starostl.                                      406 227 EUR 
09.8.0 – vedľ. služby v rámci vzd. nedef.             17 279 EUR 

          10.2.0 – staroba                     500 EUR  
                                                                                          

d) Základná umelecká škola Brezno 
    

príjmy celkom           30 000 EUR 
z toho : bežné príjmy          30 000 EUR  
- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb        30 000 EUR         
výdavky celkom          635 578 EUR  
z toho : bežné výdavky        635 578 EUR 
09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne      635 578 EUR      
   

e) Centrum voľného času Brezno 
 

príjmy celkom            3 420 EUR 
z toho : bežné príjmy           3 420 EUR  
- príspevky prijaté od rodičov a iných osôb         3 420 EUR  
         
výdavky celkom        170 738 EUR 
 z toho : bežné výdavky       170 738 EUR  
 09.5.0    – vzdel. nedefin. podľa úrovne     170 738 EUR     
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5 / Príspevok  príspevkovej organizácii zriadenej mestom Brezno 
 
    a) Technické služby mesta Brezno – celkom           3 113 347 EUR  
         z toho: bežný príspevok            3 003 715 EUR                                               
         04.5.1   – cestná doprava               682 245 EUR 
         05.1.0    - nakladanie s odpadmi              409 825 EUR  
         05.2.0    - nakladanie s odpadovými vodami    6 348 EUR         
         06.2.0    - rozvoj obcí               562 567 EUR                                         
         06.4.0    - verejné osvetlenie               194 004 EUR                                
         08.1.0 - rekreačné a športové služby             792 417 EUR  
         08.2.0 - kultúrne služby               309 793 EUR        
         08.3.0 - vysielacie a vydavateľské služby               46 516 EUR    
         z toho: kapitálový príspevok              109 632 EUR                                               
         04.5.1   – cestná doprava                  45 000 EUR  
         účelovo určené na : 
         - obstaranie zametača      30 000 EUR 
         - obstaranie nákladného vozidla     15 000 EUR 
 
         08.1.0    - rekreačné a športové služby     62 132 EUR                                
         účelovo určené na : 
        - nákup technického vybavenia FŠ                                              20 000 EUR 
        - obstaranie kamerového systému ZŠ ARENA                            13 000 EUR 
        - nákup plynovej pece na ohrev vody FŠ Brezenská                    4 000 EUR 
       - ihrisko s umelou trávou nad Kauflandom – zádržné                25 132 EUR 
         08.2.0    - kultúrne služby                   2 500 EUR   
         účelovo určené na : 
        - nákup premietacieho plátna – letné                                           2 500 EUR 
 
 
II. b e r i e   na   v e d o m i e 
 
 viacročný rozpočet na roky 2024 – 2025 v členení podľa funkčnej   
            klasifikácie, ekonomickej klasifikácie – Príloha č. 2  a programovej štruktúry –  
            Príloha č. 1 
 
1/ Rozpočet mesta Brezno na rok 2024 
 

a)   Bežný rozpočet 
Bežné príjmy    19 237 372 EUR             
 Bežné výdavky    18 916 634 EUR     
 Prebytok bežného rozpočtu       320 738 EUR           

b) Kapitálový rozpočet 
      Kapitálové príjmy                  1 500 000 EUR    
      Kapitálové výdavky        617 408 EUR              

           Prebytok kapitálového rozpočtu                   882 592 EUR       
 

c) Finančné operácie 
           Finančné operácie – príjmy         900 000 EUR       
           Finančné operácie – výdavky                2 103 330 EUR  
           Zostatok finančných operácií                        - 1 203 330 EUR   
       

 
d) Rozvojové programy 

            podľa prílohy č. 3 „Rozvojové programy mesta Brezno na rok 2024“ 
 
2/ Rozpočet mesta Brezno na rok 2025 
 

a)   Bežný rozpočet 
           Bežné príjmy   20 378 689 EUR   
           Bežné výdavky   18 181 634 EUR    
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           Prebytok bežného rozpočtu    2 197 055 EUR        
 

b) Kapitálový rozpočet 
      Kapitálové príjmy      1 500 000 EUR     
      Kapitálové výdavky                                343 388 EUR     

           Prebytok  kapitálového rozpočtu    1 156 612 EUR          
 

c) Finančné operácie 
           Finančné operácie – príjmy        900 000 EUR         
           Finančné operácie – výdavky     2 103 330 EUR      
           Zostatok finančných operácií              - 1 203 330 EUR   

 
d) Rozvojové programy 

           podľa prílohy č. 3  „Rozvojové programy mesta Brezno na rok 2025“ 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 166/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 16. 
 
Návrhová komisia k bodu 16/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ berie na vedomie  
 

správu o stave a vývoji pohľadávok za III. štvrťrok 2022 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 167/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 17. 
 
Návrhová komisia k bodu 17/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
     
I/ berie na vedomie 
 
správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.09.2022 do 31.10.2022 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 168/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 18/  Poskytnutie dotácií na rok 2022     
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spojíme rozpravu, ak súhlasíte.  
 
 
Ing. Ružena Šefranová, vedúca odboru ekonomiky a financovania 
V zmysle VZN o poskytovaní dotácií sme ešte obdržali, čo sa týka pre šport 4 žiadosti 
o poskytnutie dotácie na vykrytie nákladov spojených s prenájmom. Všetci 4 splnili 
podmienky, takže predkladáme návrh na schválenie a to isté sa opakuje z hľadiska kultúry. 
Detský folklórny súbor tiež predložil v zmysle VZN a zásad požiadavku na vykrytie nákladov 
spojených s užívaním priestorov na skúšky a uskladnenie inventáru v Mestskom dome 
kultúry.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec, predseda finčnej komisie 
Odporúčame schváliť.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec, pedseda komisie pre kultúru 
Odporúčame schváliť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrhy na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla k bodu 18/1 návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
            
I/  schvaľuje  
   
1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle § 3 ods. 1) 
písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na náklady spojené s výpožičkou 
bazéna za 2. Q 2022 vo výške 1 448,21 EUR a na náklady spojené s výpožičkou skladu v priestoroch krytej 
plavárne za rok 2021 – vyúčtovanie vo výške 205,14 EUR pre ŠK FLIPPER Brezno, o.z., Lúčky 4683/14A, 
977 01 Brezno, IČO: 35 678 135  spolu vo výške 1 653,35 EUR 
 
2. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle § 3 ods. 1) 
písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na vstup na plaváreň za 3. Q 2022 
pre Športový klub plávania Brezno, Ladislava Sáru 1212/11, 977 01 Brezno, IČO: 54 326 729 vo výške 
1 261,08 EUR 
 
3. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle § 3 ods. 1) 
písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na náklady spojené s výpožičkou 
ľadovej plochy za 3. Q 2022 vo výške   2 539,75 EUR a na náklady spojené s výpožičkou priestorov Arény: 
šatňa č. 46 za 2. polrok 2022 vo výške 490,93 EUR 
pre ICE SKATING TEAM - Brezno, Štvrť Ladislava Novomeského 2157/34, 9 77 01 Brezno, IČO: 50 320 
742  
 
4. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle § 3 ods. 1) 
písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na náklady spojené s výpožičkou 
ľadovej plochy za 3 Q. 2022 vo výške 20 632,30 EUR, náklady spojené s výpožičkou priestorov Arény: šatňa 6 
ks, sklad 3 ks, WC č 24, miestnosť 4 ks – vyúčtovanie za rok 2021 vo výške 7 198,12 EUR a na náklady spojené 
s výpožičkou priestorov Arény: šatňa 6 ks, sklad 3 ks, WC č. 24, miestnosť 4 ks za 2. polrok 2022 vo výške 
6 320,77 EUR pre Hokejový klub Brezno, ŠLN  34, 977 01, IČO: 31 905 277  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 15 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh BOL 
SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 169/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 18.2. 
 
Návrhová komisia k bodu 18/2 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
            
I/  schvaľuje  
   
1. poskytnutie dotácie na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle § 3 ods. 1) písm. 
p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na náklady spojené s využívaním 
priestorov na skúšky a využívaním priestorov na uskladnenie inventáru v budove MsDK za rok 2022 pre Detský 
folklórny súbor Šťastné detstvo, Švermova 7, 977 01 Brezno, IČO: 37 958 895 vo výške 1 669,99 EUR 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
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Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 170/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 18.3. 
 
Návrhová komisia k bodu 18/3 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
I/ Schvaľuje 
 

Dotáciu na poskytovanie služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 2023 vo 
výške        24 000 EUR, pre Slovenský Červený kríž územný spolok Banská Bystrica  

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 171/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodom 19/ - 21/ 
             
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spojíme rozpravu.  
 
PhDr. Janka Lemberková, vedúca odboru staroslivosti o obyvateľa 
Dobrý deň, vážený pán primátor, pani prednostka, pani hlavná kontrolórka a poslanecký zbor, 
vážení prítomní. Predkladáme správu o plnení komplexnej stratégie riešenie rómskej 
problematiky za rok 2021. Splnili sme takmer väčšinu opatrení, priebežne sa nimi zaoberáme. 
Rieši sa predovšetkým oblasť bývania, vzdelávania, zamestnanosti. Správa bola podrobne 
prerokovaná na sociálnej komisii.  
 
Správa o plnení pôvodného komunitného plánu na roky 2014 – 2022 za rok 2021, taktiež 
možno konštatovať, že väčšina opatrení bola splnená. Tiež sme to podrobne prebrali na 
komisii a čo sa týka nového komunitného plánu na roky 2023 – 2027, komunitný plán bol 
spracovaný v spolupráci so zamestnancami, organizáciami, spolupracujúcimi obyvateľmi, 
spracovala ho firma Scarabeo, ktorá má dlhoročné skúsenosti so spracovaním týchto 
dokumentov. Bol spracovaný integrovaným spôsobom, aby nebola vylúčená žiadna z komunít 
na území mesta, nakoľko táto oblasť zahŕňa aj vzdelávania, bývanie, bezpečnosť, šport, tzn. 
toto všetko synergicky pôsobí a skvalitňuje život obyvateľov mesta.  
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Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa, predsedníčka komisie pre sociálnu 
a zdravotnú starostlivosť o občanov        
 
Prešli sme dopodrobna všetky tieto materiály, boli prizvaní ako hostia jednotlivé 
zamestnankyne, ktoré mali na starosti aj komunitný plán aj rómsku problematiku, takže boli 
zodpovedané aj naše otázky. Odporúčame schváliť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy na uznesenie.   
 
Návrhová komisia k bodu 19/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ berie na vedomie 

Správu o plnení Komplexnej stratégie riešenia rómskej problematiky na roky 2016-
2022 za rok 2021 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 172/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Bod 20. 
 
Návrhová komisia k bodu 20/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ berie na vedomie 
 

Správu  o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Brezna na roky 2014 – 
2022  za rok 2021 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 15 prítomných 15 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 173/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Bod 21. 
 
Návrhová komisia k bodu 21/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 

„Komunitný plán sociálnych služieb mesta Brezno na roky 2023 – 2027“ 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 174/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 22 – Správy hlavnej kontrolórky       
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, pani hlavná kontrolórka 
 
Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Ďakujem veľmi pekne. V prvom rade by som chcela poprosiť, aby ste mi schválili plán 
kontrolnej činnosti na rok 2023. A potom sú tam dve správy. Prvá správa je o výsledku 
kontroly dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov a interných noriem pri 
hospodárení s majetkom mesta, konkrétne s nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta. A potom 
kontrola hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami ZUŠ za rok 2021. Pôjdem odzadu. ZUŠ 
som si zvolila, ak si pamätáte, tak pri CVČ som povedala, že budem kontrolovať aj ZUŠ. Je to 
kontrola hospodárenia v čase covidu a zaujímalo ma, že či aj ZUŠ bola, poviem to tak, že 
postihnutá covidom. Na moje veľké prekvapenie ZUŠ fungovala, prijímala aj príjmy zo strany 
rodičov, čiže poskytovala to záujmovo umelecké vzdelávanie. Výsledky tejto kontroly máte 
zhrnuté v správe. Pokiaľ by ste niečo potrebovali, tak samozrejme odpoviem.  
 
Čo sa týka tej druhej správy, to je kontrola hospodárenia s nájomnými bytmi, konkrétne 
prideľovanie nájomných bytov. Tam sa zdržím. Hneď na úvod by som povedala aj vzhľadom 
k určitému, možno k nejakej konštelácii, ktorá tu vznikla a medializovanému nezákonnému 
spôsobu prideľovania bytov atď., tak hneď na úvod by som chcela povedať, že pri kontrole 
nebolo zistené nezákonné prideľovanie nájomných bytov. V podstate my máme nájomné byty 
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prideľované, ako máte uvedené v správe na základe dvoch VZN. Tieto VZN vychádzajú 
z platnej právnej úpravy, predovšetkým zo zákona 189/1992, kde je uvedené, že my ako 
samospráva si máme možnosť vybrať obsadzovanie nájomných bytov alebo prideľovanie 
nájomných bytov na základe poradovníka. Je úplne zrejmé a logické, že pri prideľovaní 
nájomných bytov sa nedajú využiť ustanovenia zákona 138, pretože nebudem robiť VOS na 
nájomné byty alebo dražbu, alebo priame cenové ponuky na nájomné byty, takže táto právna 
úprava hovorí jednoznačne, že môžeme využiť a my to aj využívame formou poradovníka. Na 
základe toho, že my máme najviac nájomných bytov už teraz obstaraných zo ŠFRB na 
základe úveru a dotácie, tak potom máme aj druhú právnu úpravu, kde sme sa riadili vlastne 
odporúčaním Transparency International, ktoré povedalo, že mali by sme využiť určitú 
transparentnú formu, hlavne pri prideľovaní nájomných bytov, ktoré sú prideľované v určitej 
väčšej miere ad hoc. Tzn. že nejde o nájomné byty, ktoré sú prideľované, že sa uvoľní 
nájomný byt a podľa poradovníka príde prvý v poradí, ale sa dokončí výstavba nájomného 
domu zo ŠFRB, máme 24 bytových jednotiek, a teda prideľujeme. A v tomto prípade sme 
využili odporúčanie tejto organizácie a išli sme na formu žrebu. No a do toho sme ešte 
v právnej úprave zakomponovali jednu skutočnosť, že samozrejme, my nemôžeme 
diskriminovať vás, poslancov, zamestnancov mesta, mňa hlavného kontrolóra, primátora 
mesta a našich rodinných príslušníkov, pretože oni majú tiež nárok sa podieľať alebo sa 
uchádzať jednak o prevody majetku, jednak o nájmy majetku, a tým pádom sa majú právo 
podieľať aj na prideľovaní, alebo sú v okruhu osôb, ktoré môžu mať pridelený nájomný byt. 
Tu sme naozaj, a poviem to úprimne, že bolo to konzultované aj so mnou, a tam sme pristúpili 
k tomu, že sme vlastne urobili kombináciu tej právnej úpravy, ktorá rieši prideľovanie 
nájomných bytov a 138/1991 s tým, že títo uchádzači a keď sú vyžrebovaní alebo sú 
v poradovníku, tak ešte podstúpia schvaľovanie zastupiteľstvom a sú schválení z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa. Takže toto na úvod, že tá právna úprava u nás je dostatočná. 
Protizákonné prideľovanie nájomných bytov nebolo. A musím povedať, že čo sa týka mojej 
kontroly, tak ja som sa zamerala na kontrolu posledných rokov a treba povedať, že žiaľ, došlo 
tam k pochybeniu, a to jest, že v roku 2021 bol novelizovaný zákon práve 443/2010, ktorý 
zohľadnil tú skutočnosť, že samosprávy tlačili na ŠFRB, aby tie byty, ktoré obstarávame zo 
ŠFRB, a oni majú charakter sociálnych bytov, tak aby mohli byť poskytované aj iným 
uchádzačom, nielen tým, ktorí splnia, poviem to tak, že sociálne podmienky. A to 
ministerstvo zohľadnilo, máme možnosť z týchto bytov 20% z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa prideliť aj nad rámec tých oprávnených osôb. U nás sa to využíva najmä v prípade 
doktorov, lekárov, ktorých potrebujeme v nemocnici. Oni samozrejme dosahujú vyššie príjmy 
ako sú uvedené v 443/2010. A toto žiaľ, táto novela zákona sa u nás neuplatnila, takže to som 
vytkla MsÚ a odporučila som im, aby urýchlene prijali VZN, kde toto hneď napravia. Čo sa aj 
stalo. Priznám sa, že moja predstava bola a budem aj prosiť pani prednostku, aby sa urobilo 
jedno konsolidované VZN, ale akceptovala som túto zmenu, pretože iste viete, že u nás odišli 
dvaja právnici, stali sa starostami, takže jednoducho, ja som nemohla tlačiť na to, aby oni ešte 
v tomto hektickom období robili aj nové VZN. Ale ja verím, že sa s pani prednostkou 
dohodnem a že to VZN v priebehu roka urobíme a zohľadníme tam tie skutočnosti, ktoré 
ďalej konštatujem v správe, tie nedostatky, ktoré som pomenovala a ktoré znamenali, a kde ja 
riešim jednak administratívne formálne nedostatky, ku ktorým došlo, aj dá sa povedať, že 
nadužívaním povinností, ktoré sme si do VZN dali. Že my sme si dali do VZN napr. 
povinnosti, ktoré už ani pre antibyrokratický zákon nemusíme vyžadovať, ale potom ich 
nedodržiavame a tým pádom ja som musela konštatovať nedostatky. A samozrejme chcem, 
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aby sa zohľadnila aj väčšia transparentnosť pri poradovníku, pri jeho spracovaní, pri jeho 
zverejňovaní a potom pri jeho schvaľovaní. Takže toto k tejto kontrole a znova, som si 
vedomá toho, že je to náročné čítanie, aj jedna aj druhá správa, čiže akúkoľvek otázku vám 
rada zodpoviem. Ďakujem veľmi pekne.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre. Ďakujem veľmi pekne pani hlavná kontrolórka.. Ja som veľmi rád, že si spravila tú 
kontrolu, aj vzhľadom na tie medializované veci, ktoré boli smerované hlavne na mňa a na 
moju rodinu. Takže práve preto vravím, som rád. A nikdy som nepochyboval o tom, že sme 
postupovali správne a transparentne, čo sa týka hlavne prideľovania bytov a ten spôsob, ktorý 
sme zvolili, bol najtransparentnejší, aký sme mohli zvoliť. A to proste platí a som veľmi rád, 
že tie tvoje slová to len potvrdili. Čo ale treba povedať tiež, prepáčte, že zas viac k tomu 
poviem, čo treba tiež povedať, je to, že tá kontrola sa robila po mnohých rokoch, preto sú tam 
aj nedostatky. Ale tieto nedostatky nás naučia tomu, že ich nebudeme ďalej opakovať. K tomu 
má slúžiť to, že sme schválili už na začiatku zmenu VZN, ale chcem k tomuto povedať len to, 
kolegyne, kolegovia, že by som bol veľmi rád, keby sme si začiatkom roka dali k bytom 
samostatné pracovné stretnutie a viete, máme rozpracovaných 96 bytov vo výstavbe. Aj to 
treba prebrať, čo sa týka samotnej výstavby, ale bol by som rád, keby sme si do budúcna 
prebrali aj to, ako tie byty ideme ďalej prideľovať. Či naozaj sa ideme sústrediť iba na 
obyvateľov mesta, pretože naším cieľom je aj to, aby sme zvyšovali počet obyvateľov a naše 
súčasné znenie VZN nám v tom jednoducho bráni. Čiže aj o tomto sa treba rozhodnúť 
a keďže máme rozpracovaných ďalších 280 bytov, okrem tých 96, ktoré staviame, tak je 
potrebné, aby sme sa zaoberali aj tým, aby sme vždy mali v poradovníku dostatok žiadateľov, 
ktorí tieto byty budú môcť, samozrejme na základe splnenia podmienok, zo ŠFRB a tých, 
ktoré my dáme alebo zapracujeme, aby sme tie byty prideľovať mohli a nestalo sa nám to, že 
by sme nemali dostatok žiadateľov v poradovníku. Oni sú vyraďovaní hneď na začiatku a to 
je ten problém, že my máme záujem aj z okolitých obcí aj z mimo okresu dokonca ľudí, ktorí 
by si podali radi žiadosť o pridelenie nájomného bytu a my ich nemôžeme ani zaradiť, čiže 
my nemáme ani evidenciu, aký počet ľudí má vôbec záujem o naše nájomné byty. A to je 
chyba. Čiže ten poradovník, ktorý máme, ktorý ste aj dnes schvaľovali, je len vo vzťahu 
k obyvateľom mesta, ale my máme možno ďalších 100 alebo 150 ľudí, ktorí majú záujem 
o tie byty. Mohli by byť obyvateľmi nášho mesta a samozrejme s tým súvisí aj príjem, to vám 
nemusím vôbec vysvetľovať. A nielen príjem, ale samozrejme aj ekonomicky činné 
obyvateľstvo v Brezne, pretože my potrebujeme mať čo najviac aj mladých rodín, aby sme tu 
mali také krásne deti, ako teraz prišli, ktoré vás prišli pozdraviť, v našich školách. Takže sú 
tam naozaj dôležité veci, ktoré potrebujeme upraviť a poviem to, tá úprava toho VZN je už 
zastaralá. My ju musíme aktualizovať na súčasné podmienky a na to, čo chceme v našom 
meste aj výstavbou bytov dosiahnuť. Ešte raz ďakujem veľmi pekne pani HK, som veľmi rád, 
vravím, že táto kontrola prebehla a že sa budeme riadiť tým, čo si tam aj odporučila 
a jednoducho konštatovala naše nedostatky. Takže otváram rozpravu, nech sa páči.  
 
PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., poslankyňa 
Ďakujem veľmi pekne. Ja sa chcem tak isto veľmi poďakovať pani kontrolórka, hovoríš mi 
z duše. Ak sa pamätáte, niektorí kolegovia, z predchádzajúceho obdobia, my sme to akurát 
riešili taký prípad jedného zamestnanca, ktorému sme nepridelili byt a presne to, čo hovoríš, 
tak takto si to predstavujeme. Myslím si, že väčšina. Aby si niekto nemyslel, že nechceme 
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tým ľuďom dávať, ale jednoducho nie spôsobom, že príde len spôsob, či je hodný osobitným 
zreteľom a pod., ale jednoducho verejné žrebovanie a následne ešte, to je parádna vec. Ja som 
sa vtedy aj obrátila na konkrétne ministerstvo, aby som si potvrdila, či naozaj toto je nejaká tá 
najideálnejšia vec, aby sme boli transparentní a ja ti veľmi pekne ďakujem, že si to dala na 
poriadok, alebo že to rovnako navrhuješ, pretože toto je to skvelé, čo má byť, aby nikto nemal 
pocit, že ho nejakým spôsobom nechceme apod. Tak isto, čo sa týka do budúcna, nejakých 
návrhov VZN, tak isto aj pre nových poslancov, vieme veľmi dobre, že my sme pri 
stanovovaní bytov rozhodli, bola to taká naša nejaká vnútorná dohoda, myslím si, že je úplne 
v pohode, môžem to povedať, že určitú časť bytov bude pre lekárov atď. Sami to už 
nedodržujeme, pretože vieme, že tých lekárov pribúda, ktorí potrebujú ten byt. Takže ak si 
stanovíme naozaj nejaké podmienky, a možno aj pre zamestnancov, pretože vieme, že máme 
problém nájsť odborných zamestnancov. Je úplne bežné v dnešnej dobe, aj moji priatelia, 
ktorí majú firmy a ponúkajú jednoducho pre rodiny byty, aby si prilákali tých odborných ľudí. 
Takže aj týmto sa treba zaoberať a myslieť na to a naozaj sa treba o tom veľmi vážne 
porozprávať. Takže ja tak isto za seba, a myslím si, že aj za iných, ďakujem a podporujem 
túto myšlienku.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Peťka, ja ťa len doplním v tom, že napr. to, čo hovoríš, to je alfa omega aj tej 
výstavby, že jednoducho my musíme stavať byty aj pre odborných zamestnancov a tých 
odborných zamestnancov myslím, v našom prípade, keďže nemocnica je naša, aj 
zdravotnícky personál. A preto jedna z bytoviek, ktorú už teraz projektujeme, tak je nie 
bytový dom, ale obytný dom, podľa podmienok ŠFRB, ktorý je presne určený pre týchto 
zamestnancov. Iba pre nich. A im môžeme práve takýmto spôsobom tie byty aj prideľovať 
potom. Čiže je tam nejakých 55 bytov iba na tento účel určených. To už ako poviete aj vy, 
ako si to upravíte, len aby to bolo zrejmé a známe aj v podstate v rámci tej úpravy, ktorú 
potom schválime.  
 
Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 
Ďakujem pekne. Ja som tieto materiály všetky rozoberala aj s pani hlavnou kontrolókou, aj 
s pani prednostkou, aj so ženami, ktoré majú bytovú evidenciu na starosti. To, čo povedala 
Peťka, ma predbehla, s tým úplne súhlasím. Ja som rada, že naozaj, nebolo tam žiadne 
porušovanie zákona, lebo vždy sa snažíme, aby to bolo korektné, aby to bolo tak, ako to má 
byť a hoci tá správa znie tak veľmi odborne, alebo tak na prvý pohľad sa zdá ako keby 
hrôzostrašná, že to boli len také kozmetické úpravy, ktoré tam boli. Že napr. keď je niekto 
vyradený z poradovníka, treba napísať dôvod, prečo nebol, či odmietol byt apod. Takže 
ďakujem pekne.  
 
Jozef Tokár, poslanec 
Ďakujem za slovo. Ja len chcem podporiť myšlienku. Naozaj súhlasím s pánom primátorom, 
že aby sme si sadli v tom januári, lebo ľudia sa aj pýtajú, aký spôsob bude prideľovania 
bytov, atď., aby boli v reále aj do budúcnosti, aj keď to bude reálne možno za rok, za dva, ale 
absolútne plne súhlasím a podporujem, aby sme pritiahli tých mladých ľudí do Brezna, 
nakoľko Brezno, čoraz viac nám odchádzajú občania, aby sme ich pritiahli. Čiže plne 
súhlasím aj podporujem zmenu toho VZN a naozaj, aby sme mali pravidlá určené, ako ľudia 
budú dostávať a prideľované budú tie byty. Ďakujem.  
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Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Ešte ak dovolíte, ja sa na záver vyjadrím. Naozaj, toto bola, vďaka bohu to tak vyšlo, ale 
chcem vás poprosiť, páni poslanci, že naozaj, ak máte nejaké veci, nech sa to nerieši na tých 
miestach, kde sa to nemá riešiť, ale nech sa to rieši na týchto miestach. Čiže ja som otvorená 
akémukoľvek návrhu, akejkoľvek kontrole. Poviem otvorene, že ja vychádzam v mnohých 
kontrolách najmä, mám tú výhodu, že som predsedníčka asociácie a viem, aké kontroly sú zo 
strany štátnych orgánov smerované na samosprávu. Aj táto kontrola bola urobená kvôli tomu, 
že to ministerstvo, o ktorom hovorila pani poslankyňa Dzurmanová, bude kontrolovať práve 
prideľovanie nájomných bytov zo ŠFRB. A budete mať ďalší bod, kde je správa o výsledku 
NKU. Ja to musím na tomto mieste povedať, že naše kontroly NKU, už posledné dve v rade, 
boli skončené záznamom „bez nedostatkov“, čo je rarita. A všetky tieto kontroly, výsledky 
tejto kontroly boli poslané až do Bratislavy, aby boli preverené, či to je naozaj pravda. Takže 
musíme si uvedomiť jedno. Že ja chcem pôsobiť a budem pôsobiť ako prevencia, aby sme zo 
strany štátnych orgánov potom nemali také výsledky, ako máme. Nehovorím, že všetko, aj iné 
orgány nám chodia na kontrolu. Trebárs aj MIRI, čo sme hovorili, tak tá kontrola bola trošku, 
že sú tam nedostatky, ale pri NKU, ktoré a pri ministerstve, o ktorom si hovorila, pani 
poslankyňa, je plán kontrolovať práve nájomné byty, prideľovanie nájomných bytov ŠFRB, 
čiže vlastne tu bolo to, a to som odkomunikovala aj s pani prednostkou, že ja chcem, aby sme 
predišli tomu, ak by náhodou toto mesto bolo vybrané, aby sme mali tieto nedostatky smerom 
na štátny orgán. Čiže aby sme si to, dá sa povedať, urobili tu vo vlastne kuchyni a réžii. Takže 
ja som otvorená akýmkoľvek podnetom, aby naozaj sa to riešilo tam, kde sa to riešiť má. 
Ďakujem veľmi pekne. Aj preto mi schvaľujete plán kontrolnej činnosti.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ešte niekto do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 
návrhy na uznesenie.  
 
Návrhová komisia k bodu 22.1/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  
I/ schvaľuje 
 
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1.polrok 2023 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 175/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 22.2. 
 
Návrhová komisia k bodu 22/2 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
I/ berie na vedomie 
 
Správu  o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych 
predpisov a interných noriem subjektu územnej samosprávy pri hospodárení s majetkom 
mesta – s  nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta. 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 176/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Bod 22.3.  
 
Návrhová komisia k bodu 22/3 predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  
I/ berie na vedomie 
 
Správu  o výsledku kontroly hospodárenia s rozpočtovými prostriedkami za rok 2021 v ZUŠ 
Brezno 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 
doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 177/2022, ktoré je 
neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
 
 
K bodu 23/ 
Správa o výsledku kontroly NKU. Príjmy obcí na poskytovanie kvalitných 
služieb občanom počas pandémie        
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval najvyšší kontrolný úrad Banská Bystrica zastúpený Ing. Koreňom. 
Pani prednostka, nech sa páči. 
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Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Týmto vám predkladám výsledky kontroly príjmov obci na poskytovanie kvalitných služieb 
občanom počas pandémie, pričom kontrolované obdobie bol rok 2020 a najdôležitejšia vec, 
ktorá z tohto vzišla je, že z kontroly je vypracovaný záznam o výsledku kontroly. Tzn. s týmto 
som bola, ja ako prednostka MsÚ oboznámená 09.11.2022. Záznam znamená, že sme nemali 
žiadne porušenie, žiadne zistenia, čo je fantastický výsledok, ako mi pani hlavná kontrolórka 
môže potvrdiť. A povedala by som iba veľmi stručne. Táto kontrola trvala v období od 
02.06.2022 – 23.09.2022. Bola nám predstavená táto kontrola ako medzinárodná kontrola. 
Som veľmi rada, že tak isto ako aj v minulom období pri kontrolách Najvyššieho kontrolného 
úradu, ani teraz nemá mesto Brezno žiadne porušenia a zistenia a tým pádom by som sa 
chcela poďakovať všetkým pracovníkom, najmä pod odborom vnútornej správy a odboru 
ekonomiky a financovania za výborne odvedenú prácu v období pandémie, kde sa mesto 
mnohokrát muselo spoliehať len a len na vlastnú správnosť postupov, ktorú sme si určili.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre. Ja hlavne ďakujem tebe, pani prednostka, že pod tvojím vedením sme takto 
postupovali a verím, že aj v súčinnosti s pani HK upravíme aj tie ďalšie veci, aby pri takýchto 
kontrolách sme nemali žiadne nedostatky, alebo minimalizovali tie nedostatky, ktoré by sme 
mohli mať. Takže veľmi pekne ti ďakujem a dúfam, že takto budeme napredovať ďalej. 
Otváram rozpravu. Ak nikto, žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.   
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  
I/ berie na vedomie 
 
Správu o  výsledku kontroly NkÚ „Príjmy obcí na poskytovanie kvalitných služieb občanom 
počas pandémie“ 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 
doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 178/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 24/ 
Správa o činnosti MsP za 1. polrok 2022       
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval náčelník MsP, Mgr. Štulajter. Ospravedlňujem pána náčelníka, ale 
z osobných dôvodov sa nemohol rokovania zúčastniť. Je PN. Ak súhlasíte, tak budeme s ním 
mať ešte stretnutie začiatkom roku a tam sa môžete kludne popýtať. Ak je niečo, čo by ste 
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chceli teraz tu prebrať, tak kludne môžeme, ale myslím si, že je to lepšie na osobnom stretnutí 
s ním a preberieme si všetky potrebné veci, ktoré treba. Ja by som pri tejto príležitosti aj 
poďakoval MsP, keďže máme tu aj ich správu za činnosť. Ale poviem rovno, že s prácou MsP 
som spokojný, s tým, že tých nedostatkov, ktoré sme mali v minulosti sa znížil a naozaj aj tie 
vybavovania podnetov, ktoré máme zo strany hlavne našich obyvateľov, tak sú na vysokej 
a profesionálnej úrovni. Som veľmi rád, že sme zaviedli vo vyššej intenzite odborné školenia, 
hlavne pre MsP v súčinnosti aj napr. s prokuratúrou v Brezne alebo s Okresným súdom 
v Brezne. Aj s nemocnicou. Takže toto som veľmi rád, že naozaj sa snažíme, aby naša MsP 
bola na čo najvyššej úrovni čo sa týka profesionality a robíme pre to momentálne maximum. 
Takže ešte raz aj touto cestou im verejne ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predložila návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 

Správu o činnosti Mestskej polície Brezno za I. polrok 2022 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 179/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 25/ 
Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský 
rok 2021/2022           
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ak dovolíte, tak by sme spojili rozpravu a poprosil by som zástupcov škôl, aby postupne 
prezentovali, v krátkosti poprosím, správy. A takto by sme postupovali. Je všeobecný súhlas? 
Ďakujem pekne.  
 
PaedDr. Danka Katonová, riaditeľka ZŠ Karola Rapoša 
Ďakujem. Vážený pán primátor, vážená pani prednostka, vážená pani hlavná kontrolórka, 
vážené pani poslankyne, páni poslanci. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, jej 
výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022, ktorú som vám predložila, som 
spracovala v zmysle vyhlášky č. 435/2020 o štruktúre a obsahu správ o výchovno-vzdelávacej 
činnosti. Správa bola prerokovaná na pedagogickej rade, bola schválená Radou školy 
a predložená na prerokovanie vám. Myslím si, že naša škola sa snaží byť dobrou školou. 
Myslím si, že naše mesto sa za ňu hanbiť nemusí. Chcela by som upozorniť len na to, že aj 
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napriek tomu, že sme prežili ťažký školský rok 2021/2022, kedy sa striedalo prezenčné 
vyučovanie s dištančným, prípadne hybridné vyučovanie, na čo sme neboli zvyknutí, ale na 
čo sme sa vlastne, okamžite sme na to naskočili, tak napriek tomu sme sa snažili získavať aj 
mimorozpočtové zdroje a v tomto školskom roku sa nám podarilo získať 211 188 € mimo 
rozpočtových zdrojov z rôznych projektov nadácií. Cením si hlavne to, že sa nám podarilo 
zamestnať 11 zamestnancov pedagogických do školy, asistentov učiteľa, špeciálnych 
sociálnych pedagógov na pomoc deťom zo sociálne znevýhodneného prostredia a so 
zdravotným znevýhodnením. A hlavne preto si to cením o to viac, že bola ťažká doba, keby 
mnohí ľudia prichádzali o prácu a my sme 11 ľuďom už tretí rok môžeme poskytnúť prácu 
v meste Brezne. Ak máte nejaké otázky, nech sa páči, som pripravená na ne odpovedať.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, pani riaditeľka, za celoročnú prácu a určite sa veľmi tešíme z tých úspechov, 
aj ktoré ste prezentovali a tie výsledky hovoria sami za seba. Ja sa teším, že každý rok nám 
stúpa aj počet žiakov pri vás, čo je taký veľmi dobrý trend, ktorý by sme uvítali na všetkých 
školách, ale je to určite výsledkom tej dlhodobej práce, ktorú robíte a my vám držíme palce, aj 
celému kolektívu. Poďakujte prosím aj za nás, za vedenie mesta, za kolegyne, kolegov 
poslancov, všetkým zamestnancom školy. Veľká vďaka. A potom v rámci rozpravy, 
kolegovia sa určite zapoja, ale najprv prezentácia.  
 
Bod 25.2, pán riaditeľ, ZŠ s MŠ Pionierska 2.  
 
PaedDr. Roman Snopko, PhD, riaditeľ ZŠ s MŠ Pionierska 2 
Krásny deň všetkým. Vážený pán primátor, vážené dámy, vážení páni, správu vypracovala 
ešte bývalá pani riaditeľka, pani Beatka Prečuchová. Tiež bola prerokovaná v pedagogickej 
rade a zároveň aj v rade školy. V prípade otázok veľmi rád zodpoviem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Si bol stručný, pán riaditeľ. Ďakujeme veľmi pekne. Aj tebe aj všetkým zamestnancom školy. 
Potom prosím odprezentuj, prajeme pekné sviatky a veríme, že aj vám sa bude naďalej tak 
dariť ako doteraz, a ešte verím, lepšie.  
 
Bod 25.3. Pán riaditeľ ZŠ s MŠ MPČĽ. 
 
Mgr. Peter Macko, riaditeľ ZŠ s MŠ MPČĽ 
Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, páni poslanci, správu, ktorú som 
spracoval a predkladám, predpokladám, že ste si ju pozreli. Je z čoho porovnať, lebo 
vychádzali sme všetci traja zo zákona a z vyhlášky, ktorá nám káže, čo by mala obsahovať. 
Správa bola tak isto prerokovaná pedagogickou radou a schválená radou školy. Prerokovaná 
samozrejme aj v MŠ, ktorá je súčasťou našej ZŠ. Na prípadné otázky veľmi rád odpoviem. 
Ale asi by bolo vhodné povedať, že ten trend, ktorý postupne na našej škole ide, nejde takými 
rýchlymi krokmi ako na Pionierskej 4, ale u nás tiež postupne. Nám veria ľudia, že to so 
školou myslíme vážne. Ďakujem pekne.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
O tom nepochybujeme, pán riaditeľ. Ďakujem. Chcem vyzdvihnúť aj medzi kolegami hlavne 
to, že som veľmi rád, že sa nám podarili tie spoločné projekty, čo sa týka aj špeciálnej škôlky 
a školy, tak to poviem, pre handicapované deti alebo znevýhodnené deti. S tým, že aj ten 
projekt škôlky sme zvládli na Mazorníku, 9. mája expresne a za to aj tebe aj všetkým 
zamestnancom, čo sa na tom podieľali naozaj veľké ďakujem. A verím, že aj Mazorník nám 
bude napredovať, aj napreduje. O tom vôbec nepochybujem. Keby sme tomu neverili, tak 
samozrejme to riešime inak. Ale práveže sme pridali aj do tých, ja to poviem služieb, vašej 
školy, a teším sa z toho, že ideme vpred a naše deti budú radiť chodiť aj na Mazorník. Takže 
veľké ďakujem aj tebe aj všetkým zamestnancom. Pozdravuj od nás.  
 
Bod 25.4. Poprosím ZUŠ, pani riaditeľka s novou sálou. Ešte máme dofinancovať 10-tisíc.  
 
PaedDr. Gabriela Pravotiaková, riaditeľka ZUŠ 
Ďakujem, dobrý deň vážení prítomní, vážený pán primátor, poslanci, poslankyne MsZ. Tak 
ako moji predrečníci, aj ja predkladám správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, výsledkoch 
a podmienkach za školský rok 2021/2022 ZUŠ. Tak isto je spracovaná v súlade s vyhláškou. 
Bola predložená pedagogickej rade, školskej rade a čo k nej dodať. Tak, ako povedala pani 
riaditeľka, školský rok 2021/2022 bol dosť hektický, postihnutý covidom a inými udalosťami. 
Ale veľmi ma tešia, na čo som hrdá, že sa nám podarilo pokrstiť a vydať druhé CD žiakov 
a učiteľov ZUŠ, za čo im ďakujem a ako som vravela, som na nich hrdá. Tak isto sme sa 
zúčastňovali súťaží. Top ocenenie, ktoré sme získali v minulom školskom roku bolo 2. miesto 
na medzinárodnej súťaži dychových nástrojov v Brne. Ako pán primátor vravel, podarilo sa 
ešte niečo aj z materiálno-technických, čiže opravili a zrenovovali sme koncertnú sálu. 
Z mojej strany všetko.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Sa z vás tešíme tak isto. Pani riaditeľka je veľmi aktívna. Ona chodí stále s niečím. Niečo sa 
aj dohodneme sem-tam. Ale verím, že cítiť tú podporu mesta, lebo sa nám podarilo za 
posledné roky veľa dobrých projektov, a hlavne investičných, čo nebolo zvykom. Takže tie 
výstupy, ktoré máme od vás, ako ste spomenuli, či je to dychovka, ale všetci odbory, ktoré 
máte, tak sú na vysokej úrovni. Deti tam chodia radi a ten počet žiakov, ktorých máme na 
ZUŠ hovorí za všetko. Takže veľké ďakujem aj vám a samozrejme všetkým zamestnancom.  
 
Bod 25.5. CVČ, nech sa páči, pán riaditeľ.  
 
Mgr. František Roth, riaditeľ CVČ 
Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani prednostka, vážená pani hlavná kontrolórka 
mesta Brezna, taktiež poslankyne a poslanci. Predkladám taktiež správu o výchovno-
vzdelávacej činnosti CVČ, ktorá tiež bola schválená na pedagogickej rade a na rade školy. 
Chcel by som k tomu všetkému len povedať, že my sme mali také obmedzenia v rámci roku 
2021/2022, od októbra do januára bola taká podmienka, že môže byť 5 detí v krúžku, ale 
všetci musia byť z tej istej školy. My sme mali také zmiešané skupiny, tak to bol problém, tak 
sme mali takú činnosť trošku obmedzenú. Ako CVČ prechádzame takými zmenami, my sme 
také posledné koleso u voza v rámci školstva. Nie som spokojný s tým, čo je, ako sa to deje 
s tými centrami. Chcú nám zobrať športové súťaže, organizovanie, takže tu by som len chcel 
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povedať, že budeme sa snažiť v tomto roku organizovať školské súťaže aj športové. Tam je 
nová podmienka v organizačnom poriadku pre školy a centrá, že tieto súťaže môžu robiť aj 
učitelia, resp. riaditelia škôl a školy sa môžu zapájať do súťaží, takže sme sa dohodli, že 
budeme to organizovať ďalej. Snáď nám nebudú klásť ďalšie polienka pod nohy. Počty detí 
nám trošku klesli. Tento rok nám stúpli, tak som s tým spokojný. Taktiež by som bol rád, 
keby sme mali nejaké nové priestory, alebo keby sme sa mohli niekde sťahovať do budúcna, 
je vlastne aj projekt v rámci toho, že mohli by sme byť v Kultúrnom dome. Nám by to 
pomohlo, lebo je zima a naše steny majú 12 cm a to je taký problém, ktorý tak vnímam ako 
taký dosť vážny. Ale inak som spokojný so všetkým, čo sa deje. Aktivity pre deti ponúkame, 
krúžky, sa snažíme zapájať nové krúžky. Takže ja som spokojný s tou činnosťou tých detí. 
Dúfam, že to bude lepšie ďalší rok.  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne aj tebe, pán riaditeľ, aj všetkým zamestnancom. Tie podmienky boli aj sú 
ťažké u vás, čo si spomenul, lebo niektorí kolegovia na mňa pozreli, že čo sa týka toho 
projektu, tak my sme vyhlasovali architektonickú súťaž. Hovorili sme o tom na pracovných 
stretnutiach. Architektonickú súťaž na nové priestory. Je to nadstavba na Dome kultúry. 
Chceli by sme samozrejme ten projekt nastaviť tak, aby sme mohli čerpať externé zdroje. 
Bolo by to nové sídlo CVČ. Vzhľadom na tú polohu, že je to pri základných školách, tak by 
to bolo komfortné aj pre deti, že môžu dve najväčšie školy, ktoré máme, Pionierska 2 aj ZŠ 
Karola Rapoša, by mohli na tú záujmovú činnosť deti v podstate v dostupnej vzdialenosti 
dochádzať práve sem. Takže architektonická súťaž beží, mali by sme to vyhodnotiť už, prvé 
kolo máme tento týždeň, potom následne asi január, február. To už neviem. Stretáva sa tam 
odborná porota, my do toho nezasahujeme, lebo sú tam iba odborníci v danej oblasti. Takže 
ani ja do toho nijak nezasahujem. A výstupom toho bude nejaký architektonický návrh, na 
základe ktorého sa spracuje potom projektová dokumentácia. CVČ musíme riešiť urgentne, 
lebo tie podmienky, ktoré tam sú, nevyhovujú. Takže musíme sa tým zaoberať tak, aby sme sa 
dostali čo najskôr k nejakému výsledku. Ale aj za to ďakujem aj tebe, aj všetkým 
zamestnancom. A krásne Vianoce.  
 
Nech sa páči, otváram rozpravu.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Ďakujem za slovo. Komisia školstva sa na svojom zasadnutí zhodla, že predložené materiály 
v podobe výchovno-vzdelávacích činností všetkých našich inštitúcií boli spracované po 
právnej aj administratívnej stránke, ale aj informatívnej stránke, veľmi dobre a odporúča 
všetky materiály schváliť. Ak nikto za mnou nejde do rozpravy, chcel by som sa v mojom 
mene, ale aj vo vašom mene poslancov poďakovať a popriať učiteľom, ale aj žiakom príjemné 
prežitie Vianočných sviatkov, načerpanie dostatočných síl pred záverečným polrokom. No 
a deviatakom dobrý výber na stredné školy. Ďakujem pekne.  
 
PhDr. Petra Dzurmanová,PhD.,  poslankyňa 
To aby si pán kolega nemyslel, že ho necháme len tak. Tak isto by som sa veľmi rada chcela 
poďakovať všetkým riaditeľom. Mám tu taký trošku teraz splín, lebo ja vás všetkých dlhé 
roky poznám a aj napriek tomu, že aj minulý aj predminulý rok bol veľmi ťažký, tak si 
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dovolím povedať, že vy jednoducho to zvládate, lebo robíte tú svoju prácu hlavne srdcom 
a dovolím si to povedať s istotou, pretože skutočne tie roky, ktoré vás poznám tomu 
jednoznačne nasvedčujú. Veľmi pekne vám za to ďakujem a teším sa z toho. Verím, že pocit 
vyhorenosti nepríde a naďalej budete s takou vervou bojovať o všetko dobré a hlavne pre tieto 
naše deťúrence. Zároveň veľmi pekne ďakujem, že decká vediete k tomu, aby mali záujem 
o veci verejné, že ste dnes prišli. Verím, že budeme takým príkladom a pozitívom, ako 
vedieme to mesto. A tiež vám všetkým prajem veľa zdravia, veľa úspechov a pekné sviatky.  
 
Erik Duhan, poslanec 
Ja sa tiež chcem poďakovať vedeniu všetkých škôl. Ďakujeme za ten krásny darček od školy 
Karola Rapoša a hlavne pánovi riaditeľovi Rothovi za ústretovosť, že sme mohli opätovne 
obnoviť rybársky krúžok, ktorý naozaj roky v Brezne chýbal a je záujem aj zo strany tých detí 
aj rodičov a hlavne pána riaditeľa. Ešte raz ďakujem a prajem pekné sviatky.   
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 
komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia k bodu 25.1/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 
s materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno za školský rok 2021/2022. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 180/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 25.2. 
 
Návrhová komisia k bodu 25.2/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 
s materskou školou Pionierska 2, Brezno za školský rok 2021/2022. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 181/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 25.3 
 
Návrhová komisia k bodu 25.3/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej školy 
s materskou školou MPČĽ 35, Brezno za školský rok 2021/2022. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 182/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 25.4 
 
Návrhová komisia k bodu 25.4/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej  
školy Krčulova 21, Brezno za školský rok 2021/2022. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 
doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 183/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 25.5 
 
Návrhová komisia k bodu 25.5/ predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach CVČ, Školská 7, 
Brezno za školský rok 2021/2022. 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 184/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 26/ 
Návrh harmonogramu a rámcového programu zasadnutí MsZ mesta Brezna 
v roku 2023            
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval útvar prednostky.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Týmto vám predkladám harmonogram pracovných zasadnutí MsZ mesta Brezna, ktorý sme 
zostavili na celý rok 2023. Tak, ako už ste zvyknutí, viac-menej zastupiteľstvá budú v 6 
týždňových intervaloch, okrem letných prázdnin. Rokovacím dňom MsZ je streda. Spolu 
s ním predkladáme aj rámcový program MsZ, ktorý ste si mohli preštudovať. Ja prečítam len 
dni, v ktorých bude zasadnutie MsZ. Je ich 7. Sú určené na 22.02., 05.04., 17.05., 21.06., 
20.09., 25.10., 13.12.2023.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
To nevylučuje, že budeme mať mimoriadne, ako máme väčšinou. Takže je to rámcový 
program, berte to tak. Ďakujem. Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. 
Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
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harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna a rámcový program 
zasadnutí mestského zastupiteľstva mesta Brezna v roku 2023 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 185/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 27  Rôzne 
K bodu 27.1/  Návrhy na ocenenie za rok 2022     
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladá predseda komisie na posudzovanie návrhov na udelenie ocenenia pri MsZ mesta 
Brezna, pán poslanec Barančok. Spracoval útvar primátora MsÚ.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Ďakujem. Ja ešte za Evku Skačanovú, ktorá bola predsedníčka, sme to tu celé preberali. 
Komisia sa zaoberala návrhmi na udelenie ocenení ceny mesta, keďže Cenu primátora určuje 
primátor mesta Brezna. Komisia sa uzniesla na návrhu dvoch ľudí a jednej inštitúcie. Jedným 
je riaditeľ gymnázia – Miroslav Glambek aj z dôvodu, že je to jeden z najdlhšie slúžiacich 
riaditeľov školskej inštitúcie v Brezne a dá sa povedať, že aj na Horehroní. A práveže má aj 
životné jubileum 70 rokov. Ďalej sme sa rozhodli túto cenu udeliť Záchrannej zdravotnej 
službe ako kolektívu, aj z hľadiska tej ťažkej doby, ktorá tu bola spomenutá. Tie dva roky 
pandémie, to boli tí prví ľudia, ktorí to mali, ktorí boli v zásahoch, ale jednak aj pri záchrane 
ľudských životov všeobecne. A na Čestného občana sme navrhli Doc. Doktora Ing. Milana 
Fila za rozvoj zamestnanosti, filantropie a hlavne investícií za posledné roky, ktoré môžeme 
vidieť v našom meste. A tak isto pán Filo mal životné jubileum 60 rokov. Je málo takých 
možno ukazovateľov práve aj v týchto zložitých časoch za posledných 5 rokov, ktoré 
významne investujú práve v tomto našom regióne a hlavne v našom meste, ktoré majú 
výrazný vplyv na rozvoj zamestnanosti. A veľmi dobre vieme aj z našich porád a z tých 
dlhodobejších horizontoch alebo investícií, ktorá jeho dcérska spoločnosť plánuje práve aj 
v našom meste ešte výraznejšie a dá sa povedať masívnejšie investovať a zamestnávať ďalšie 
stovky ľudí. Takže toto je za komisiu.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Je len opravím, že pán Filo má 55 rokov, nie 60. Ja som mu tiež blahoželal. Ja len poviem, že 
to nie je podstatné, to si opravíme. Ale pán Milan Filo investuje do mnohých oblastí, či je to 
šport, či je to kultúra. Posledne, ak ste boli aj na Židovskom cintoríne, cez spoločnosť 
Ekoinvestment zrealizovali a cez Židovskú obec, krásny pomník obetiam, ktoré zmizli počas 
2. svetovej vojny. Nádherný pomník, hodnotné dielo, aj architektky významnej, tiež zo 
Židovskej obce, tak takéto diela jednoducho robí. Tak isto nám prispel na Kalváriu v meste. 
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Zo športu, hokejistov, ročne 50-tisíc euro atď. Mohol by som pokračovať. Takže je to naozaj 
človek, keď požiadame o nejakú pomoc v rámci týchto kultúrnych, športových aktivít, tak 
vždy nám podá pomocnú ruku. Samozrejme aj s ďalšími zamestnancami, ako je aj vedenie 
spoločnosti Harmanec Kuvert. Posledne nám zabezpečili hygienické potreby pre náš Domov 
pre seniorov, aj to bolo dva týždne dozadu, čo sme riešili opäť na požiadanie, lebo mali 
nedostatok týchto materiálov. Takže naozaj, je to človek, ktorý mestu pomáha už niekoľko 
rokov. Takže iba toľko na doplnenie, že len vek opravme a tešíme sa z tohto ocenenia. 
Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
 
I/ Berie na vedomie 

že primátor mesta Brezna sa rozhodol v súlade s článkom 5.3 Štatútu mesta Brezna udeliť ocenenie 
CENA PRIMÁTORA MESTA BREZNA za rok 2022 týmto jednotlivcom: 
 

1. Dychový orchester mesta Brezno – 70. výročie od svojho vzniku  
2. MUDr. Lucia Gorduličová  
3. Spevácka skupina Senior pri Dennom centre Prameň  
4. MUDr. Anna Dibáková 
5. Oblastná organizácia cestovného ruchu -10. výročie od svojho vzniku 

 
II/ Udeľuje 
 

1/ V súlade s § 11 ods. 4 písm. o) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a článku 5.2. Štatútu mesta Brezna ocenenie CENA MESTA BREZNA týmto 
jednotlivcom  a kolektívom: 

 
   PhDr. Miroslav Glembek  

sa zaslúžil o rozvoj školstva a vzdelanosti v našom meste. Tento rok zároveň oslávil svoje 
životné jubileum 70 rokov. Gymnázium Jána Chalupku, na ktorom pôsobí už niekoľko 
desaťročí, sa pod jeho vedením stalo uznávanou a rešpektovanou školou. Jeho manažérske 
zručnosti môžeme vidieť nie len v ukážkovom stave a modernizácií budov, ale aj pri 
modernom prístupe k výučbe. Študenti gymnázia pod jeho vedením príkladne reprezentujú 
naše mesto nie len doma, ale aj v zahraničí.  

 

Záchranná zdravotná služba  

zabezpečuje poskytovanie neodkladnej prednemocničnej zdravotnej starostlivosti resp. 
prednemocničnej urgentnej zdravotnej starostlivosti osobe v stave, kedy je ohrozený jej život 
alebo zdravie. 

 

2/  V súlade s § 11 ods. 4 písm. o) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 
článku 5.2. Štatútu mesta Brezna ocenenie ČESTNÝ OBĆAN MESTA BREZNA   týmto 
jednotlivcom: 
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 doc. Ing. Milan Fiľo PhD., Dr. h. c. 
 

za oblasť rozvoja zamestnanosti, investícií a filantropie. Patrí k významným podporovateľom športu, 
ekológie ako aj zdravotníctva v našom meste. Spoločnosť Harmanec - Kuvert, spol. s r.o., ako dcérska 
spoločnosť jeho holdingu patrí za posledné roky k významným zamestnávateľom v našom meste. 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Ja ešte doplním k návrhom a ocenenie primátora mesta ocenenie pre OCR k 10. 
výročiu vzniku. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 186/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 27/2 
Delegovanie zástupcov mesta Brezno do Rád škôl, školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno       
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval útvar prednostky.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsZ 
Z titulu uplynutia funkčného obdobia delegovaných zástupcov mesta Brezno v Radách škôl 
a školských zariadení a Mestskej školskej rady navrhujeme mestu delegovanie nových 
zástupcov do príslušných rád škôl a školských zariadení, ako i do Mestskej školskej rady na 
volebné obdobie 2022 – 2026 nasledovne. Prečítam jednotlivých zástupcov, keďže ešte 
v rámci pondelňajšieho stretnutia nám sa udiali dve zmeny. Rada školy pri ZŠ s MŠ Karola 
Rapoša, Pionierska 4 – tu budú delegovaní pán poslanec Králik, pán poslanec Palovčík, pani 
poslankyňa Dzurmanová a pán poslanec Garaj. Rada školy pri ZŠ s MŠ MPČĽ 35 – pán 
poslanec Fašang, pán poslanec Tokár, pán poslanec Ridzoň a pán poslanec Auxt. Rada školy 
pri ZŠ S MŠ, Pionierska 2 – pán poslanec Ambros, pán poslanec Struhár, pán poslanec Duhan 
a pani poslankyňa Donovalová. Rada školy pri ZUŠ – pán poslanec Obernauer, pán poslanec 
Králik, pán poslanec Tokár a pán poslanec Palovčík. Rada školského zariadenia pri CVČ – 
pán poslanec Baran, pán poslanec Juhaniak, pán poslanec Barančok a pani poslankyňa 
Štugnerová. A čo sa týka Mestskej školskej rady, tam máme pani poslankyňu Dzurmanovú 
a pani poslankyňu Donovalovú.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
(nezrozumiteľné) tam stačili traja alebo musia byť štyria? Lebo ja som to tak chápal, že 
miesto mňa ide Ľubka Štugnerová.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
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Nemusia byť 4, ale takto sme sa zhodli.  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec 
Ja som myslel, že tam za Ľubku musím byť, len kvôli tomu. Nemusím tam byť vôbec tým 
pádom. Nechcem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Pani poslankyňa Dzurmanová má záujem. Ako pekne sme sa rýchlo dohodli.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Aj tento bod bol predmetom rokovania komisie školstva. Aj napriek tomu, že sme hovorili 
o menách, ktoré boli v pôvodnom znení, myslím si, že komisia školstva by nemala problém 
ani s novými, s týmito zmenami, takže sme odporučili schváliť alebo berieme len na vedomie.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ešte niekto ďalší? Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Deleguje 
v zmysle  § 25 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a  školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  
zástupcov zriaďovateľa do:  
 
Rady školy pri ZŠ s MŠ Karola Rapoša,  Pionierska 4 

• Ing. arch. Ján Králik 
• Milan Palovčík, 
• PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. 
• Matej Garaj 

 
Rady školy pri pri ZŠ s MŠ MPČĽ 35  

• Ing. Miroslav Fašang 
• Jozef Tokár 
• doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE. 
• Ing. Jozef Auxt 

 
 
Rady školy pri pri ZŠ s MŠ  Pionierska 2 

• Mgr. Pavel Ambros, 
• Mgr. Daniel Struhár 
• Erik Duhan 
• Mgr. Ivana Donovalová 
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Rady školy pri pri ZUŠ  

• Július Obernauer 
• Ing. arch. Ján Králik 
• Jozef Tokár 
• Milan Palovčík, 

 
Rady školského zariadenia pri CVČ 

• Ing. Miroslav Baran 
• Mgr. Martin Juhaniak 
• PhDr. Petra Dzurmanová, PhD. 
• Bc. Ľubica Štugnerová MA. 

 
 
Mestskej školskej rady 

• PhDr. Petra Dzurmanová PhD. 
• Mgr. Ivana Donovalová 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 187/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 27.3/ 
Voľba prísediacich Okresného súdu v Brezne na volebné obdobie 2023 - 2026 
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Podľa § 141 ods. 1 zákona č. 385/2000 o sudcoch a prísediacich a o zmene doplnení 
niektorých zákonov sú prísediaci volení na obdobie 4 rokov. Vzhľadom k tomu, že uplynie 4-
ročné volebné obdobie zvolených prísediacich, je potrebné zvoliť nových. Zvolenie 
prísediacich na ďalšie volebné obdobie je nevyhnutnou podmienkou pre zabezpečenie 
konanie a rozhodovanie vo veciach, v ktorých sú podľa zákona členmi senátu aj prísediaci. 
V zmysle celého materiálu a v zmysle hore uvedeného predkladáme poslancom MsZ mesta 
Brezna v návrhu na uznesenie na voľbu 10 kandidátov na prísediacich Okresného súdu. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia  predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
v súlade s §§ 140 a 141, ods. 1 zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov 
 
Volí 
prísediacich Okresného súdu v Brezne na volebné obdobie 2023 – 2026 takto: 
 
1. Mgr. Eva Bodnárová,  
2. Eva Mateidesová,   
3. Ľubomíra Auxtová 
4. Mgr. Janka Štulajterová,  
5. Mgr. Iveta Cerovská,  
6. Mgr. Iveta Zifčáková, 
7. Mgr. Kvetoslava Ďuriančíková,  
8. PhDr. Miroslava Medveďová 
9. Mgr. Jana Birková,  
10. Dana Ridzoňová,  
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 188/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 27.4/ 
Predĺženie platnosti programu rozvoja mesta Brezna na rok 2016 - 2022 
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Dôvod predĺženia platnosti programu rozvoja mesta na roky 2016 – 2022 máte zdôvodnené 
v rámci materiálu a dôvodovej správy. Momentálne poviem iba toľko, že máme prichystaný 
materiál a ďalší program rozvoja mesta na roky 2023 – 2032, ale momentálne je v súčasnosti 
v štádiu pripomienkovania jednotlivými odbornými útvarmi MsÚ, príspevkovými 
rozpočtovými organizáciami a nakoľko je potrebné zabezpečiť kontinuálne disponovanie 
strategickým rozvojovým dokumentom, tak pokiaľ nebude tento odsúhlasený a vami 
schválený, tak žiadame, navrhujeme predĺženie platnosti programu rozvoja mesta.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 

predlženie platnosti strategického rozvojového dokumentu Program rozvoja mesta 
Brezna 2016 - 2022 do doby schválenia nového Programu rozvoja mesta Brezna na 
roky 2023 – 2032, t. j. do 30. 06. 2023. 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 189/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu  27.5/ 
Odúčtovanie využiteľného materiálu        
 
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Na základe preverenia pracovníkmi odboru investičného a odboru ekonomiky, financovania, 
predkladáme návrh na odúčtovanie obstarania dlhodobého hmotného majetku, tzv. 
nedokončené investície z účtovného stavu mesta a uvedené 4 projekty sú v podrobnosti 
v materiále nižšie.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Schvaľuje 
 

Odúčtovanie využiteľného potenciálu z majetku mesta v celkovej hodnote  4 703,00  
EUR.  

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 190/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu  27.6/  
Návrh na doplnenie poverenia poslanca MsZ mesta Brezna na výkon 
sobášiaceho            
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Týmto materiálom dopĺňame len zoznam poslancov poverených na výkon sobášiaceho, ktorý 
bol určený v rámci minulého MsZ a to dopĺňame o poslanca pána Andreja Barančoka.   
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení“ 
 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Poveruje 
 
v zmysle § 4, ods. 1 zákona 36/2005 Z. z. o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
na výkon sobášiaceho: 
 
1. Mgr. Andrej Barančok, poslanec Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 191/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 27.7/ 
Ústna informácia primátora o organizačným zmenách MsÚ    
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval útvar prednostky.  
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Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
V roku 2022 boli vykonané nasledovné zmeny organizačného poriadku. Platnosť od 
01.02.2022 na odbore investičnom sa vytvárajú dve miesta samostatného odborného referenta 
na úseku investičnej činnosti. Platnosť organizačného poriadku od 01.08.2022 – na útvare 
primátora sa vytvára jedno miesto samostatného odborného referenta na úseku masmediálnej 
komunikácie. Na útvare prednostu sa vytvára jedno miesto samostatného odborného referenta 
na úseku informatiky. Na odbore právnom a majetkovom sa ruší jedno miesto samostatného 
odborného referenta na úseku správy a evidencie majetku a vytvára sa jedno miesto 
pomocného administratívneho pracovníka na úseku právnom. Na odbore služieb občanom 
a vnútornej správy sa vytvára jedno miesto samostatného odborného referenta na úseku 
matriky a spos, a jedno miesto samostatného odborného referenta na úseku evidencie 
obyvateľstva budov, podnikateľskej činnosti a volieb a referenda. Na odbore starostlivosti 
o obyvateľa sa vytvorilo jedno miesto fyzioterapeuta pre Zariadenie sociálnych služieb 
a Denný stacionár. Chcela by som ale k tomuto povedať, aby ste tomu rozumeli. Zo 6 zmien, 
ktoré sa udiali, 4 z týchto zmien sú urobené kvôli tomu, že nám odchádzajú buď 
zamestnankyne na materskú dovolenku alebo vlastne odchádzajú takí funkční najstarší 
pracovníci do dôchodku a tým pádom potrebujeme preklenúť obdobie medzi tým, ako odídu 
a aby mohol byť zaučený nový človek. Tak kvôli tomu vytvárame nové pracovné miesta. Ale 
tie budú zrušené hneď potom.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Na matrike, na zaučenie povedali, koľko, minimálne tri mesiace. Je to len na ten účel, lebo 
odchádzajú do dôchodku ľudia. Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. 
Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

 
ústnu informácia primátora mesta o organizačných zmenách mestského úradu v roku 
2022. 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh BOL SCHVÁLENÝ.  
 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 192/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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K bodu 27.8/ 
Návrh na schválenie zmeny zástupcu mesta Brezno ako člena dozornej rady 
Lesy mesta Brezno          
 
Milan Palovčík, poslanec 
Vážené kolegyne, poslankyne, poslanci, predkladám dôvodovú správu k bodu 27.8 – Rôzne – 
Návrh na schválenie zmeny zástupcu mesta Brezno ako člen dozornej rady Lesy mesta 
Brezno, s.r.o. Ing. Vladimír Strmeň vykonával od 30.06.2011 funkciu člena dozornej rady 
obchodnej spoločnosti Lesy mesta Brezno, s.r.o. ako zástupca mesta schválením uznesením 
MsZ mesta Brezna č. 94/2011 a z 12.05.2011. Menovaný v čase ustanovenia do funkcie člena 
dozornej rady Lesy mesta Brezna vykonával funkciu poslanca MsZ a to až do 28.11.2022, 
kedy jeho poslanecký mandát zanikol. Z uvedeného dôvodu považuje mesto za potrebné 
ustanoviť ako svojho zástupcu do dozornej rady menovanej spoločnosti, ktorej je jediným 
spoločníkom nového člena, ktorý je poslancom MsZ. Na základe uvedeného navrhujem 
odvolanie Ing. Vladimíra Strmeňa z funkcie člena dozornej rady Lesov mesta Brezna. Do 
tejto funkcie navrhujem Ing. Jozefa Auxta, poslanca MsZ, ktorý je vzhľadom na svoje 
doterajšie profesionálne pôsobenie odborníkom pre oblasť poľnohospodárstva a lesného 
hospodárstva. V zmysle § 11 odst. 4 písm. 1) zákon č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 
v neskorších predpisoch, schvaľovanie zástupcov mesta do štatutárnych a kontrolných 
orgánov obchodných spoločností, ktorých zakladateľom alebo spoločníkom je mesto, patrí do 
kompetencie MsZ. Tento úkon má predchádzať ustanoveniu alebo odvolaniu člena 
kontrolného orgánu do funkcie v súlade s príslušnými ustanoveniami obchodného zákonníka.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu. Ak nie sú pripomienky, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Jozef Tokár, poslanec 
Ďakujem za slovo. Chcem sa spýtať, či sa budú znova voliť ďalší 4, lebo je 5-členná dozorná 
rada. Ak nie, tak sa spýtam, či pán Možucha, lebo sa tak hovorilo, že ešte zvažuje, či bude 
v dozornej rade alebo nie. A pán Auxt minule hovoril, že nemôže z titulu ešte funkcie 
zastávať člena dozornej rady, že január, február alebo neviem, tak by som chcel v prvom rade 
na toto odpoveď, ako budeme pokračovať ďalej, lebo je 5-členná dozorná rada.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Zatiaľ, čo vieme, tak môže pán poslanec od 01.04.  
 
Neuvedený:  (nezrozumiteľné) 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tam nie je účinnosť. My ho zapíšeme, keď tam nebude konflikt. Môžeme schváliť hocikedy. 
Uznesenie je vykonateľné podpísaním a termínovo nie je viazané, takže to je úplne jedno.  
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Jozef Tokár, poslanec 
Čiže ja dávam pozmeňovací návrh. Ja navrhujem za člena dozornej rady, nakoľko 
momentálne nemôže pán Auxt nastúpiť a uvidíme, čo bude s tým piatym, s pánom 
Možuchom, čo ja mám trošku tiež problém obrazne, lebo aj keď je riaditeľ Lesov, ale je to 
konkurenčná firma a vidí, ako predávame drevo a aké máme veci. Takže mám s tým trošku 
tiež problém, aj keď je odborník. Odborník by mal byť v prvom rade riaditeľ a myslím, že 
dobrý odborník na funkcie Lesov mesta, našej organizácie, ja mu plne dôverujem terajšiemu 
riaditeľovi. Dozorná rada je kontrolný orgán, takže ja by som navrhoval ako procedurálny 
návrh na člena dozornej rady v súčasnosti teraz pána poslanca Mateja Garaja.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nie procedurálny, poslanecký. 
 
Milan Palovčík, poslanec 
Pán Možucha bol aj doteraz v dozornej rade a ja si myslím, že dáky stred záujmov, ani 
konflikt záujmov tam akože nebol. A považujeme ho ako členovia dozornej rady aj doteraz za 
odborníka. A veľakrát sme sa na neho obracali s veľmi odbornými otázkami a vedel nám aj 
pomôcť zodpovedať a tak. Nie je žiadnou konkurenciou pre naše Lesy mesta Brezno. 
Ďakujem.  
 
PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., poslankyňa 
Ja mám len takú skôr úvahu, môžem to nazvať, že faktickú otázku, že či teda nie je lepšie 
počkať, zatiaľ len odvolať bývalého poslanca Strmeňa, pretože tá dozorná rada je tak či tak 
v podstate schopná fungovať, kým sa veci utrasú. Medzitým budeme vedieť, že kolega 
odchádza, medzitým budeme vedieť, či pán Možucha zostáva alebo nie a tým pádom sa 
môžeme utriasť aj s ostatnými kolegami. Príde mi trošku zbytočné prepisovať hore-dole 
papiere, keď to vieme vyriešiť myslím si, k spokojnosti v najbližšom období a nemusíme to 
riešiť hneď. To je len také do pléna, úvaha.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ako si zvolíte, tak bude, ale je to v zásade jedno.  
 
doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., poslanec 
Ja len toľko, že pán Možucha ostáva, nakoľko ostáva ešte aj v pôsobení Lesov mesta Banská 
Bystrica, tak ostáva aj v dozornej rade, čiže nepožiadal o uvoľnenie. To je po komunikácii 
s ním. Takže pán Možucha ostáva, len toľko, aby som vysvetlil, že či je voľné miesto alebo 
neni voľné.  
 
Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 
Ďakujem pekne za slovo. Ja si tiež myslím, že by sme mali do dozornej rady dať niekoho, čo 
má nielen životné, ale aj pracovné skúsenosti a pán Možucha si myslím, že tam je na mieste. 
A už keď riešime dnes tú tému, tak si myslím, že bolo by fajn, keby to vyriešime dnes 
a nemusíme to potom zase dávať do ďalšieho zastupiteľstva, lebo tým, že Jozefa ako 
odborníka z našich radov navrhneme a schválime, tak už potom len prebehne administratívny 
proces na to, aby kým sa všetky prepisy spravia, tak Jozefovi uplynie to obdobie. Myslím si, 
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že môžeme to kľudne spraviť dnes a budeme to mať vyriešené. Už potom nemusíme sa týmto 
vôbec zaoberať do budúcna.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Máme návrhy. Pozmeňovací nemáme, že to stiahneme. Alebo je nejaký iný návrh?  
 
Mgr. Andrej Barančok, poslanec:  
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje  
 
do funkcie člena Dozornej rady LESY MESTA BREZNO, s.r.o., IČO: 36 027 537 ako 
zástupcu mesta Brezno poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezna Mateja Garaja 
            
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 1 ZA. 14 SA ZDRŽALO. 1 NEHLASOVAL. 
Konštatujem, že návrh NEBOL SCHVÁLENÝ.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Poprosím návrh pána poslanca Palovčíka. 
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
v súlade s ustanovením  § 11 ods. 4 pís. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov 
 
 
I/        Schvaľuje odvolanie 
 
           Ing. Vladimíra Strmeňa z funkcie člena  Dozornej  rady  LESY MESTA BREZNO,  
           s.r.o., IČO: 36 027 537, ako  zástupcu mesta Brezno 
 
 
II/        Schvaľuje  
 
            do funkcie člena Dozornej rady LESY MESTA BREZNO, s.r.o., IČO: 36 027 537, 
            ako zástupcu mesta Brezno poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
            
            Ing.  Jozefa Auxta, bytom Cesta osloboditeľov 141,  Brezno 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 
doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 16 prítomných 14 ZA. 1 SA ZDRŽAL. 1 PROTI. Konštatujem, že návrh 
BOL SCHVÁLENÝ. 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 193/2022, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 28/ 
Otázky poslancov MsZ na riaditeľa príspevkovej organizácie zriadenej mestom, 
riaditeľa obchodnej spoločnosti, v ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, 
riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom, náčelníka MsP 
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 
Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, môžete sa hlásiť.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Ďakujem za slovo. Ja len jednu otázku na pána riaditeľa TS. Oslovil som pracovníkov a nie 
som si istý, či bol rigol v Hlbokej nejakým spôsobom upravený, nakoľko tam zateká na cestu 
a šmýka sa. Či by sa na to mohli páni z TS pozrieť.  
 
Jozef Tokár, poslanec 
Ďakujem za slovo. Ja pána riaditeľa TS som chcel poprosiť, mali sme to aj na športovej 
komisii, nakoľko tu nie je predseda, tak to budem ja tlmočiť, lebo to bol môj taký návrh. 
Blížia sa sviatky a ľadová plocha v podstate sa využíva aj cez sviatky, cez voľné dni. Je veľa 
doma ľudí, ktorí sú stredoškoláci, vysokoškoláci, rodiny s deťmi a niet možno kam chodiť. Ja 
chcem, aby viac využili túto ľadovú plochu títo občania naši a s detičkami. Tak som chcel 
veľmi poprosiť, ako sa bude stanovovať otváracie termíny pre korčuľovanie občanov, tak či 
by sa na ľadovej ploche, pravda, že budeme mať jednu plochu asi aj tu na námestí, čo veľmi, 
to je super. Ale aj tak by som zvážil predsa len, že ak by sa tá ľadová plocha mohla viac 
umožniť tým našim občanom medzi sviatkami aj na úkor hokeja alebo takého hokeja, ktorý 
nie je súrny alebo že sa nehrá nejaký ligový zápas. To som chcel poprosiť, lebo aj mňa 
oslovovali ľudia, občania, že cez tie sviatky by išli športovať a je to na prospech občanov aj 
mesta Brezna.  
 
Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 
Dobrý deň, vážený pán primátor, pani prednostka, pani hlavná kontrolórka, pani poslankyne, 
páni poslanci. Prvá otázka, pán Struhár, boli sme to kontrolovať a ešte preverujeme nelegálne 
vypúšťanie splaškov do toho rigolu, lebo bolo tam také podozrenie, že tam niekto vypúšťa. 
Takže v spolupráci s mestom to riešime a pán poslanec Tokár. Ja by som dal slovko kolegovi, 
Mirkovi Baranovi, ktorý povie bližšie, ako bude rozpis ľadovej plochy v Aréne a samozrejme 
aj na námestí. V piatok sa otvára ľadová plocha, ktorá bude isto len pre verejnosť.  
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Ing. Miroslav Baran, poslanec 
26. 12 začneme Štefanským verejným korčuľovaním. Zavretá Aréna bude len 24, 25 a 31 
a 01. Čiže ostatné dni každý deň máme naplánované, aby bola verejnosť. S tým, že 
neovplyvníme hokejové zápasy, ktoré sú tam naplánované.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne.  
 
 
K bodu 29/  – Interpelácie poslancov MsZ       
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči. Ak nikto do interpelácií, prejdeme k ďalšiemu bodu.  
 
 
K bodu  30/   Ukončenie zasadnutia MsZ      
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Kolegyne, kolegovia, všetkým vám veľmi pekne ďakujem, že sme to dnes takto zvládli 
a hlavne za schválenie rozpočtu na zložitý budúci rok. A teším sa na ďalšiu spoluprácu. 
Prajem vám k Vianociam len všetko dobré a pozývam vás zároveň na obed, kapustnicu, 
všetkých. Verím, že si nájdete chvíľku a vidíme sa o chvíľočku.  
 
 
 
 
 
–––––––––––––––––––––––––                                                         
     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 
           primátor mesta              prednostka MsÚ  
      
 
 
 
 
             
  Ing. Miroslav Baran, v.r.         Jozef Tokár, v.r. 

overovateľ zápisnice                                                        overovateľ zápisnice   
 
 
 
 
 
 
V Brezne, dňa 30.12. 2022          
                    Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 
                                                                 zapisovateľka 


